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Ptuj � V selekcijsko-poskusnem centru odprli vrata

Vonj po cvetočih travah,
rožicah in Mediteranu
V ptujskem selekcijsko-poskusnem centru Semenarne Ljubljana so letos zasadili prek 100 različnih vrst in sort 
vrtnin, široko paleto živopisanih cvetlic in številnih zelišč, poleg tega pa še prek 30 sort krompirja, različne meša-
nice okrasnih in krmnih trav, ozimnih žit, tudi tistih za ekološko pridelavo, več vrst koruze, za nameček pa še nekaj 
mešanic za zeleno gnojenje.
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Videm � Hitra seja občinskega sveta

Boj proti hmelju se stopnjuje

60 LET60 LET

Nekaj sto poslovnim 
partnerjem iz vse Slove-
nije, predstavnikom trgo-
vskega sistema, fakultete 
in kmetijskega inštituta, ki 
so se od torka do četrtka 
vrstili na njihovih dnevih 
odprtih vrat so prikazali 
tudi nekaj zanimivih pri-
merkov okrasnega drevja, 
grmovnic, trajnic in vr-
tnic. V okviru strokovnega 
dela srečanja vseh, ki jih 
zanimajo kvalitetna in do-
bro kaljiva semena, pa so 
poleg ogleda poskusnih 
polj v torek predstavili 
predelavo oljne ogrščice 
v biodizel ter možnost kr-
mnih dosevkov in ozimnih 
žit, včerajšnji dan, četrtek, 
pa je bil v celoti namenjen 
mediteranskemu dnevu 
oziroma rastlinam Medi-
terana in Azije v domačem 
vrtu.

M. Ozmec
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Nogomet
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Pogled na dnevni red 16. 

seje videmskega občinske-
ga sveta, ki je bila sklicana 
za torek, je grozil z vsaj 
polovično dnevno delov-
no obveznostjo, tudi ura 
sklica je – ob upoštevanju, 
da pravkar poteka evrop-
sko nogometno prvenstvo 
– obljubljala nekaj podob-
nega (seja je bila sklicana 
za ob 16. uri, nogometna 
tekma pa se je začela ob 
20.45). A presenečenje: 
enajst točk dnevnega reda 
je bilo odkljukanih v dveh 
urah.

Potem ko so na hitro z 
dnevnega reda zbrisali in pre-
stavili na prihodnjič pobudo 
o razveljavitvi sklepa iz leta 

1996, ki je govoril o soglasju k 
trasi hitre ceste od Slovenske 
Bistrice do Ormoža na odse-
ku skozi občino Videm, so 
največ časa posvetili predlogu 
peticije o prepovedi pridelave 
hmelja v Vidmu. Ob tej točki 
je bilo v sejni dvorani tudi 
kakih deset predstavnikov te 
pobude. Predsednik civilne 
iniciative Andrej Rožman je 
županu izročil doslej zbranih 
916 podpisov pod zahtevo, da 
se pridelava hmelja umakne iz 
videmske občine, saj menijo, 
da škropljenje hmelja ogroža 
zdravje občanov. Podpise so 
zbirali le 14 dni, a bodo nada-
ljevali. 

� Stran 7



Milan Gumzar, župan 
občine Benedikt: »Na občin-
skem svetu smo se opredelili 
za Osrednještajersko pokrajino 
ali mariborsko. Moje osebno 
mnenje je, da je to naloga po-
slancev v Državnem zboru in 
ni prav, da se to odločitev pre-
pušča volivcem, ki smo s tem 
premalo seznanjeni.«
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Divjaki, ki pretepajo in ubijajo
Vsi tisti, ki nismo ravno med starimi 

in smo delček svoje mladosti preživeli v 
disko klubih in gostilnah, še kako dobro 
vemo, kaj lahko nosi noč. Vikendi, ki naj-
stnikom predstavljajo najpomembnejši 
in najlepši del tedna, naj bi bili dnevi 

za uživanje, druženje in sprostitev, a na žalost ni zmeraj 
tako. Huliganov, ki največkrat ravno petke in sobote izko-
ristijo za iskanje potencialnih žrtev, je vedno več. Razbita 
okna in luči v Mestnem parku, divjaško izpuljene rože iz 
cvetličnih korit ter razmetane posode za smeti so le delček 
dokaznega gradiva o tem, da nekateri posamezniki nima-
jo samokontrole.

Čeprav gre velika večina mladih ven z razlogom, da se 
zabavajo, se nemalokrat nič hudega sluteči vrnejo domov 
z modricami ali travmo, ki se je v tistem trenutku morda 
niti ne zavedajo. Včasih je dejansko dovolj koga napačno 
pogledati ali se ga nenamerno dotakniti. Za huligane, ki 
iščejo svoj plen, je vsak gib lahko vzrok, da zanetijo pretep. 
In Ptuj se zdi kot raj na Zemlji za divjake, ki iščejo način, 
kako se izživljat nad nekom in si ob tem zagotoviti »pri-
ljubljenost« med sovrstniki. Taki dogodki so stalnica. Tako 
kot to, da skoraj noben pretep ne mine brez »gledalcev«. 
Tistih, ki se jim zdi pretepanje zabavno, smešno. Res je, da 
je težko zbrati pogum in niti se ni zmeraj najbolj pame-
tno vmešavati v takšne stvari, a zato obstajajo taki, ki so 
za takšne intervencije plačani: varnostniki, katerih vest 
bi v mnogih situacijah morala biti močnejša, in policisti, 
ki velikokrat niso na pravem mestu ob pravem času. Pro-
blematična mesta, lokali in diskoteke, ki so znani po tem, 
da se nanje kar lepijo divjaki, ki iščejo težave, poznajo vsi. 
Našteje jih lahko vsak najstnik, varnostnik, policist. Tako 
kot so dobro poznani posamezniki, ki počnejo takšna 
divjaška dejanja. Kljub temu pa že leta in leta situacija 
ostaja nespremenjena. Upoštevajoč dejstvo, da se takšno 
kaznivo dejanje v večini primerov konča s policijskim za-
pisnikom ali nekaj sto evri kazni, to sploh ni nepričako-
vano. Žalostno pa je, da se odgovorni zmigajo šele takrat, 
ko stvari zares uidejo kontroli in ko tako, kot se je te dni 
zgodilo na Hrvaškem, 19-letnik podleže poškodbam.

Dženana Bećirović

Uvodnik

P o l e m i k a , 
ki jo je sproži-
la “zloženka” 
Slovenija vče-
raj, danes, jutri 
je pravzaprav 
samo prepričljiv 

odsev siceršnjih slovenskih po-
litičnih razmer in zdrah, svojevr-
stnega “bojevanja”, ki v končni 
posledici ne prinaša ničesar. 
Slovenski politični veljaki (vseh 
barv) so se nekako navadili na 
neverjetno lahkotno (in v glav-
nem nezavezujoče) medsebojno 
spotikanje, ki ni daleč od ravni 
navadnega pocestnega pogovar-
janja (in ogrevanja), ki trenutno 
morda celo povzroča najrazlič-
nejše šoke in reakcije, v konč-
ni posledici pa pušča za seboj 
samo grenak priokus in občutek 
nedorečenosti.

Pred nekaj dnevi so “vsa slo-
venska gospodinjstva” dobila 
v svoje poštne nabiralnike ne-
znatno brošuro, ki naj bi z nekaj 
“združenimi” rokami na naslov-
nici očitno simbolizirala “združe-

Sedem (ne)pomembnih dni

Kakšne barve?
no Slovenijo”. (Kakšni trije pari 
sklenjenih – in ne preveč lepih – 
rok seveda še zdaleč ne doseže-
jo učinka, ki si ga je očitno želela 
formalna avtorica zapisa – Vla-
dna služba za razvoj.) Izdajate-
ljica je komaj opazno navedena 
na predzadnji strani brošure. V 
enako drobnem tisku je zapisa-
na tudi naklada – 731 tisoč izvo-
dov. Uvod v knjižico je prispeval 
“državljan” Janez Janša, ki ni 
predstavljen niti kot predsednik 
vlade niti kot predsednik stran-
ke. Tako se pravzaprav tudi ne 
ve, v imenu koga vse še govori, 
ko piše, da so nam pred dvema 
letoma skušali predstaviti načrte 
za “preboj Slovenije med najbolj 
razvite evropske države”. Seve-
da z Janšo lahko soglašamo, da 
tja želimo, “da bomo lahko vsem 
Slovencem zagotovili dostojno 
življenje in blaginjo”. Janša prav 
tako ni tako naiven, da bi si po-
skušal kar sam prisvojiti vse “po-
zitivne rezultate”, ki jih v brošuri 
kar mrgoli in vse skupaj, čeprav 
zadržano in očitno ne preveč 

lahkega srca, vendarle povezuje 
v nekakšno kontinuiteto “osem-
najstletne Slovenije”. S tega 
vidika se zdijo razburjenje in ne-
zadovoljstvo, skupaj z različnimi 
očitki iz opozicijskih, pa tudi po-
sameznih koalicijskih strank, da 
si “prisvaja samo uspehe”, rahlo 
pretirani in preprosto nepotreb-
ni. Konec koncev bi lahko imeli 
vsi, ki te dni kritizirajo in napa-
dajo Janšo, malo več zaupanja 
v poučenost in razsodnost ljudi 
– volivcev. Četudi Janša, kot tr-
dijo nekateri, brošuro zlorablja v 
predvolilne namene in če se mo-
rebiti kiti s tujim perjem ali celo 
pretirava v navajanju “dosežkov”, 
je lahko to dvorezno predvsem 
za njega samega in njegovo pre-
pričljivost. Zaradi vsega tega se 
zdi vsa kampanja, z vsemi pozivi 
k ugotavljanju morebitnega zlo-
rabljanja davkoplačevalskega 
denarja za izdajanje publikacije 
z domnevno natančno razvidno 
strankarsko predvolilno funkcijo, 
pretirano in smešno.

Zdaj posamezni politiki na 
veliko ugibajo (in ugotavljajo), 
kaj pomenita rumena in modra 
barva v Sloveniji včeraj, danes 
in jutri. Za ene je to neizpodbi-
tno barva Janševe demokratske 
stranke, za druge so to evropske 

barve, ki jih že od nekdaj (torej 
tudi iz časov drugih vlad?) upora-
blja vladna služba za razvoj. Za 
poslanca koalicijske Slovenske 
ljudske stranke pa je to jasno 
dokazilo, da si rezultate (uspe-
šnega) koalicijskega vladanja 
poskuša prisvajati zgolj Janševa 
stran …

Seveda imajo prav vsi, ki pra-
vijo, da je nekako normalno (in 
pravzaprav nujno), da se tisti, ki 
so vladali štiri leta (in obljubljali 
različne stvari), ob koncu man-
data predstavijo tudi z rezultati, 
kar pomeni tudi z vsemi pomanj-
kljivostmi in neopravljenimi na-
logami. Pravzaprav bi bilo dobro, 
če bi bila takšna zaveza formali-
zirana in če bi parlament od vsa-
kokratne odhajajoče vlade zah-
teval natančno poročilo o delu, 
kar bi omogočilo tudi ustrezne 
(in dovolj odmevne) odzive opo-
zicije. Šele po takšni razpravi naj 
bi bila “vsem gospodinjstvom” 
razposlana bolj celovita, se pra-
vi bolj objektivizirana (in tudi s 
kritičnimi mnenji opozicije) opre-
mljena brošura. Slovenija včeraj, 
danes, jutri, takšna, kot je zdaj, 
zagotovo to ni – in to je njena po-
glavitna pomanjkljivost.

Jak Koprivc

Slovenija � V nedeljo referendumi o pokrajinah

Župani so soglasni: pokrajine so nujne!
V nedeljo, 22. junija, se bodo volivci in volivke udeležili 13 referendumov in se znotraj vsake od bodočih pokrajin opredeljevali o tem, ali 
se strinjajo z ustanovitvijo pokrajine, v katero naj bi sodili, v petih primerih pa bodo na referendumu povprašani tudi o imenu pokrajine. In 
kaj svetujejo občanom župani naših občin? Njihove odgovore smo zbrali v naslednji anketi.
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Jože Kraner, župan obči-
ne Cerkvenjak: »Ocenjujem, 
da so pokrajine nujne in da 

je prenos oblasti potreben na 
pokrajinski nivo, kajti šele ta-
krat bomo v celoti odločali o 
razvoju našega okolja. Sam sem 
za manjše število pokrajin, ven-
dar se tudi strinjam s predlaga-
nim številom. Absolutno pa se 
strinjam z imenom pokrajine 
Osrednještajerska pokrajina.«

Janez Jurgec, župan ob-
čine Cirkulane: „Absolutno 
sem za uvedbo pokrajin in 
skrajni čas je, da se le govori o 
decentralizaciji, ko pa je treba 
za to kaj storiti, pa se ne zgodi 
nič. Decentralizacijo je moč do-
seči le na osnovi pokrajinizaci-
je, s tem pridobivamo tudi več 
sredstev za razvoj in menim, da 
moje mnenje deli velika večina 
županov izven ljubljanske po-
krajine.“

Franc Pukšič, župan obči-
ne Destrnik: »Slovenija je edi-
na evropska država, ki ima dvo-
stopenjsko oblast in z vsemi 
dosedanjimi poskusi, raznimi 
zakoni o regionalizacijsko skla-
dnem razvoju vlade niso bile 
uspešne. To se na našem obmo-
čju kaže tudi v bistveno nižjem 
bruto domačem proizvodu na 
prebivalca v primerjavi z osre-
dnjo Slovenijo. Edini in ključni 
odgovor so pokrajine. To smo 
dokazali tudi z uvedbo lokalne 
samouprave iz leta 1994. V ob-
čini naredimo iz enega evra tri, 
v pokrajini bomo iz enega na-
redili dva, država pa velikokrat 
iz enega evra iztrži le 0,7 evra.«

Rajko Janžekovič, župan 
občine Dornava: „Sloveni-
ja potrebuje pokrajine, in če 
do delitve na pokrajine pride, 
mora biti Spodnje Podravje 

svoja regija. Skupna pokrajina 
z Mariborom za nas ne pride v 
poštev, saj bi bilo to še slabše 
kot ostati brez pokrajin. V tem 
primeru bi namreč Maribor 
„posrkal“ preveč razvojnega 
denarja. Sam bom glasoval za 
pokrajino Vzhodna Štajerska!“

Jožef Kokot, župan ob-
čine Gorišnica: „Podpiram 
uvedbo pokrajin in glasujem 
za, da se končno že zgodi de-
centralizacija v naši državi. Z 
uvedbo pokrajin pričakujem 
več denarja za celoten naš ba-
zen in za vsako občino pose-
bej, torej tudi hitrejši in večji 
napredek. Nikakor pa se ne 
strinjam z volilnim sistemom; 
vsaka občina bi morala imeti 
enako število predstavnikov v 
pokrajinskem svetu!“

Radoslav Simonič, župan 

občine Hajdina:
»Pokrajine so ne glede na 

geografsko oblikovanost, pri-
stojnosti, financiranje in drugo 
nujne. Pokrajinska zakonodaja 
je prav tako kot zakon o lokalni 
samoupravi 'živ organizem', ki 
se bo po potrebi spreminjal in 
oblikoval še veliko let. Posebno 
so pomembna leta 2008 do 
2013. Z vsakim zavlačevanjem 
sprejetja pokrajinske zakono-
daje izgubljamo in povečuje-
mo razlike, kajti pokrajinska 
zakonodaja je le nadgradnja 
zakona o skladnejšem regional-
nem razvoju.«

Alojz Kaučič, župan obči-
ne Juršinci: »Absolutno sem 
za pokrajine. Menim, da bodo 
prinesle nove stvari in več inve-
sticijskih sredstev. S pokrajina-
mi se del državnih pristojnosti 
prenese na lokalno raven, kar 
je vsekakor pozitivno. Kar se 
tiče imena, sem povsem zado-
voljen s Ptujsko-Ormoško po-
krajino.«

Jože Murko, župan ob-
čine Kidričevo: »Z uvedbo 
pokrajin se strinjam, saj gre za 
decentralizacijo in enakomer-
nejši razvoj države. Vprašanje 

pa je, koliko naj jih bo, da bo 
zadeva racionalna. Osebno ni-
sem najbolj navdušen nad ime-
nom Ptujsko-Ormoška pokra-
jina, ampak sem za to, da se ta 
imenuje Spodnje Podravje. Tak 
je bil tudi sklep našega občin-
skega sveta, sicer pa funkcija 
delovanja pokrajin še ni dovolj 
dodelana, zadeve bo treba še 
konkretizirati.«

Mag. Janez Kramberger, 
župan občine Lenart: »Oce-
njujem, da bi to, kar je vsebina 
referenduma, morali narediti v 
Državnem zboru. Drugi nivo 
lokalne samouprave ni tako 
enostaven in ga delamo že de-
set let. Lenart bo skupaj z 21 
občinami spadal v Osrednješta-
jersko pokrajino, ki bo imela 
svoj proračun okrog 110 milijo-
nov evrov in vsaj polovica tega 
denarja bo razvojnega, z njim



Jastrebci � Nedeljski referendum

Nezaupanje, 
zaničevanje 
ali denar?
Vaščani Jastrebcev v KS Kog, občina Ormož, so 
te dni na Upravno enoto v Ormožu naslovili svoj 
protest, ki ga je podpisalo 41 prebivalcev vasi, v 
njem pa izražajo začudenje in protest nad ime-
novanjem volilnega odbora v vasi Jastrebci.
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bo razpolagal svet regije. Ad-
ministracija se ne bo povečala, 
saj se ne predvidevajo nove 
zaposlitve. Ljudje naj podprejo 
ta referendum. Tudi jaz podpi-
ram projekt pokrajin in s tem 
tudi večji razvoj teh območij.«

Mag. Darinka Fakin, žu-
panja občine Majšperk: 
»Od novih regij si veliko obe-
tamo tudi v naši občini, ki naj 
bi bila del Vzhodnoštajerske 
pokrajine ali kakorkoli se bo 
imenovala. Ime ni pomembno, 
ampak je pomembno, da bo s 
tem prišlo do decentralizacije 
in prerazporejanja sredstev ter 
ljudi. Nasprotovanje Ljubljane 
in velikih centrov je razumlji-
vo, saj bo po vzoru nastanka 
občin več sredstev za manj 
razvite. Naša regija naj bi letno 
razpolagala s 44 milijoni evrov. 
Čeprav bomo s tem dobili tudi 
nove obveznosti, sem prepri-
čana, da bodo dodatna pomoč 
hitrejšemu razvoju občin.«

Franc Kekec, župan obči-
ne Markovci: »Decentralizaci-
ja države na pokrajine je nujna, 
saj jo zahteva tudi Evropa. Koli-
ko bo pokrajin, pa je stvar odlo-
čitve, podobno kot pri ustana-
vljanju občin, saj števila regij ne 
smemo zabetonirati. Prilagajati 
jih je treba potrebam in željam 
občin, ki se v njej združujejo, 
saj bo tako upravljanje regije ra-
cionalno in lažje vodljivo. Zato 
je dovolj razlogov za ustanovi-
tev regije Spodnje Podravje, ki 
bo dejansko povezala občine s 
skupnimi željami, problemi in 
razvojnimi težnjami.«

Alojz Sok, župan občine 
Ormož: »Večinsko mnenje je, 

da Slovenija iz razlogov decen-
tralizacije in enakomernejšega 
razvoja potrebuje pokrajine. 
Koliko in kakšne, pa slovenski 
parlament ni znal razrešiti. Kot 
župan občine Ormož predla-
gam našim občanom in občan-
kam, da glasujejo za pokrajino 
z imenom bodisi Vzhodno-
štajerska ali Ptujsko-Ormoška, 
ker sicer pokrajin še dolgo ne 
bomo imeli, s tem pa tudi hi-
trejšega razvoja slovenskega 
podeželja ne.«

Marko Maučič, župan ob-
čine Podlehnik: „Priznam, da 
sem bil najprej proti pokraji-
nam, nato skeptičen, zdaj pa ta 
projekt popolnoma podpiram. 
Prednost vidim predvsem v 
finančni plati, saj bomo tako 
lahko dobili več razvojnega 
denarja, volilno zakonodajo 
za pokrajinske svete pa bi bilo 
potrebno spremeniti v smislu 
enakovrednega participiranja 
vseh občin pri odločitvah.“

Dr. Štefan Čelan, župan 
MO Ptuj: „Moje stališče do 
ustanavljanja pokrajin je že de-
set let nespremenjeno. Sloveni-
ja nujno potrebuje pokrajine, ki 
pa jih manj kot enajst ne more 
biti. Vsi tisti, ki razmišljajo o 
treh, šestih ali osmih pokraji-
nah ne poznajo socialnih, eko-
nomskih, okoljskih in etičnih 
ozadij, ki jih je potrebno nujno 
upoštevati pri ustanavljanju 
pokrajin. Neuravnoteženost 
teh  štirih razvojnih področij 
lahko povzroči številna neso-
glasja v velikih pokrajinah, kar 
pa si ne smemo dovoliti.“

Jurij Borko, župan obči-
ne Središče ob Dravi: »Naša 

občina je po novih kriterijih 
stopnje ogroženosti na 179 od 
skupno 210 občin v Sloveniji. 
Od pokrajin si obetamo, da se 
bodo sredstva razpršila tako, 
da se bodo zmanjševale razli-
ke v razvitosti med občinami 
in pokrajinami. Konec koncev 
imajo dobre izkušnje s pokra-
jinami tudi v drugih državah. 
Sama velikost pokrajine se mi 
ne zdi tako pomembna kot ra-
zvojna funkcija, ki jo mora po-
krajina imeti.«

Franci Krepša, župan ob-
čine Sveti Andraž: »Po mo-
jem mnenju je res skrajni čas, 
da Slovenija zaradi enakomer-
nejšega razvoja dobi pokraji-
ne. Med njimi mora absolutno 
biti tudi Vzhodnoštajerska oz. 
Ptujsko-Ormoška. Želel bi, da 
bi tudi opozicijski poslanci 
sprevideli nujnost ustanovitve 
pokrajin in da bi to potrebo 
videli skozi oči vseh nas, ki ne 
živimo na območju Ljubljane. 
Globoko sem prepričan, da 
jim bomo državljani Slovenije 
na nedeljskem referendumu 
to jasno povedali. Če pa bodo 
spet glasovali proti ustanovitvi 
pokrajin, bodo glasovali proti 
nam vsem. S tem bo izgubljena 
podpora volivcev, ki jo bodo 
potrebovali že v septembru.«

Peter Škrlec, župan obči-
ne Sveti Jurij: »Prepričan sem, 
da v naši državi potrebujemo 

pokrajine, saj bi s tem zapolnili 
vrzel med občinami in državo. 
Razvoj na vseh področjih bi bil 
enakomernejši in ne tako cen-
traliziran. Regije bi lahko samo-
stojneje odločale o razvoju tega 
področja. Seveda smo v večini 
mnenja, da je predvideno števi-
lo regij preveliko, toda nihče ni 
v stanju odločati o tem, katero 
pokrajino izločiti. Mislim pa, 
da referendum o pokrajinah ne 
bi bil potreben, če bi poslanci 
Državnega zbora odigrali svojo 
vlogo, kakršno od njih državlja-
ni pričakujemo.«

Darko Fras, župan občine 
Sveta Trojica: »Regionalizaci-
ja Slovenije je nujno potrebna 
za hitrejši razvoj manj razvitih 
delov države, predvsem Slo-
venskih goric. Zame ni dileme 
in podpiram ustanovitev Osre-
dnještajerske pokrajine ter po-
zivam vse občanke in občane, 
da se v čim večjem številu ude-
ležijo referenduma in podprejo 
oblikovanje Osrednještajerske 
pokrajine.«

Mirko Cvetko, župan ob-
čine Sveti Tomaž: »Pokrajine 
so za lokalne skupnosti velike-
ga pomena, ker se bodo vitalni 
deli, ki jih financira država, po 
pokrajinah razporedili enako-
merneje in bo posledično tudi 
manjšim občinam lažje priti 
do denarja. Verjamem vladi, da 
bodo posamezne že obstoječe 
službe res del pokrajin in da do 
pretiranega novega zaposlo-
vanja ne bo prišlo. Pokrajinski 
svet živi že danes skozi sosvete 
in pri pokrajinah ne gre za no-
bene nove povezave.«

Alojz Benko, župan obči-
ne Trnovska vas: »Prepričan 
sem, da pokrajinska zakonoda-
ja prinaša občinam več denar-
ja. Skrajni čas je za decentrali-
zacijo, da bodo tudi ljudje, ki 
živijo v manjših občinah, dobili 
več. Nenazadnje, pokazalo se 
je, da ravno manjše občine bo-
lje gospodarijo z denarjem in 
menim, da bo to dokazala tudi 
pokrajinska zakonodaja. Vse-
kakor sem za, nagibam pa se k 
imenu Spodnja Štajerska.«

Friderik Bračič, župan 
občine Videm: »Pokrajine so 

s stališča občine potrebne. Ver-
jetno se še niti ne zavedamo, 
kako velike možnosti bi se s 
tem ponudile glede hitrejšega 
razvoja, saj vemo, da bi tudi 
lastnim sredstvom pridobi-
li dodatna razvojna sredstva. 
Ključnega pomena pa so pri-
stojnosti, ki bi se prenesle z dr-
žavnih institucij na pokrajine. 
Zato seveda uvedbo pokrajin 
absolutno podpiram in pozi-
vam volivce, da se odločijo za 
pokrajinsko zakonodajo.«

dovinske in več kot 2000-letne 
meščanske tradicije. To je ena 
od pomembnih, a še vedno 
ne dovolj izkoriščenih tržnih 
znamk tako doma kot v evrop-
skem prostoru!«

Anton Butolen, župan ob-
čine Žetale: „Sem za pokraji-
ne in tako bom glasoval, ampak 
imam tudi številne pomisleke. 
V prvi vrsti zaradi predvidene-
ga volilnega sistema za pokra-
jinski svet, v katerem (majhne) 
občine ne bodo enakovredno 
zastopane, lahko bodo ostale 
tudi brez enega samega pred-
stavnika. Mislim, da tudi ni do-
volj prenešenih nalog s strani 
države na pokrajine. Večina de-
narja, ki se obeta, pa je itak že 
tu, le odloča se o njem drugje, 
ne v pokrajinskem svetu!“
Pripravili: MG, OM, DB, SM, ZŠ

Silvo Slaček, župan ob-
čine Sveta Ana: »Strinjam se 
z imenom Osrednještajerska 
pokrajina in podpiram pokra-
jinsko zakonodajo, ker priča-
kujem skladnejši in enakoprav-
nejši razvoj Slovenije.«

Že na volitvah za predse-
dnika Republike Slovenije 
so imeli v njihovem volil-
nem odboru imenovano 
članico, ki ni iz njihove 
vasi, kar jim ni bilo po 
volji. Kapljo čez rob pa je 
prelil sklep o imenovanju 
volilnega odbora za izved-
bo posvetovalnega refe-
renduma, ki bo v nedeljo, 
22. 6. 2008. »V ta volilni 
odbor pa je ob namestnici 
člana imenovan še pred-
sednik, ki ni iz naše vasi 
in po vsej verjetnosti niti 
ne pozna vseh vaščanov 
vasi Jastrebci!

Povedati je potrebno, da 
smo doslej v naši vasi uspe-
šno izpeljali vse dosedanje 
volitve in referendume s 
člani volilnih odborov, ki so 
prebivalci naše vasi! Za kaj 
torej gre? Gre za nezaupa-
nje do nas ali pa nas nekdo 
preprosto želi na tak način 
zaničevati in nam izkazovati 
svojo moč?! Morda pa je ne-
nazadnje v igri honorar, ki ga 
prejme vsak posamezni član 
volilnega odbora? Verjetno 
tudi to ni nezanemarljivo, 
saj je življenjska sopotnica 
imenovanega predsednika 
volilnega odbora v Jastrebcih 
prav tako imenovana kot na-
mestnica predsednika volil-

nega odbora za volišče Kog 
Lačaves, kar je v vasi, kjer 
imata stalno prebivališče!

S takim načinom imeno-
vanja se vaščani ne moremo 
in nočemo strinjati, zato izra-
žamo najostrejši protest nad 
delom posameznih politič-
nih strank, ki se skrivajo za 
demokracijo, načelnostjo in 
nenazadnje za krščanskimi 
vrednotami! Tudi v času, ki 
ga označujemo z diktaturo, 
smo Jastrebčani bili sposobni 
izpeljati volitve po zakonih in 
to smo sposobni tudi sedaj!« 
so ogorčeni krajani.

Vaščani vasi Jastrebci so 
pozvali Okrajno volilno komi-
sijo, da sestavi volilni odbor 
v Jastrebcih tako, da bodo v 
njem prebivalci njihove vasi.

Janko Keček, predsednik 
Okrajne volilne komisije, je 
ob tem povedal, da odločitev 
ni v nasprotju z zakonom. 
Kandidate v volilne komisije 
so predlagale stranke in one 
lahko tudi predlagajo druge, 
če to želijo, to je izključno v 
njihovi pristojnosti. Povedal 
pa je tudi, da primer v Ja-
strebcih ni osamljen, da so 
tudi podobne situacije, ko so 
člani volilnih komisij iz dru-
gih okolij, tudi po nekaterih 
drugih vaseh.

VKI

Miran Vuk, župan občine 
Zavrč: »Najpomembneje mi 
je, da bo pokrajina nosila ime 
Vzhodnoštajerska, kajti Štajer-
ska je ena najbolj znanih po-
krajin tudi v svetu. S tem bomo 
obdržali tudi prepoznavnost in 
tržno vrednost tega. Pomemb-
no je tudi, da bo središče te po-
krajine Ptuj, zaradi svoje zgo-



in ki potrjujejo, da ljudje na 
nižjih ravneh organizirano-
sti veliko bolje poznajo svoje 
potrebe. Neposredna odgo-
vornost jih sili v optimalen 
razvoj lastnih potencialov in 
na drugi strani tudi v učinko-
vitejši nadzor nad racionalno 
porabo sredstev. Slovenija 
potrebuje pokrajine čimprej, 
pri čemer njihovo končno 
število ni najpomembnejše. 
Najpomembnejša je vsebina, 
ki bo omogočila hitrejši, ena-
komernejši in kakovostnejši 

razvoj vseh delov Slovenije. 
Na področjih, ki jih bodo po-
krivale pokrajine, posebej iz-
postavljamo skrb za človeške 
vire, trajnostni razvoj, varova-
nje naravne dediščine, pro-
metno povezljivost in razvoj 
vseh prometnih poti ter učin-
kovitejše reševanje socialnih 
problemov. Zraven predla-
ganih pokrajin bomo Zeleni 
Slovenije ustanovili dodatno 
novo pokrajino, ki bo skrbela 
za manjšine in etnične skupi-
ne v Sloveniji ter vključevala 

tudi predstavnike slovenskih 
manjšin v tujini. To seveda ne 
bo fizična pokrajina, ampak 
predvsem virtualno živeča 
pokrajina. Sestavljali jo bodo 
posamezniki v organizirani 
skupini, ki bo preko te vir-
tualne pokrajine dnevno ži-
vela v glavah ljudi in krepila 
duh medkulturnega dialoga. 
Hkrati bomo posebno po-
zornost namenili tudi ohra-
njanju slovenskega jezika in 
kulture.«

MG

Predsednica MO LDS Ptuj 
Lidija Majnik je povedala, 
da stranka na državni ravni ni 
najbolj naklonjena sprejemu 
zakonodaje v tem trenutku, 
ker obstaja še nekaj neznank, 
ki bi morale dokončno uredi-
ti to področje. Gre pa za za-
konodajo, za proces, ki traja. 
Vsega ni mogoče pripraviti 
vnaprej, tudi tega ne, koliko 
bo pokrajin in koliko jih ne 
bo. Ptujski LDS si je vsa leta 
prizadeval za drugo stopnjo 
lokalne samouprave, pa tudi 
stranka na državni ravni. To 
je bil projekt LDS. V zakonu 
o skladnejšem regionalnem 
razvoju so že pred leti to ob-
močje opredelili kot funkci-
onalno zaključeno območje, 
zaradi tega je bilo v enem 
delu mogoče tudi samostoj-
no konkurirati na razvojna 
sredstva. Drugi velik projekt 
je bila strategija prostorskega 
razvoja Slovenije v letu 2004, 
kjer je Spodnje Podravje prav 
tako opredeljeno kot razvoj-
na regija. Lokalni odbor LDS 
in svetniška skupina izjavlja-
jo, da pri posvetovalnem re-
ferendumu absolutno pod-
pirajo ustanovitev pokrajine 
Spodnje Podravje oziroma 
Ptujsko-Ormoške pokrajine, 
kakorkoli se bodo pač voliv-
ci odločili. »Mnenja smo, da 
samostojna regija prinaša ve-
liko več možnosti, kot če je 
ne bi imeli. Računamo na vse 
svoje potenciale, računamo 
na to, da regija omogoča skla-
dnejši razvoj, da bomo lahko 
mlade zaposlovali na naših 
projektih in da bodo mladi 
ostajali doma, da ne bo bega 
v druge centre,« je še posebej 
poudarila Lidija Majnik.

V imenu svetniške skupine 
in stranke SDS na lokalni ravni 
je njena stališča povzel pred-
sednik MO SDS Ptuj Rajko 
Fajt. »Naše stališče je jasno. 
Smo za ustanovitev pokrajin, 
ki jo jemljemo kot decentra-
lizacijo države in možnost za 
enakomernejši razvoj posa-
meznih regij. Leta 1994 usta-
novljene občine so prevzele 
pomembne razvojne naloge 
na območju lokalnih okolij, 
ocenjujemo pa, da se z usta-
novitvijo pokrajin ustvarjajo 
možnosti za enakomernejši 
razvoj tudi na gospodarskem 
področju in na področju regi-
onalne infrastrukture. Usta-
novitev pokrajin je še kako 
pomembna, pomeni tudi 
prenos okrog milijarde 300 
milijonov evrov na proraču-
ne posameznih pokrajin, za 
pokrajino Spodnje Podravje 
to pomeni po oceni okrog 45 
milijonov evrov dodatnega 
denarja. Dodatna spodbuda k 
ustanavljanju pokrajin je od-
ločitev 182 občinskih svetov, 

ki so podprli regionalizacijio, 
kar pomeni, da jo je podprlo 
tudi 86 odstotkov vseh občin 
v Sloveniji oziroma njihovih 
občinskih svetov. Uspeh na 
referendumu pomeni naro-
čilnico za parlament, ki bo 
odločal o naši usodi po sep-
tembru 2008,« je v torek v po-
ročni dvorani na Ptuju med 
drugim povedal Rajko Fajt.

Tudi SMS Ptuj po svojih mo-
žnostih vključujejo v agitaci-
jo in propagando za uspeh na 
nedeljskem referendumu, je 
povedal Robert Križanič iz 
SMS Ptuj. Ustanovitev pokra-
jine Spodnje Podravje pod-
pirajo tudi s sloganom »Za 
bogatejše življenje doma«. Če 
bomo imeli svojo pokrajino, 
bo to okolje veliko prido-
bilo, je prepričan Križanič. 
Velikokrat se ustanavljanje 
števila pokrajin povezuje z 
ustanavljanjem občin. Pri 
ustanavljanju pokrajin gre 
za povsem drugo zgodbo, za 
drugi nivo lokalne samou-
prave. Tudi v SMS se strinjajo, 
da je v nekaterih primerih 
pri ustanavljanju občin šlo v 
malo čudne razsežnosti, na-
stale so miniaturne občine, 
ki niso sposobne samostojno 
delovati brez pomoči centra. 
Pri ustanovitvi pokrajin in 
tudi ptujske pokrajine pa je 
zgodba povsem drugačna. 
Silnice centralističnih sil so 
jasne, večji centri bi želeli 
speljati vodo na svoj mlin in 
vso energijo k sebi. »Vemo 
pa, da je Ptuj gospodarsko 
rastoči in socialno razvijajoči 
se center. Spomnimo se zgo-
dovine, podobne stvari so se 
nam že dogajale, pa se je vlak 
v razvojnem smislu odpeljal 
v druga mesta,« je poudaril 
Križanič, ki je tudi povedal, 
da se mladi zavedajo pome-
na samostojne pokrajine. Že 
sama ustanovitev pokrajine 
bo prinesla nova delovna 
mesta, samostojna pokrajina 
bo prinesla vire financiranja 
projektov za druga delovna 
mesta, politika Evrope je po-
litika pokrajin, v samostojnih 
pokrajinah bo tudi več mo-
žnosti za črpanje evropskih 
sredstev. Če Ptuj ne bo sre-
dišče pokrajine, bomo lahko 
prišli do situacije, ko bomo 
morali do centra preko Ma-
ribora. Danes komuniciramo 
z Ljubljano direktno, komu-
nikacija preko Maribora pa 
bo prinesla veliko več stro-
škov, večjo porabo energije 
in manj denarja, še opozarja 
Križanič.

Vodstvo DeSUS-a na držav-
ni ravni je proti tako velike-
mu številu pokrajin, ptujski 
odbor DeSUS-a pa je mnenja, 
da Ptuj potrebuje pokrajino, 
je v njegovem imenu povedal 

Albin Pišek. Po svojih mo-
čeh bodo naredili vse, da bi 
nedeljski referendum uspel 
in da bi to območje dobilo 
samostojno pokrajino, zakaj 
bi se še enkrat kregali z Ma-
riborom. Prebivalcev imamo 
dovolj, da bomo lahko uspe-
šno krmarili v novi pokrajini, 
je prepričan prvi človek ptuj-
skega DeSUS-a Albin Pišek.

Na Ptuju je lokalna politika 
glede pokrajine poenotena, 
da imamo enaka pričakova-
nja, vezana na ta referendum, 
je uvodoma povedal v imenu 
MO SD Ptuj Miran Meško. 
Ptuj si zasluži center regije 
ne glede na to, kako se bo 
bodoča regija imenovala. V 
nedeljo ne bomo glasovali o 
kvaliteti predloga, ampak o 
namenu, imeti to pokrajino 
ali ne. »Ne podpiramo pa na-
čina, kako je do tega prišlo in 
tudi ne načina izvedbe refe-
renduma. Ker je posvetoval-
ni, tudi ni obvezujoč za vlado, 
hkrati pa je obvezujoč za vse 
davkoplačevalce. Sredstva, ki 
bodo porabljena za referen-
dum, bi se dala bolj koristno 
uporabiti drugače. To je pre-
cej draga anketa za preverja-
nje podpore lokalni oziroma 
vladajoči politiki kot orodje 
v predvolilnih aktivnostih 
za jesenske volitve. Temu pa 
odločno nasprotujemo,« pa je 
pred nedeljskim referendu-
mom povedal Miran Meško.

Zeleni Slovenije se tiskov-
ne konference niso udeleži-
li, je pa njihov predsednik 
Vlado Čuš v izjavi za javnost 
med drugim zapisal: »Vsak 
referendum omogoča nepo-
sredno izražanje volje ljudi in 
zato ga Zeleni Slovenije pod-
piramo. Opozarjamo tudi na 
evropske izkušnje, ko gre za 
pokrajinsko organiziranost 

Ptuj � S tiskovne konference pred referendumom

Dodatni denar, razvoj,
delovna mesta in bodočnost
V poročni dvorani na Ptuju so 17. junija predstavniki nekaterih političnih strank (manjkali so predstavniki Zelenih Ptuja, SNS, SLS in N.Si), 
ki so zastopane v mestnem svetu, predstavili svoja stališča do nedeljskega poizvedovalnega referenduma o pokrajinah. Tiskovne konfe-
rence, ki jo je koordinirala Lidija Majnik, so se udeležili Miran Meško v imenu ptujskega SD, Albin Pišek v imenu DeSUS, Lidija Majnik v 
imenu LDS, Robert Križanič v imenu SMS in Rajko Fajt v imenu SDS.
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(Od leve) Miran Meško, Albin Pišek, Lidija Majnik, Robert Križanič in Rajko Fajt so na tiskovni konferenci predstavili stališča večine 
strank v mestnem svetu do posvetovalnega referenduma o pokrajinah.

Kot večina naših občanov 
ve, gre za deleže nepremič-
nin, ki so bili podedovani in 
o katerih se s sorodniki ni-
smo uspeli dogovoriti kaj in 
kako z njimi. Ostali solastniki 
se še vedno tožijo. Zato sem 
se odločil in moj delež ponu-
dil na trgu in ga popolnoma 
zakonito in povsem legal-
no ponudil investitorjem. 
Ali sem spoštoval predpise? 
Da! Ali sem spoštoval zakon? 
Da.

S tem mojim ravnanjem ni 
bila popolnoma nič oškodo-
vana občina niti naši občani. 
Moje ravnanje pa je bilo po-
polnoma zakonito. in legalno 
in ne zadeva nikogar drugega 

kot mene. Če pa sem sposo-
ben za zemljišče, ki je vredno 
10 tisoč EUR, iztržiti 100 ti-
soč EUR, in to popolnoma 
legalno in zakonito, potem tu 
ne vidim nobenega razloga 
za odstop.

Najbrž si župan misli, da 
se me bo s tako neokusnimi 
obtožbami, ki so čisto moja 
osebna stvar, enostavno rešil. 
Žal pa to ne gre, saj je zakon 
popolnoma jasen in enak 
za vse. In tudi prav je tako. 
Njemu bi bilo seveda všeč, 
če bi odstopil, ker bi potem 
lažje zadihal. Saj za stvari, ki 
jih financira z občinskim de-
narjem, praviloma plačuje ve-
dno več, kot so vredne. In jaz 

mu to vedno očitam. Ker ve, 
da ne plačuje iz svojega žepa, 
temveč našim občanom pra-
zni proračun.

Odstopi naj župan, ki se 
ima čas brigati za privatne 
zadeve svojih svetnikov, nima 
pa časa ukvarjati se z izgra-
dnjo infrastrukture ipd.

Župana ne bom tožil za 
obrekovanje, ker bi župan, 
kot vedno do sedaj, financiral 
odvetnika ter plačilo odško-
dnine iz našega proračuna. 
Njegov odvetnik namreč do-
biva pavšal 400 EUR meseč-
no iz našega proračuna za 
zastopanje našega župana na 
sodiščih.

Marjan Gavez

Prejeli smo � Odgovor na sestavek v Štajerskem tedniku

Odstopi naj župan
Spoštovani bralci, naj uvodoma pojasnim, da je dne 16. maja sodišče res izdalo 
odredbo o prodaji nepomembno majhnega deleža nepremičnin, ki so v moji lasti. 
Ocenjena vrednost teh nepremičnin je 10.500 EUR, in sicer 1/12 (ena dvanaj-
stina) solastništva stanovanjske hiše na Ptuju, ter na 1/12 (ena dvanajstina) 
kmetijskega zemljišča, in sicer tistega v Vitomarcih, na katerega je župan brez 
privolitve nas lastnikov vozil višek zemlje pri izgradnji nove šestletke.



»V izgradnjo tega objekta 
nas vodi interes po poveča-
nju stanovanjskih kapacitet 
v naši občini. Postopek pa ni 
bil enostaven, saj so tovrstni 
primeri javno-zasebnega par-
tnerstva še zelo redki, poleg 
tega pa smo imeli nekaj težav 
tudi z zavodom za spome-
niško varstvo, ki se je šele v 
tretji različici strinjal s pro-
jektom,« je o dogajanju pred 
podpisom pogodbe povedal 
Rajko Janžekovič

Vila pri lipi, ki se bo gra-
dila na lokaciji sedanje stare 
osnovne šole, je po odobre-
nem projektu sestavljena iz 
dveh povezanih stavb, v kate-
rih bo na voljo 18 stanovanj, 
ob njej pa 18 parkirišč.

»Stanovanja bodo zajemala 
skupno 935 m2, velikost po-
sameznih stanovanj pa se bo 

gibala od 35 m2 do 66 m2. Vila 
bo imela pritličje, nadstropje 
in mansardo, saj je bila njena 
višina omejena s strani spo-

meniškega varstva, zato bo 
tudi nekoliko nižja od seda-
nje stare šole. Trenutno smo 
kot investitor in izvajalec v 

fazi pridobivanja gradbenega 
dovoljenja, na osnovi katere-
ga bomo to poletje najprej 
zrušili staro zgradbo, nato 
pa, predvidoma avgusta, za-
čeli graditi novi objekt. Rok 

izvedbe Vile pri lipi je 11 me-
secev, kar pomeni, da mora 
biti naslednje leto poleti do-
končana,« je povedal direktor 
Gradisa Cimerman.

Sicer pa se bo Vila odliko-

vala kot prvi večstanovanjski 
energetsko varčen objekt. 
»To pomeni, da bo poraba 
energije veliko nižja, kot je 
sicer v praksi pri standardnih 
gradnjah. Najbolj enostavno 
lahko to prikažem z nasle-
dnjim podatkom: stanovalci 
v Vili bodo na m2 porabili za 
ogrevanje manj kot 7 litrov 
kurilnega olja, medtem ko se 
v klasičnem stanovanju pora-
bi med 15 in 25 litrov na m2,« 
je o prednostih pričakovanih 
stanovanj (in s tem nižjih me-
sečnih stroških) povedal izvr-
šni direktor Marko Žiher.

Tako za občino Dornava 
kot za podjetje Gradis je po-
stavitev Vile pri Lipi na osno-
vi javno-zasebnega partner-
stva prvi oz. vzorčni model 
naložbe. Vrednost celotnega 
projekta po besedah Cimer-
mana znaša 1.400.000 evrov. 
Občina v partnerstvo stopa 
z lastništvom zemljišča ter 
izdelano dokumentacijo, v 
zameno za odstop zemljišča 
ter stroške pridobljene doku-
mentacije pa bo po končani 
izgradnji postala lastnica treh 
stanovanj v Vili pri lipi.

SM

Kar nekoliko v ozadju so 
tako ostala še druga odličja, 
ki si jih je najstarejša sloven-
ska – Ptujska klet prav tako 
zaslužila z nekaterimi drugi-
mi pullusi na taistem svetov-
nem vinskem ocenjevanju 
v Ljubljani; in sicer srebrna 
odličja za sauvignon limited 
edition 2007, couvee 7 sodov 
2006 in traminec 2006.

V čast prejema dveh tako 
visokih odličij za svoja vina 
je vodstvo Skupine PP in nje-
ne članice Ptujske kleti v za-
četku tega tedna pripravilo 
posebno novinarsko konfe-
renco, na kateri so odgovor-
ni možje predstavili pomen 
uspeha ter sedanjo in bodočo 
strategijo razvoja vin po bla-
govni znamki Pullus. Gene-
ralni direktor in predsednik 
uprave PP Roman Glaser je 
tako med drugim povedal, 
da se je nova zgodba vin za-
čela konkretno pisati že leta 
2002 s korenitimi prenovami 
tako v sistemu pridelave kot 
predelave grozdja, ter ob tem 
poudaril, da je bila tako stra-
tegija kot vizija očitno pravil-
no postavljena, kar so začela 
dokazovati že prva priznanja 
za vina od leta 2004 naprej. 
O zadnjih uspehih vin Pullus 
pa je Glaser povedal: »Pullus 
si to zasluži, saj je že od svo-
je inavguracije pred koncem 
lanskega leta vznemirjal na 
eni strani tako vinske pozna-
valce in potrošnike kot tudi 
celoten vinski poslovni svet 
doma in v tujini. Zelo sem po-
nosen na sodelavce v Ptujski 
kleti, moje čestitke pa veljajo 
tudi vsem vinogradnikom! 
Priznati moram, da niti jaz ni-
sem pričakoval tako eminen-

tnih priznanj v tako kratkem 
času!«

Glaser je v nadaljevanju 
pojasnil še, da je bilo potreb-
nega kar precej napora pri 
spreminjanju tradicionalne 
miselnosti oziroma filozofije, 
da sladka in polsladka vina ni-
majo več »primata« na evrop-
skih trgih ter da so okusu 
potrošnikov veliko bližje aro-
matična, sadna in lahka vina, 
povedal pa je tudi, da lokacija 
vinske kleti ostaja enaka, na 
Ptuju, in da še vedno poteka 
proces tehnološkega posoda-
bljanja.

Andrej Sajko, direktor Ptuj-
ske kleti, pa je poudaril, da 
se kvaliteta vina začne pri 
zdravi jagodi in nato donegu-
je s sodobno tehnologijo ter 
odličnim delom enologa. Po-

vedal je tudi, da je cilj Ptujske 
kleti postaviti se ob bok naj-
boljšim evropskim kletem, 
da so že vzpostavili lastni 
kletni kataster letnikov in da 
uspehom, pogojenim z vr-
hunsko kvaliteto vin, sledijo 
tudi maloprodajne cene; tako 
naj bi steklenica šampionske 
penine stala 100 evrov, cene 
ostalih vin iz znamke Pullus 
pa so se dvignile za 75 do 85 
odstotkov. Napovedal je tudi, 
da se bodo sčasoma povišale 
odkupne cene grozdja, sicer 
le v odvisnosti od uspešnosti 
prodaje vin na trgu, medtem 
ko kvalitetni kriteriji odkupa 
ostajajo enaki.

Tržno strategijo prodora 
blagovne znamke Pullus je 
podrobneje predstavil vodja 
posebnih projektov v Skupini 

PP Vinko Mandl, vodilni eno-
log ptujske kleti Bojan Kobal 
pa je natančno opisal značaja 
obeh šampionov, čas trgatve, 
značilnosti pridelave in halo-
škega ter slovenskogoriškega 
vinogradniškega okoliša s kli-
matskimi posebnostmi.

Sprejem za 
predstavnike 
Ptujske kleti in 
Perutnine

Potem ko je Ptujska klet na 
54. ljubljanskem ocenjevanju 
Vino Ljubljana 2008 osvojila 
dva naslova svetovnega vin-
skega šampiona, je ptujski 
župan dr. Štefan Čelan 17. 
junija pripravil sprejem za 
predstavnike Ptujske kleti in 

poslovnega sistema Perutni-
na, za vse tiste, ki so zaslužni 
za ta uspeh. Udeležili sta se 
ga tudi vinska kraljica Slove-
nije Svetlana Širec in vinska 
kraljica Ptuja Tatjana Caf.

Ptujski župan dr. Štefan 
Čelan je predsedniku uprave 
PS Perutnina Ptuj dr. Romanu 
Glaserju izročil spominsko 
mestno medaljo oziroma me-
daljo župana kot spomin na ta 
izjemni dogodek, pomemben 
tudi za mesto Ptuj, saj je Pe-
rutnina gospodarski sistem, 
ki ob svoji blagovni znamki 
vedno navaja tudi mesto, iz 
katerega prihaja. Ptujski žu-
pan si želi, da bi bilo takšnih 
uspešnih gospodarskih siste-
mov na Ptujskem še več, ki bi 
tudi skrbeli za promocijo in 
prepoznavnost okolja, kate-
rega sestavni del so.

Perutnina je podjetje z zelo 
ambiciozno razvojno strate-
gijo, zato tovrstnih in podob-
nih rezultatov tudi v bodoče 
ne bo manjkalo, je prepričan 
ptujski župan dr. Štefan Čelan. 

„Priti do takšnega rezultata je 
vse prej kot lahko, še posebej, 
če je bil dosežen na enem naj-
starejših in največjih vinskih 
ocenjevanj, kjer je bila tudi 
konkurenca temu primerna. 
V veliko čas in ponos si šteje-
mo, da se je ob promociji te 
izjemne vinske kapljice poja-
vilo tudi ime Ptuja. Želel bi 
si, da bi bilo takšnih simbioz 
med blagovnimi znamkami 
in mestom še več. Iskreno 
čestitam vsem, ki ste zaslužni 
za to, da imamo ta dva šampi-
ona v našem mestu. Za oba 
šampiona smo v Mestni hiši 
na Ptuju izdelali dve medalji: 
za svetovnega šampiona Pul-
lus penino rose, letnik 2006, 
in svetovnega šampiona Pul-
lus sauvignon, letnik 2007,“ 
je na sprejemu med drugim 
povedal dr. Čelan. Medalji za 
svetovna šampiona sta pre-
vzela predsednik uprave PS 
Perutnina Ptuj dr. Roman 
Glaser in direktor Ptujske 
kleti Andrej Sajko.

SM, MG
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Ptuj � Z novinarske konference Ptujske kleti

Pullus osvaja odličja in tržišča
Da si je Ptujska klet z dvema svojima vinoma, Pullusom sauvignonom 2007 in Pullusom penino rose 2006, pripela kar dva naslova svetov-
nih šampionov med najboljšimi vini, danes ni več novost, saj informacija o osvojenih odličjih že lep čas krepko odmeva tako po širšem 
Ptujskem kot po vsej naši državi. Gotovo zasluženo, saj se v zgodovini Ptujske kleti kaj takega še ni zgodilo.

Dornava � Podpis pogodbe za gradnjo Vile pri lipi

Vila dokončana v naslednjem letu
Dornavski župan Rajko Janžekovič in direktor podjetja Gradis Ljubo Cimerman sta minuli teden podpisala pogodbo za izgra-
dnjo prvega večstanovanjskega energetsko varčnega objekta – t. i. Vile pri lipi – po načelu javno-zasebnega partnerstva.

Foto: SM

Tako so nazdravili dvema šampionskima nazivoma Pullusa najzaslužnejši možje (od leve): vodja po-
sebnih projektov v Skupini PP Vinko Mandl, direktor Ptujske kleti Andrej Sajko, generalni direktor in 
predsednik uprave Skupine PP Roman Glaser in glavni enolog Bojan Kobal.

Foto: SM

Pogodbo o izgradnji Vile pri lipi, ki naj bi se po napovedih začela 
graditi letos konec poletja, sta podpisala župan Rajko Janžekovič 
in direktor Gradisa Ljubo Cimerman.

Foto: Črtomir Goznik

Mestno medaljo je ptujski župan za uspeh pullusa  izročil pred-
sedniku uprave PS Perutnina dr. Romanu Glaserju in direktorju 
Ptujske kleti Andreju Sajku.

Foto: SM

Tako bo izgledala Vila pri lipi, ko bo dokončana.



Krajevna skupnost, ki šteje 
skoraj 700 prebivalcev, bo na 
prvem srečanju dobila tudi 
svoj grb in zastavo; z osnovnimi 
modro, belo in rumeno barvo 
ter emblemom koranta. Idejo 
za razvitje zastave in oblikova-
nje grba je podal svet krajevne 
skupnosti, dokončna podoba 
pa je delo Lancovljana Ivana Vi-
doviča.

»Namen tega srečanja je po-
leg druženja tudi pregled vsega, 
kar smo v desetih letih obstoja 
naredili. Gotovo smo lahko po-
nosni na naš vaški dom, ki smo 
ga pravzaprav v celoti naredili 

Lancovljani sami, z minimalno 
pomočjo občine. Sicer pa so 
med največjimi razvojnimi do-
sežki gotovo dokončanje cestne 
razsvetljave in ureditev ploč-
nikov skozi celo vas. Seveda pa 
imamo tudi želje in načrte, ki se 
dotikajo naše prihodnosti. Kot 
je znano, se bo kmalu začela gra-
dnja avtoceste, ki bo tekla nepo-
sredno ob naši krajevni skupno-
sti, zato se bomo zavzemali za 
ureditev dodatnega podhoda v 
dobro naših krajanov. Potrebno 
bi bilo tudi urediti cestno pove-
zavo Hentak–Rajh, kjer je nujna 
razširitev cestišča in kolesarska 

steza, med našimi prioritetami 
pa je tudi ureditev kanalizacije,« 
je še povedal Jus ter dodal, da 
so sicer z odobrenimi sredstvi 
iz občinskega proračuna za nji-
hovo krajevno skupnost zado-
voljni, da pa so hkrati premalo 
zastopani v skupnih projektih 
občine.

Današnje prvo srečanje obča-
nov KS Lancova vas se bo začelo 
s slavnostnim odprtjem novoas-
faltiranega cestnega odseka 
Pečnik–Kozel v Popovcih, nato 
pa bo sledila osrednja slove-
snost pod šotorom ob vaškem 
domu z bogatim kulturnim 
programom, razvitjem zastave 
in predstavitvijo grba KS ter 
podelitvijo priznanj in zahval 
krajanom za dosežke na podro-
čju obrtne dejavnosti, športa in 
glasbe ter ohranjanja kulturne 
dediščine. Srečanje se bo zaklju-
čilo z zabavo in pogostitvijo, za 
katero bodo poskrbele odlične 
gospodinje, članice društva po-
deželskih žena in deklet Lanco-
va vas.

Sicer pa bo ves konec tedna 
v Lancovi vas nadvse vesel in 
poln dogajanj, saj domače fol-
klorno društvo praznuje 25-le-
tnico obstoja. Tako bo že nocoj 
otvoritev razstave z naslovom 
Naše odrske postavitve, v sobo-
to zvečer bo sledil slavnostno 
koncert, v nedeljo popoldne pa 
srečanje folklornih skupin od 
blizu in daleč.

SM

Ker se je sestanek zgodil 
neposredno pred referendu-
mom o pokrajinah, se člani 
ormoške opozicije sestanka 
niso udeležili, gostje s Ptuj-
skega pa so bili polnoštevilni. 
Alojz Sok je to odločitev opo-
zicije obžaloval, ker je menil, 
da bi bilo prav, da se srečajo 
in povedo svoje mnenje. Se-
stanku so prisostvovali tudi 
člani obeh občinskih uprav. 
Dr. Štefan Čelan je bil prav 
tako vesel, da sta z ormoškim 
županskim kolegom ugoto-
vila, da ni nobenega razloga, 
da se ne bi družili, saj zaradi 
skupnih težav nobena občina 
ni na boljšem, morda pa bo 
lažje rešitve najti v skupnem 
razgovoru.

Najprej so se posvetili iz-
gradnji hitre ceste Ptuj–Or-
mož, za katero je v letošnjem 
programu gradnje avtocest 
za 11 kilometrov dolg odsek 
Ormož–Gorišnica namenje-
nih okrog 5 milijonov evrov. 
Nadaljnjih 27 naj bi se zagoto-
vilo s poroštvenim kreditom, 
celotna vrednost investicije 
pa se ocenjuje na okrog 34 

milijonov evrov. Kot je pove-
dal Sok, je potrebno ali revi-
talizirati pogodbo z Darsom 
ali izvesti novi razpis. Kot je 
povedal dr. Čelan, bi za MOP 
ta pogodba veliko pomenila, 
saj bi se lažje pogajali z na-
sprotniki južne variante. Za 
Ptuj je glede na pretočnost 
mostov sprejemljiva le južna 
varianta. Po prometni študiji, 
v kateri so prikazali prometne 
tokove, ki bi nastali v primeru 
severne obvoznice čez Puhov 
most, naj bi v 6 letih nastal na 
tem mestu zamašek s 40.000 
vozili dnevno. »Rešili smo se 
podvoza s 35.000 vozili dnev-
no in si ne želimo ponoviti te 
neumnosti čez nekaj let.« To 
seveda pomeni nov most in 
glede na razpon jezera bi bil 
ta predolg. Zato želi dr. Čelan 
od zagovornikov Nature 2000 
jasno zahtevati, da povedo, 
pod kakšnimi tehničnimi po-
goji je mogoče zgraditi južno 
varianto. Kajti po njegovem 
mnenju Natura 2000 nikoli ne 
sme biti ovira za razvoj, da bi 
nekaj zaustavili, lahko le pogo-
juje, pod kakšnimi tehničnimi 

pogoji je potrebno narediti 
rešitve, da bosta človek in na-
rava živela v sožitju. Izrazil je 
tudi upanje, da bo ministrstvo 
pospešilo svoje postopke.

Konrad Rižnar je povzel be-
sedo in opozoril na razmere 
v Spuhlji, kjer se bojijo, da se 
bo ves promet valil po stari 
cesti. Vztrajajo pri južni vari-
anti 1 ali 2 in opozarjajo, da je 
okolje že dovolj degradirano z 
jezerom, deponijo in cestami. 
Pri tem pa vsi pozabljajo na 
obljubo izpred let, ko je drža-
va obljubila gradnjo lokalnega 
mostu v Novi vasi.

Emil Mesarič je apeliral na 
prisotne, da skupaj zahtevajo 
uresničitev 5. koridorja, ce-
stnega in železniškega. Spo-
mnil je na leto 1993, ko je 
parlament sprejel program, ki 
še vedno ni realiziran. Po nje-
govem mnenju je skrajni čas, 
da vsi v tem prostoru stopijo 
skupaj in zahtevajo, kar jim 
gre, sicer se bodo postavili 
novi centri severno od nas in 
razvoj nas bo zaobšel.

Podrobno so predstavili 
tudi problematiko muzeja, 

Ormož � Skupni delovni razgovor svetnic in svetnikov dveh občin

Pripravljeni na pokrajinsko sodelovanje
V ponedeljek popoldne so se na skupnem delovnem razgovoru v gradu Ormož sestali svetnice in svetniki sveta Občine Ormož ter sveta Mestne občine 
Ptuj. Razpravljali so o skupnih razvojnih projektih v Spodnjem Podravju, kot so hitra cesta Slovenska Bistrica–Ptuj–Ormož, Pokrajinski muzej Ptuj–Or-
mož in celovito varovanje vodnih virov podtalnice Ptujskega polja.
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Foto: vki

Uradna spominska fotografija s skupnega delovnega razgovora

V OŠ Hajdina je letos prva 
generacija končala šolanje v de-
vetletki. Zlati odličnjaki so bili 
štirje, odlični uspeh so dosegli 
v vseh devetih letih. To je uspe-
lo Anji Ribič, Skorba 19 a, Tjaši 
Steiner, Gerečja vas 90, Aljošu 
Orniku, Hajdoše 29, in Lei To-
polovec, Zgornja Hajdina 145 a. 
Iz OŠ Breg je hajdinski župan s 

knjigami obdaril tri učence, ki so 
bili odlični v 8. razredu. To so bili 
Monika Božičko, Draženci 101, 
Blaž Gojkošek, Draženci 76 c, in 
Janko Golob, Draženci 20. Zlati 
odličnjak, odličen vsa leta šolanja 
v osnovni šoli, pa je bil v šolskem 
letu 2007/2008 David Kozel iz 
Dražencev 48 a. Vsi so sprejeli 
tudi vstopnice za kopanje v Ter-

mah Ptuj. Hajdinski župan se je 
ob tej priložnosti zahvalil tudi 
staršem in učiteljem za njihov 
prispevek, učencem pa je zaželel 
veliko uspeha v nadaljnjem izo-
braževanju. Jože Lah, ravnatelj 
OŠ Hajdina, pa se je tudi v imenu 
v. d. ravnateljice OŠ Breg Darje 
Radičevič zahvalil za sprejem.

MG

Hajdina � Ob koncu šolskega leta

Sprejem za odličnjake
Hajdinski župan Radoslav Simonič je 17. junija sprejel odličnjake, učence OŠ 
Hajdina in OŠ Breg, ki so v šolskem letu 2007/2008 z odliko zaključili šolanje v 
osnovni šoli.

Foto: SM

Predsednik KS Lancova vas Anton Jus: »Desetletnico obstoja naše 
KS bomo obeležili s prvim srečanjem krajanov in krajšo slovesno-
stjo, kjer bomo med drugim razvili našo zastavo in predstavili naš 
grb.«

Lancova vas � Prvo srečanje krajanov

S svojim grbom in zastavo
V okviru praznovanja srebrnega jubileja obstoja folklorne skupine Lancova vas 
so se krajani istoimenske videmske krajevne skupnosti (KS) odločili, da bodo 
organizirali tudi prvo srečanje, ki naj bi v prihodnje postalo tradicionalno. »Za to 
smo se odločili, ker je letos deset let od ustanovitve KS in ker opažamo, da je 
vse manj priložnosti za skupna srečanja, da druženja počasi izumirajo,“» je pred 
današnjim začetkom dogajanja povedal predsednik KS Lancova vas Anton Jus.

Foto: Črtomir Goznik

o kateri smo v Štajerskem te-
dniku že izčrpno poročali. Dr. 
Čelan je mnenja, da na Ptuju 
gotovo ne bi nikoli iz mesta 
naganjali nobene državne in-
stitucije, še več, borijo se, da 
bi bilo čim več zaposlenih fi-
nanciranih iz države. Za svoje 
specifične potrebe pa so si 
ustanovili svoje institucije, 
kot so Salon umetnosti, Mi-
heličeva galerija in podobno 
in jih financirajo iz lastnega 
proračuna. Povedal je, da se 
je trikrat sestal z ministrom in 
mu jasno povedal, da če uspe 

zagotoviti javno pooblastilo za 
novi ormoški muzej, Ptuj pro-
ti temu ne bo imel nič. Dve 
instituciji v istem prostoru 
zagotavljata konkurenco, ki je 
zdrava. O tem pa minister in 
strokovne službe menda niso 
hoteli niti slišati, ker imajo 
baje 17 podobnih vlog, v kate-
rih si lokalne skupnosti želijo, 
da bi država financirala njiho-
vo muzejsko dejavnost.

V razpravo o muzeju se 
vključil tudi dr. Simon Kolma-
nič, ki je povedal, da je Ptuj 
precej večji od Ormoža in se 

ga nekateri na Ormoškem 
zato bojijo, a gledano s stali-
šča Slovenije smo oboji precej 
mali. Če se bomo prepirali 
in gledali z nezaupanjem, bo 
slabo za oboje, korist bo imel 
nekdo tretji. V ptujsko-ormo-
škem sodelovanju vidi le ko-
rist in se ne boji, da bi nam 
Ptuj kaj vzel, ker bi si na ta na-
čin na dolgi rok škodoval, saj 
bi izgubil enega od potencial-
nih partnerjev, ki bi vplival na 
to, da bi območje Ptuj-Ormož 
zaživelo z novo intenziteto.

Viki Klemenčič Ivanuša



»Imamo socialni pro-
gram za invalide, upoko-
jence, delavce z nizkimi 
dohodki, kajti Slovenija 
mora ostati socialna dr-
žava. S predsednikom vla-
de sva nedavno dosegla 
kompromis glede draginj-
skega dodatka, ki prinaša 
upokojencem s pokojnino 
manjšo od 500 evrov v 
mesecu avgustu 80 evrov, 
tistim med 403 in 450 evri 
100 evrov dodatka in ti-
stim z manj kot 403 evri 
150 evrov dodatka. Zave-
dam se, da je to malo, da je 
znesek enkraten, a morda 
bo komu olajšal prežive-
tje. V Sloveniji ima 250.000 
upokojencev manj kot 400 
evrov pokojnine. Tu bo tre-
ba nekaj postoriti. Seveda 
pa nam ni vseeno tudi za 
delavce, saj ima marsikate-
ri manj kot 400 evrov pla-
če. Sprašujem se, kakšna 
bo njihova pokojnina. Ne 
gre za to, da v Sloveniji 

ne bi bilo dovolj denarja, 
gospodarski rezultati so 
dobri, izvoz se povečuje, 
problem je v tem, da kar 
ustvarimo vsi skupaj, se 
ne porazdeli pravično in 
pošteno. Okrog tega bo 
zlasti morala kaj postoriti 
vlada, ki bo nastopila je-
seni. Sam pa menim, da bi 
morali sprejeti zakon, ki 
bi omogočil revizijo priva-
tizacije,« je povedal Karel 
Erjavec.

Če bo Desus povabljen v 
koalicijo, bo zahteval, da se 
pokojnine usklajujejo z neto 
plačami, saj so upokojenci 
največ prispevali k bogastvu, 
ki ga imamo danes. Opozoril 
je tudi, da je bil KAD ustano-
vljen za dolgoročno zagota-
vljanje stabilnosti pokojnin-
ske blagajne. Zato zahtevajo, 
da se vrne v Zavod za pokoj-
ninsko in invalidsko zavaro-
vanje in se privarčuje za hujše 
čase, ki bodo v Sloveniji, kjer 
se prebivalstvo stara, tudi pri-
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Ivanjkovci � Obisk Karla Erjavca med upokojenci

O pokojninah se odloča v parlamentu
Stranka Desus se že zelo dobro pripravlja na jesenske volitve, politbarometri ji dobro kažejo, saj so že šesta stranka glede na izkazano podpo-
ro volivcev in nameravajo jo še povečati, je na nedavnem obisku med člani Desusa v Ivanjkovcih povedal predsednik stranke Karel Erjavec.

Foto: vki

Karel Erjavec, predsednik Desusa, med zastopniki prleškega Desusa

Potem ko so na hitro z 
dnevnega reda zbrisali in pre-
stavili na prihodnjič pobudo 
o razveljavitvi sklepa iz leta 
1996, ki je govoril o soglasju 
k trasi hitre ceste od Sloven-
ske Bistrice do Ormoža na 
odseku skozi občino Videm, 
so največ časa posvetili pre-
dlogu peticije o prepovedi 
pridelave hmelja v Vidmu. Ob 
tej točki je bilo v sejni dvora-
ni tudi kakih deset predstav-
nikov te pobude. Predsednik 
civilne iniciative Andrej 
Rožman je županu izročil 
doslej zbranih 916 podpisov 
pod zahtevo, da se pridelava 
hmelja umakne iz videmske 
občine, saj menijo, da škro-
pljenje hmelja ogroža zdravje 
občanov. Podpise so zbirali 
le 14 dni, a bodo nadaljeva-
li. Zahtevajo, da se pripravi 
okrogla miza o škodljivosti 
ali neškodljivosti škropljenja, 
na kateri želijo prisotnost 
odgovornih ministrov (za 
kmetijstvo, okolje in prostor, 
šolstvo in zdravje). »Sedaj 
zahtevamo okroglo mizo, v 
naslednji fazi bomo zahtevali 
referendum, v končni fazi se 
lahko tudi uležemo na cesto, 
če bo potrebno!« je bil odlo-
čen Andrej Rožman.

V razpravi so svetniki ugo-
tavljali, da je hmelj na dnev-

nem redu občinskega sveta 
že drugi mandat, a da so do-
slej brez prepričljivih argu-
mentov glede njegove (ne)
škodljivosti. Zato želijo pri-
praviti posvet s strokovnjaki, 
ki jim bodo pojasnili, kako je 
z vplivom hmelja na zdravje 
ljudi. Žal ne morejo zaupati 
domačim strokovnjakom s 
tega področja, saj so prepriča-
ni, da so preveč v službi kme-
tijstva, in bodo poiskali tuje 
strokovnjake. Dvomijo tudi o 
poštenih namenih Evropske 
unije, ki uvedbo novih nasa-
dov hmelja subvencionira s 
kar 75 odstotki nepovratnih 
sredstev; sumijo, da želijo 
razvitejše države EU pride-
lavo hmelja čimbolj oddaljiti 
od sebe in ga s privlačnimi 
subvencijami zasaditi v manj 
razvitih državah. Slišali smo 
tudi, da je odveč bojazen, 
da bi morali podjetju Hmelj, 
d. o. o., ki ima nasade v Vid-
mu, plačevati kakšno odško-
dnino, saj kot kažejo podatki 
na AJPES-u, je podjetje itak v 
rdečih številkah in torej izpa-
da dohodka zaradi ukinitve 
gojenja hmelja ne bo.

Čeprav svetniki niso bili 
povsem enotni glede škodlji-
vosti pridelave hmelja oziro-
ma njegovega škropljenja (An-
ton Zemljak je spomnil, da je 

hmelj v Vidmu že kakih 40 let 
in da so se včasih uporabljala 
dosti nevarnejša škropiva; pa 
da če ne bo tu rasel hmelj, bo 
pa kaj drugega, kar bo prav 
tako zahtevalo škropljenje; 
Brane Orlač pa je menil, da 
če se ne da živeti blizu hme-
lja, obstajajo krasne parcele 
za naselitev zunaj Vidma …), 
pa so na koncu vendarle skle-
nili, da bodo pripravili stro-
kovne podlage za umik hme-
lja iz Vidma, podjetniku pa 
»zagrenili« življenje s tem, da 
bodo vztrajali pri doslednem 
izpolnjevanju okoljevarstve-
nih zahtev pri vzgoji hmelja 
in odstranjevanju hmeljskih 
odpadkov. Mogoče pa bodo, 
če s prepovedjo ne bi uspe-
li, na ta način dosegli, da bo 
hmelj opustil.

Koga je novinarka 
užalila

V nadaljevanju so se svetni-
ki na kratko seznanili s pre-
dlaganimi smernicami, kako 
naj bi potekala avtocesta med 
Draženci in hrvaško mejo v 
Gruškovju, saj se pripravlja 
državni lokacijski načrt za ta 
odsek. Osrednje križišče, kjer 
se bodo Videmčani priklju-
čevali na avtocesto in jo tudi 
prečkali, bo v Lancovi vasi 

(deteljica s krožiščema na 
obeh straneh), drugi nadvoz 
bo v Jurovcih (za gostiščem 
Majolka), medtem ko naj bi 
bila druga, manjša lancovova-
ška cesta urejena kot podvoz 
in bi služila za lokalni pro-
met. V Jurovcih predlagajo 
svetniki še možnost vsaj eno-
stranskega izvoza z avtoceste, 
da bi ob zastojih lahko že tam 
usmerjali kamione na parki-
rišča. Načrt predvideva tudi 
ureditev vzporednih cest, po 
katerih bi potekal promet ob 
morebitnih zastojih na avto-
cestah. Kot vzporedno cesto 
predlagajo Leskovčani tudi 
cesto Leskovec–Podlehnik, 
saj bo to zanje najkrajša pot 
do avtoceste. Sicer pa bo jese-
ni druga razgrnitev načrtov 
in takrat bo še čas za kakšne 
pobude in pripombe.

V točki »pobude in vpraša-
nja svetnikov« smo slišali kar 
nekaj nezadovoljstva obča-
nov, ki nekateri že šest let ča-
kajo na gradbeno dovoljenje, 
a je župan pojasnil, da lahko 
novi prostorski plan pričaku-
jejo prihodnje leto. Težave so 
zlasti z ministrstvom za kme-
tijstvo, ki vidi samo svojo kvo-
to zemljišč, zato so pogajanja 
z njimi še posebej težavna. 
Tudi občina mora svojo vlogo 
za gradnjo doma starejših, vr-

stnih hiš in ureditev obrtne 
cone še dopolniti.

Med zanimivejšimi je bilo 
vprašanje Andreja Rožmana 
o tem, ali so res člani župa-
novega kolegija prepovedali 
novinarki, da še hodi na seje 
občinskega sveta. Pisala je 
resnico; če je koga užalila, pa 
naj toži. Zahteval je tudi opra-
vičilo novinarki za to potezo. 
Župan je pojasnil, da so o 
tem res govorili na seji kole-
gija in da je res pisal časopisu, 
ker meni, da naj se o občini 
Videm korektno poroča, ne 
samo tisto, kar je slabo. Franc 
Kirbiš ml. je potem sicer tr-
dil, da o tem na kolegiju niso 
sprejeli nobenega sklepa in 
se tudi ni o tem opredeljeval, 
se pa je z obtožbami na ra-
čun novinarskega poročanja 
– predvsem radijskega, ker 
časopisa ne bere – strinjala 
Dušica Avguštin, pridružil pa 
se ji je še Janez Baniček.

Do konca seje so potem 
svetniki brez nekih razprav 
sprejeli še nekaj sklepov: o 
uvedbi turistične takse (z 
duhovito pripombo Marjana 
Jelena: »Imamo odlok o turi-
stični taksi, nimamo pa turi-
stov!«); o soglasju s projektom 
šole Ljudevita Pivka, strinjali 
so se s sofinanciranjem loče-
nih ur pouka v oddelkih šole 

v Leskovcu in na Selih in spre-
jeli še nekaj predlogov skle-
pov svojih odborov. Bili pa so 
proti spremembi volišč, ki jo 
je predlagala statutarno-prav-
na komisija, čeprav se je zlasti 
predsedniku komisije Francu 
Kirbišu st. zdelo povsem ne-
logično, da je v občini Videm 
na nekaterih voliščih skoraj 
900 volilnih upravičencev, 
na leskovškem koncu, kjer so 
najbolj vztrajali pri sedanjem 
stanju (imajo 9 volišč), pa na 
najmanjšem recimo 35: »Po-
tem pa imamo težave z odbo-
ri, z volišči, trošimo po nepo-
trebnem denar za volilne ko-
misije – to pa je naš denar.« Pa 
očitno ni bil dovolj prepričljiv 
in je »leskovški lobi« predlog 
zavrnil s 13 glasovi proti (za 
predlog so bili 4 svetniki).

Kot smo že zapisali v začet-
ku – seja se je presenetljivo 
hitro končala po dveh urah. 
Ampak je bilo naše predvide-
vanje, da je razlog nogome-
tno prvenstvo, povsem na-
pačno. Po seji je namreč sve-
tnike pričakal pred občinsko 
stavbo minibus – in odpeljali 
so se »novim dogodivščinam 
naproti«, če si sposodimo 
besede, s katerimi svoje delo 
velikokrat končujejo naši ra-
dijski kolegi ...

jš

Videm � Hitra seja občinskega sveta

Boj proti hmelju se stopnjuje
Pogled na dnevni red 16. seje videmskega občinskega sveta, ki je bila sklicana za torek, je grozil z vsaj polovično dnevno delovno obve-
znostjo, tudi ura sklica je – ob upoštevanju, da pravkar poteka evropsko nogometno prvenstvo – obljubljala nekaj podobnega (seja je 
bila sklicana za ob 16. uri, nogometna tekma pa se je začela ob 20.45). A presenečenje: enajst točk dnevnega reda je bilo odkljukanih 
v dveh urah.

šli. V tem smislu je poudaril, 
da Desus ni le stranka aktual-
nih upokojencev, skrbi jo, kaj 
bo s pokojninami teh, ki šele 
prihajajo v to obdobje. Zavze-
majo se za ohranitev javnega 
zdravstva, da se natanko ve, 
kakšno storitev lahko priča-
kuješ od zdravnika, ne pa kot 
danes, ko te ob obisku zdrav-
nika skrbi, koliko boš moral 
plačati. Prav tako so za ohra-
nitev javnega šolstva, še zlasti 
visokega. V parlamentu imajo 
štiri poslance in težko spre-
minjajo reči na bolje. Ker pa 
je v Sloveniji 540.000 upoko-
jencev, upa, da bodo izrazili 
večjo podporo stranki, da so 
spoznali, da pokojnina ne pri-
de sama od sebe, ampak da se 
o tem odloči v parlamentu. 
»In če je tam več predstavni-
kov Desusa, je to dobro. Letos 
pričakujem vsaj osem poslan-
cev.« Kdo bo stranko zastopal 
na jesenskih volitvah, pa bo 
znano kmalu.

Viki Klemenčič Ivanuša



Prav v teh dneh je v sklepni 
fazi izgradnja dveh osrednjih 
letošnjih investicij, to sta nov 
otroški vrtec ob OŠ Kidričevo 
ter nov dom starejših v parku 
Mladosti, tik ob sedanjem otro-
škem vrtcu. Župan Jože Mur-
ko: »Nov vrtec naj bi bil končan 
že konec avgusta, pomembno 
pa je, da bomo ob pridobitvi 
novih, sodobnih vrteških pro-
storov pridobili tudi novo kuhi-
njo z veliko jedilnico za potrebe 
prehranjevanja učencev osnov-
ne šole. Zaradi zaprtja doseda-
nje prek pol stoletja stare in 
dotrajane šolske kuhinje smo 
namreč dobri dve leti prehra-
no za učence vozili od drugod. 
Nov vrtec bo veljal okoli 3,5 
milijona evrov, od tega je drža-
va prispevala le okoli 800.000 
evrov, ostalo pa občina.«

Ob tem, da bodo tako poskr-
beli za boljše pogoje bivanja in 
varovanja vrteških otrok in šol-
ske mladine, pa skrbijo tudi za 
starejše občane:

»Za celotno občino Kidri-
čevo je pomembno tudi, da je 
v zaključni fazi tudi nov dom 
starejših občanov s kapaciteto 
60 postelj in naj bi bil vseljiv že 
jeseni. V Kungoti smo nadalje-
vali izgradnjo primarnega ka-
nalizacijskega sistema, sicer pa 
je za občino Kidričevo zelo po-
memben tudi skorajšnji priče-
tek izgradnje kanalizacijskega 
sistema na celotnem območju 
občine, za kar smo že pridobili 
vso potrebno dokumentacijo v 
sklopu konzorcija za celovito 
varovanje podtalnice Dravske-
ga in Ptujskega polja.«

Skupaj z Direkcijo za ceste 
Republike Slovenije pa v občini 
Kidričevo pripravljajo še dva 
pomembna projekta na podro-

čju cestne infrastrukture: 
»Načrtujemo tudi izgradnjo 

krožišča s pločniki na prome-
tno zelo obremenjenem in 
zato tudi nevarnem križišču 
Tovarniške in Lovrenške ceste 
v Apačah. V teh dneh pa sku-
paj s predstavniki cestne stro-
ke preučujemo in iščemo tudi 
najustreznejšo varianto za traso 
obvozne ceste, ki naj bi vodila 
od tako imenovane Šikolske 
ceste G2 še pred pričetkom ki-
dričevskega gozda, mimo nase-
lja Strnišče ter se priključila na 
regionalno cesto Lovrenc–Haj-
dina. Izbran je že tudi izvajalec 
za izgradnjo povezovalne ceste 
Mihovce–Podlože, kjer priča-
kujejo tudi sredstva iz Evrop-
ske unije. V pripravi je projekt 
za celostno ureditev centra Cir-
kovc, pri čemer predvidevajo 
rušenje sedanjega bloka briga-
de nasproti pokopališča, kjer 
želijo urediti začasno parkiri-
šče za potrebe pokopališča.

Poleg vsega tega skrbimo 
tudi za področje družbenih 
dejavnosti ter dejavnosti dru-

štev, še posebej gasilskih, kjer 
je treba skrbeti tudi za nabavo 
potrebne gasilske tehnike in 
opreme. Tako bodo v okviru 
občinskega praznika to soboto 
v PGD Jablane svečano predali 
namenu novo sodobno gasilsko 
vozilo, ki bo z opremo vred ve-
ljalo prek 170.000 evrov, pri če-
mer je občina prispevala okoli 
70 % sredstev.

Prepričan sem, da je napre-
dek in uspešen razvoj občine 
Kidričevo možno videti in ob-
čutiti na vseh področjih delo-
vanja, zato je naše 11. občinsko 
praznovanje toliko bolj veselo 
in sproščeno. Ob našem sku-
pnem občinskem prazniku is-
kreno čestitam vsem občanom, 
svetnicam in svetnikom ter jih 
vabim, da se udeležijo naše 
osrednje praznične prireditve 
v nedeljo ob 15. uri pod prire-
ditvenim šotorom v Cirkovcah. 
Izkoriščam tudi priložnost, da 
vsem skupaj zaželim prijetno 
praznovanje bližnjega dneva 
državnosti!«

M. Ozmec

Kidričevo � Župan Jože Murko ob prazniku zadovoljen

»Skrbimo za najmlajše, za šolarje in tudi za starejše!!«
Tudi obdobje od zadnjega občinskega praznovanja je bilo v občini Kidričevo zelo razgibano in predvsem investicijsko naravnano. Župan Jože Murko 
se tega ob praznovanju 11. občinskega praznika še posebej zaveda, saj z zadovoljstvom ugotavlja, da je vse to plod uspešnega dela ter sodelovanja 
z občinsko upravo, občinskim svetom in drugimi občani.
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Foto: M. Ozmec

Poleg novega vrtca v Kidričevem v teh dneh zaključujejo gradnjo doma starejših občanov s kapaciteto 60 
postelj.

Foto: M. Ozmec

Župan Jože Murko je z napredkom in razvojem občine Kidričevo 
zadovoljen.



saj pripravljajo projekt arhe-
ološkega parka, v katerem 
bodo predstavili rimske go-
mile v Anželovem gozdu v 
Brengovi. Župan Jože Kraner 
pravi, da računa, da bo imela 

občina Cerkvenjak zaradi ra-
zvoja turizma v bodočnosti 
višje prihodke, pa ne samo 

v gostinstvu, temveč tudi v 
trgovini, pri prodaji kmetij-
skih proizvodov, na področju 

obrti ter nenazadnje tudi v 
občinskem proračunu.

Zmago Šalamun

V tem tednu je bilo organi-
ziranih več kulturnih in špor-
tnih prireditev, med njimi ob 
30-letnici vrtca. Osrednja slo-
vesnost z nagovorom župana 
Jožeta Kranerja in s podelitvi-
jo občinskih priznanj bo v ne-
deljo, 22. junija. Prireditve ob 
prazniku pa bodo potekale 
vse do nedelje, 29. junija.

Občina Cerkvenjak je v 
tem trenutku eno samo veli-
ko gradbišče avtoceste. Gra-
dnja naj bi bila zaključena 
pozno jeseni ali celo prej. Žu-
pan Jože Kraner pravi, da se 
je promet skozi Cerkvenjak 
povečal, a redno spremljajo, 
kaj se dogaja na cestni infra-
strukturi, ki je zelo obreme-
njena. Štetja prometa ne iz-
vajajo več, ker so se nekateri 
vozniki nesramno obnašali 
do študentov, ki so opravljali 
štetje, prišlo je celo do fizič-
nega napada.

Drugače pa Jože Kraner 
pravi, da kljub velikemu grad-
bišču posebnih težav ni. Res 
je, da nastaja škoda na občin-
ski infrastrukturi, o sanaciji 
le-te pa se občina vedno do-
govarja z izvajalci, saj je nji-
hova naloga zaščita občinske 
infrastrukture.

Projekt številka ena v obči-
ni Cerkvenjak je obrtno-po-
slovna cona, ki nastaja ob iz-
vozu z avtoceste v Brengovi. 
Župan Kraner pravi, da je za-
nimanje za komunalno opre-
mljena gradbena zemljišča v 
tej coni veliko, saj nekateri 
želijo pričeti gradnjo poslov-
nih ali proizvodnih prosto-
rov še letos. Na splošno je 
cona zanimiva za investitorje, 
saj je locirana ob izvozu z av-
toceste.

Župan pravi, da so se odlo-
čili za neprofitno investicijo 
in tudi projekt je financiran s 
strani Evropske unije v višini 
650.000 evrov. Tega zneska 
ne bodo prenesli na investi-
torje, ampak bo cena zemljišč 
za ta znesek nižja. V obrtno-
poslovni coni trenutno gra-

dijo oporni zid ter meteorno 
in fekalno kanalizacijo in ra-
čunajo, da bo konec poletja 
urejena, le cesta še ne bo as-
faltirana.

Ob tem v občini Cerkve-
njak izvajajo tudi druge inve-
sticije, kot je gradnja prizidka 
k mrliški vežici, poteka pa 
tudi posodabljanje in asfal-
tiranje dveh odsekov občin-
skih cest. Poteka tudi regula-
cija Andrenškega potoka, ki 
je v zaključni fazi, jeseni pa 
bo končana izgradnja vodo-
voda na relaciji Smolinci–Žu-
petinci, za katero so pridobili 
60.000 evrov nepovratnih 
sredstev.

Seveda se v Cerkvenjaku 
pripravljajo tudi na nove in-
vesticije. Tako je v zaključni 
fazi izdelava projektov za več-
namensko dvorano pri osnov-
ni šoli. Zaključeni so projekti 
za pločnike od Cerkvenjaka 
do Granate in od Cerkvenja-
ka do poslovno-obrtne cone. 
Uspelo jim je tudi odkupiti 
zemljišče za dokončno ure-
ditev športno-rekreacijskega 
centra v Kadrencih.

V Cerkvenjaku pa niso 
pozabili na razvoj turizma, 

petek � 20. junija 2008   9Po naših občinah

Foto: ZŠ

Župan občine Cerkvenjak Jože Kraner

Naložba ni bila poceni, za-
radi strmine tudi ne enostav-
na, dela pa je opravilo Cestno 
podjetje Ptuj. Varničani, zlasti 
še uporabniki omenjene ce-
ste, so za asfaltno prevleko za-
čeli zbirati prispevke že leta 
2006; kot je v svojem nagovo-
ru ob otvoritvi povedal pred-
sednik KS Leskovec Franc 
Kozel, so zbrali skupno ta-
kratnih 800.000 tolarjev, kar 
bi danes znašalo dobrih 3300 
evrov. Občina je iz svojega 
proračuna primaknila preo-
stanek, torej približno 53.000 
evrov. Župan Friderik Bra-
čič je sicer omenil drugačno 
cifro; 70.000 evrov.

Kakorkoli že, prebivalci 
so se novega asfalta, ki bo 

bistveno pripomogel k laž-
jemu premagovanju klanca, 
zlasti pozimi, zelo razveselil. 
Kozel se je v njihovem imenu 
zahvalil občinskemu vodstvu 
z županom Friderikom Brači-
čem na čelu, pa tudi prejšnji 
sestavi občinskega sveta v mi-
nulem mandatu in takratni 
predsednici KS Leskovec Idi 
Vindiš Belšak. »Povedati mo-
ram, da se v naših krajih raz-
veselimo vsakega metra asfal-
ta, pa ne le tega, tudi dobre 
ureditve makadamskih cest 
smo veseli, saj je teh pri nas 
še zmeraj večina. Še vedno 
pa nam je neizpolnjena želja 
tekoča pitna voda in upamo, 
da se bomo kmalu lahko raz-
veselili tudi te pridobitve!«

Župan Bračič je napovedal, 
da bo zgrajen tudi javni vodo-
vodni sistem, saj je projekt v 
teku; dela naj bi se začela že 
jeseni, dokončana pa naj bi 
bila pomladi naslednje leto. 
Povedal pa je tudi, da asfalti-
rani klanec ni zadnja letošnja 
cestna posodobitev v tem 
haloškem območju videmske 
občine, saj se obeta še asfalt 
na precej daljšem odseku ene 
izmed cest.

Slovesne nagovore je, kot 
je v navadi, pospremil tudi 
zvok harmonike in humori-
stični skeč Micike in Trezike, 
ki sta med smehom navzočih 
povedali kar nekaj krepkih. 
Tako je Micika vedela pove-
dati tudi to: »Sn ču povedati, 

ka bi se moralo še več asfalta 
napraviti, samo si pol župan 
novega avta ne bi mogo ku-
piti!« Micika pa je sosedovi 
Treziki na njeno kritiko, zakaj 
z blatnimi škornji maže tako 
lepo cesto, vedela še pojasni-
ti: »Ja, gnes ni nič za šinfati, je 
vse spucano, pa tak lepo po-
košeno, kak še nikdar preje 
ni blo pa tüdi nede več. To pa 
zato, ka so ta glavni vedli, da 
bojo toti novinari al kak jin že 
pravijo, mrhovinari, prišli, ki 
bojo vse poslikali, pa je mo-
glo biti vse tak lepo nareto. 
Pa še zato, ka vse tote gospo-
de ne bi preveč v rit narukalo 
do tu gor!«

SM

Velika Varnica � Otvoritev ceste v klanec

Veselje ob 750 metrih asfalta
Za prebivalce Velike Varnice v osrčju Haloz je bila minula sobota, kljub dežju, eden bolj veselih dni. 
Po dolgem čakanju so namreč dobili in slovesno odprli odsek novoasfaltirane ceste v strm hrib, ki 
mu po domače pravijo Vukov klanec.

Cerkvenjak � Praznujejo 10. občinski praznik

Odprtje avtoceste in obrtno-poslovna cona
V petek, 13. junija, so v Cerkvenjaku pričeli praznovanje 10. občinskega praznika. Letos praznujejo dva jubileja: 10. občinski praznik in 
30-letnico vrtca.

Foto: ZŠ

Pogled na center Cerkvenjaka

Foto: SM

Predsednik KS Leskovec Franc Kozel je povedal, da se v Veliki 
Varnici razveselijo vsakega metra asfalta in celo gramoza, da pa 
upajo še na ureditev javnega vodovodnega omrežja.

Foto: SM

Župan Friderik Bračič je zagotovil, da bo asfalt letos dobil še en 
daljši odsek ceste v tem haloškem delu videmske občine, vodo-
vod pa naj bi se začel graditi to jesen.



Na novo sodobno opre-
mljeno vozilo so dornavski 
gasilci, ki letos obeležujejo že 
108-letnico svojega obstoja, 
čakali kar 28 let. Pred dvema 
letoma so začeli akcijo zbi-
ranja prispevkov za nakup 
novega avtomobila, lani so 
nabavili podvozje, letos pa 
je bila končana tudi nadgra-

dnja. 
»Entuziazem naših članov, 

dobra strokovna usposoblje-
nost in zdaj tudi dobra opre-
mljenost so poroki, da bomo 
kos nalogam, ki so nam zau-
pane. Gasilci pa smo tudi po-
nosni, da imamo veliko pod-
poro pri naših krajanih in še 
posebej pri občinskem vod-

stvu. Nabavo prepotrebnega 
sodobnega vozila zato oce-
njujem kot naš skupni uspeh 
in prepričan sem, da se bo s 
tem zelo povečala tudi sto-
pnja požarne varnosti v naši 
občini,« je še povedal Frajn-
kovič ter se zahvalil vsem, ki 
so pripomogli k nakupu in 
opremi: občini, krajanom, 32 

botrom in sponzorjem.
Kot je povedal poveljnik 

PGD Dornava Srečko Kon-
drič, so s starim vozilom, ki 
je zdaj že naprodaj, opravili 
preko 100 intervencij. Ome-
njeno vozilo sicer po besedah 
Kondriča še ni toliko dotraja-
no, kot je neprimerno in ne-
sodobno, zato pa tudi veliko 
manj učinkovito pri nujnih 
intervencijah.

Nov avtomobil za PGD 
Dornava je znamke Renault 
midlum 240.13 z oznako GVC 

16/25. Skupna nabavna vre-
dnost z nadgradnjo je znašala 
kar 180.000 evrov, pri čemer 
je 70-odstotni delež prispe-
vala občina iz proračuna, 
razliko pa krajani, botri in 
sponzorji.

»Gre za res sodobno opre-
mljeno vozilo, s podaljšano 
kabino za prevoz sedmih 
članov moštva ob šoferju, v 
zadnjem delu podaljšane ka-
bine pa se nahajajo še štirje 
dihalni aparati. S to vgraditvi-
jo se skrajša čas gasilcem, ki 

uporabljajo dihalne aparate, 
saj se lahko že med vožnjo na 
kraj intervencije primerno 
opremijo. Sicer pa so na vsa-
ki strani nadgradnje vozila 
še po trije boksi, v katerih se 
nahaja vsa ostala gasilska teh-
nika, poleg tega pa ima novo 
vozilo tudi cisterno z vodo 
s kapaciteto 2500 litrov,« je 
osnovne karakteristike vozila 
opisal Kondrič.

Praznik dornavski gasil-
cev, ki so se resnično zelo 
veselili svoje pridobitve, pa 
je bil hkrati tudi praznik 
vseh gasilcev, saj je sovpadal 
z enajstim dnevom gasilcev 
Gasilske zveze občine Dorna-
va. »Pridobitev PGD Dornava 
je hkrati velika pridobitev 
vseh gasilcev v naši občini, 
ni pa edina, saj smo v minu-
lem letu slovesno odprli tudi 
nov gasilski dom v Žamen-
cih, v letošnjem načrtu pa je 
še začetek izgradnje novega 
gasilsko-kulturnega doma 
na Polenšaku. Prav tako bo 
potrebno v prihodnje veliko 
časa nameniti dodatnemu 
izobraževanju gasilcev ter iz-
popolniti opremo za zaščito 
moštev,« je ob prazniku po-
vedal predsednik GZ občine 
Dornava Jožef Hojnik.

SM

Proslava, letos prvič pod 
šotorom, čeprav na srečo 
dežja ni bilo, se je začela z na-
stopom domače godbe na pi-
hala, se nadaljevala s himno, 
ki jo je v nekoliko spreme-
njeni sestavi odpel dornavski 
oktet, nato pa je besedo dobil 
slavnostni govornik, župan 
Rajko Janžekovič. V svojem 
nagovoru je povzel vse ve-
čje naložbe v občini, ki so že 
dokončane ali pa tik pred za-
ključkom, pri čemer je izpo-
stavil dokončanje kanalizacij-
ske mreže, komasacije, zdra-
vstvene in zobozdravstvene 
ambulante, ki naj bi že letos 
začeli z delom, aktiviranje 
lastnega režijskega obrata ob-
čine z vso potrebno opremo, 
nabavo novega gasilskega 
avtomobila, izgradnjo vaško-
gasilskega doma v Žamencih 
itd., napovedal pa je še načr-
tovane naložbe: »Letos bomo 
pridobili vso potrebno doku-
mentacijo za izgradnjo petod-
delčnega vrtca, ki se bo začel 
graditi naslednje leto, pod-
pisana je tudi že pogodba za 
začetek gradnje Vile pri lipi, 
žeto jesen pa se bo uredilo 
tudi dolgo pričakovano kro-
žišče pred gasilskim domom 

v Dornavi. Prav tako bomo 
skupaj z občino Juršinci, ki je 
nosilec projekta, modernizi-
rali skupno cesto Vodul–Po-
lenšak, z zaključkom pouka 
se začenja sanacija sanitarij v 
OŠ Polenšak, prav tako se bo 
na najbolj nevarnem odseku 
ceste skozi Mezgovce začela 

urejati kolesarska steza.« Žu-
pan je pohvalil tudi številna 
dornavska društva z bogato 
tradicijo in aktivnim delom, 
ki veliko doprinesejo k živah-
nemu družabnemu življenju 
ter z že znanimi prireditvami 
k večji prepoznavnosti ob-
čine, svoj govor pa je končal 

tako: »Kot vidite, nam dela 
nikakor ne bo zmanjkalo in 
želim se zahvaliti vsem, ki so 
kakorkoli doprinesli k razvo-
ju našega kraja. Hvala vsem, 
ki nas na naši poti podpirate, 
in hvala tudi vsem tistim, ki 
kdaj kaj ponagajate, saj nam 
s tem dajete le dodatnega ve-

tra v jadra, da hitreje plujemo 
naprej!«

Županovemu nagovoru je 
sledila podelitev letošnjih ob-
činskih plaket in enega pri-
znanja. Občinsko priznanje 
za dolgoletno delo in uspe-
šno vodenje TED Lükari je 
dobila predsednica društva 
Marija Belšak. Štiri priznanja 
na osnovi predlogov vaških 
odborov pa so za preteklo 
dolgoletno delo in za velik 
prispevek k razvoju krajev in 
naselij v današnji občini Dor-
nava prejeli: Anton Čuš (VO 
Dornava), Marjan Korpar 
(VO Mezgovci), Janko Vičar 
(VO) Žamenci in Franc Pisa-
nec (VO Polenšak):

Uradni del slovesnosti se 
je nadaljeval s prijetnim in 
jedrnatim kulturnim progra-
mom, ki so ga skozi humoren 
pogovor povezovale babica 
in dve vnukinji, nastopili pa 
so: plesna skupina domačega 

vrtca, šolski pevski zbor OŠ 
Dornava in mladinski pevski 
zbor s Polenšaka, Žan Bezjak 
s harmoniko iz glasbene šole 
Nocturno in harmonikarski 
orkester glasbene šole Zlatka 
Munde, nepogrešljive dor-
navske mažoretke in Vlado 
Miško iz ormoške enote dor-
navskega zavoda s spisom o 
svoji mladosti, ki je pošteno 
nasmejal zbrano poslušal-
stvo.

V imenu županov Spodnje-
ga Podravja je navzoče poz-
dravil juršinski župan Alojz 
Kaučič, ki je pohvalil uspehe 
dornavske občine in jim za-
nje čestital: »Vaša občina dela 
odlično, tudi predstavljeni 
načrti so odlični in želim 
vam, da vam tudi uspejo ter 
da se naslednje leto srečamo 
na 14. prazniku, kjer se bo go-
vorilo o novih uspehih vaše 
občine!«

SM
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Dornava � Ob 13. občinskem prazniku

S polnimi jadri naprej
V Dornavi so v nedeljo popoldne z osrednjo slovesnostjo obeležili vrhunec praznovanj ob letošnjem 
trinajstem občinskem prazniku. Slovesnosti, ki se je končala v dobri uri, se je ob vabljenih gostih 
udeležilo tudi veliko občanov, ki so dodobra zapolnili prireditveni prostor. 

Foto: SM

Osrednji govornik na trinajstem občinskem prazniku je bil župan 
Rajko Janžekovič, ki je med drugim povedal tudi to: »Hvala vsem, 
ki nas na naši poti podpirate, in hvala tudi vsem tistim, ki kdaj kaj 
ponagajate, saj nam s tem dajete le dodatnega vetra v jadra, da 
hitreje plujemo naprej!«

Foto: SM

Vozilo, vredno 180.000 evrov, je prvima možema PGD Dornava, 
poveljniku Srečku Kondriču in predsedniku Antonu Frajnkoviču, 
predal župan Rajko Janžekovič (na sredini).

Foto: SM

Letošnji prejemniki priznanja in plaket ob občinskem prazniku (od leve): Marija Belšak, Anton Čuš, 
Marjan Korpar, Janko Vičar in Franc Pisanec. Na skrajni desni sta župan in predsednik komisije za 
podjetništvo in obrt Miroslav Slodnjak.

Dornava � Veliko praznovanje gasilcev

Po 28 letih do novega avtomobila
»Danes je resnično veliki dan za prostovoljno gasilsko društvo (PGD) Dornava. Priča smo pomembni posodobitvi našega voznega parka, kar bo gotovo 
pripomoglo k temu, da bomo lahko svoje poslanstvo opravljali še boljše,« je uvodoma ob slovesnosti v čast 11. dneva gasilcev in hkrati predaje novega 
gasilskega avtomobila povedal predsednik PGD Dornava Anton Frajnkovič.

Foto: SM

Člani PGD Dornava letos praznujejo 108-letnico svojega obstoja; ob tej priložnosti so uradno prevzeli 
novo sodobno vozilo Renault midlum GVC 16/25.



O Dubrovčanki, ki že dolgo 
živi na Ptuju, je Vojo Veličković, 
predsednik DU Ptuj, povedal, 

da ima ogromno srce in veliko 
dušo, zato bo zagotovo skupaj 
z gostjami vsem, ki so prejšnji 

četrtek prišli v Primus, pope-
strila večer.

V goste je povabila ženske, ki 

imajo kaj povedati, kaj pokaza-
ti in ki s svojim pristopom do 
ljudi in življenja na vsakem ko-
raku poudarjajo, da je ljubezen 
vedno tista, ki združuje, nikoli 
pa ne ločuje. Zelo pomembno 
pa je tudi vedeti, da če bi ime-
li sebe radi, bi jo že imeli. Če 
je človek všeč sebi, potem bo 
všeč tudi drugim.

Zlatka Rashid, novinarka, 
tudi članica vokalne skupine 
Kresnica, ki ob svoji službi po-
čenja še marsikaj, je povedala, 
da Kresnice pojejo že 17 let, da 
od vsega začetka negujejo slo-
vensko ljudsko pesem, pogosto 
se odločajo tudi za pesmi, ki s 
pomočjo njih na novo zaživijo, 
sicer bi jih zagotovo pozabili. 
Irena Perme je ženska, ki za-
gotovo ve, kaj pomenita srce 
in ljubezen. Življenje jo je po-
gosto premetavalo, a nikoli ni 
klonila. Zelo rada ima otroke, 
zna odlično delati z njimi in jih 
tudi odlično vzgajati. Otroci so 
tisti, v katere vlaga vse. Ob treh 
sinovih so v njihovo družino 

sprejeli tudi dekle s posebni-
mi potrebami. Irena je otroška 
vzgojiteljica, ki jo je največ na-
učilo življenje samo in ki se je 
vedno pripravljena boriti. Pred 
letom in pol se je z njo življenje 
kruto poigralo, v avtomobilski 
nesreči je izgubila 15-letnega 
sina. Takrat je tudi prenehala 
izdelovati svoje nagajive in do-
brodušne čarovnice; izdelala 
jih je več kot deset tisoč. Tudi 
izguba službe je ni zlomila, bila 
je razlog več, da se je ponovno 
preizkusila. »Ljubezen je vedno 
v nas, v naši duši, zato je po-
trebno odpreti dušo, jo nego-
vati. Če si enemu človeku po-
magal, enemu dal možnost za 
življenje, si naredil tisto, kar bo 
ostalo za teboj,« je med drugim 
povedala Irena Perme.

Aromaterapevtka Vesna Or-
gulan je govorila o dišavah, o 
tem, kako si lahko s pomočjo 
eteričnih olj popestrimo, ople-
menitimo in pričaramo čudo-
vite ure v dvoje. Vsestranska 
mlada umetnica Marina Popo-
vič pa je predstavila projekt 
dobrih vil, s katerim želi osvoji-
ti Slovenijo in svet. Trenutno ga 
osvaja s petimi, ki jih upodablja 
s slikami in pravljicami. Z njimi 
predstavlja svoje sanje, ki nosi-
jo ljubezen v svet.

Sporočilo, ki so ga poslale 
Zlatka, Irena, Antonija, Vesna 
in Marina s prvega četrtka DU 
v Primusu, pa je, da je duhov-
nost nad materialnim. Če bi se 
ljudje tega bolj zavedali, bi lah-
ko bilo naše skupno življenje 
lepše in kvalitetnejše.

MG

Gorišniška osnovna šola se 
letos lahko pohvali z enajstimi 
odličnjaki iz dveh paralelk deve-
tega razreda, to pa so: Urška Voj-
sk, Eva Kosi, Julija Geč, Jernej 
Fric, Jernej Vajda, Rok Kaisers-
berger, Miha Prelog, Miha Škri-
njar, Špela Valenko, Ana Reberc 
in Urška Mak. Ob njih so na foto-
grafiji še ravnatelj OŠ Gorišnica 
Branko Širec, pomočnica rav-
natelja Dragica Petrovič, župan 
Jože Kokot ter oba razrednika, 

Karen Fekonja in Gorazd Šket. 
Kar devet med njimi je odličen 
uspeh dosegalo prav vsa leta 
osnovnošolskega izobraževanja, 
dvema pa se je nekajkrat zalomi-
lo, a sta izobraževanje vseeno 
zaključila z odličnim uspehom, 
sicer pa se prav vsi lahko pohva-
lijo še s številnimi priznanji iz 
različnih tekmovanj. Ob koncu 
pouka jim je za dosežen uspeh 
čestital tudi domači župan Jože 
Kokot, ki jim je ob tej priliki 

zaželel najprej brezskrbne po-
čitnice, nato pa veliko uspeha v 
izbrani srednji šoli in kasneje na 
fakulteti. Izrazil je tudi željo, da 
bi se vrnili v domačo občino, če 
pa že to ne, da bi svoja osnovno-
šolska leta ohranili v lepem spo-
minu ter jih nagradil s knjigo in 
prigrizkom. Skorajda vsi gorišni-
ški odličnjaki so se vpisali v gim-
nazijo, večinoma na Ptuju, nekaj 
pa v Mariboru.

SM
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Ptuj � Upokojenski četrtek v Primusu

Ljubezen vedno združuje
Rdeča nit prvega četrtka Društva upokojencev Ptuj v hotelu Primus na Ptuju je bila ljubezen, ki je 
tako globoka in tako velika, tako brez besed in s toliko besedami, da četudi bomo o njej povedali 
veliko, bo to le kapljica, je uvodoma povedala gostiteljica večera Antonija Krajnc Ivanišević.

Gorišnica

Odličnjaki pri županu
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Foto: Črtomir Goznik

Pogovor je s svojim nastopom obogatila vokalna skupina Kresnice iz Maribora.

Foto: Črtomir Goznik

Zlatka Rashid, Irena Perme in gostiteljica večera Antonija Krajnc 
Ivanišević na prvem četrtku DU Ptuj v hotelu Primus, ki je govoril 
o ljubezni.

Minulo nedeljo je bil pri 
Miklavžu pester dan. V dvora-
ni zadružnega doma so bile 
na ogled tri razstave. Majda 
Vogrinec z Vinskega Vrha se z 
našivavanjem ukvarja pet let, 
na ogled pa je postavila delo 
preteklega leta. Da so nastale 
številne mojstrovine, je kriva 
marsikakšna neprespana noč. 
Majda Vogrinec se je najprej 
ukvarjala z izdelovanjem go-
belinov, ko pa si je pred petimi 
leti ogledala razstavo prtičkov, 
je bila navdušena, šla na tečaj 
in svoje znanje tudi nadgraju-
je. Pravi, da v njenem arhivu 
domala ni stvari, ki je še ne bi 
delala – otroški motivi, roži-
ce, prtički in prti za praznike. 
Materiale je pri nas kar težko 
dobiti, le v točno določenih tr-
govinah, najraje pa gre po ma-
terial na Madžarsko, ker je velik 
izbor barv, kvalitetno blago in 
primerna cena. Navdih za delo 

prihaja iz notranjosti, vse moti-
ve tudi sama riše in so unikati. 
To je bila njena prva samostoj-
na razstava in ob navdušenju, 
ki ga je požela, razmišlja, da bi 
začela prtičke izdelovati tudi 
za prodajo.

Aktiv gospodinj KS Miklavž 
pri Ormožu združuje ženske, ki 
jim je pečenje peciva in kruha 
poseben hobi. Vključene so vse 
žene, vsako leto jih na prazniku 
KS sodeluje vse več, letos kar 
48 iz vse KS. Vsaka speče tisto, 
kar ji gre najbolj od rok, saj se 
hoče vsaka s svojim izdelkom 
tudi malo postaviti. S svojimi 
izdelki sodelujejo tudi pri vseh 
drugih dogodkih v KS. Pecivo 
so prodajali, kar je pa ostalo, 
pa je namenjeno pogostitvi ob 
kresovanju, je povedala Anka 
Lesjak. Na ogled je bila tudi raz-
stava VVO – Turizem in vrtec.

Ta dan so se zvrstile še tri 
tekme: najprej so zapele kose, 

nato je sledila gasilska vaja in 
streljanje z zračno puško. Prire-
ditve so bile zelo dobro obiska-
ne. Najboljši kosec je bil Janez 
Škorjanec, drugi je bil Darko 
Skrepič in tretji Stanko Čurin. 
Za koso je v redni konkurenci 
poprijela tudi Štefka Čurin, 
Otilija Kolarič pa je pomagala 
nesrečnemu Emilu Trstenjaku, 
predsedniku KS, ki so ga kraja-
ni malo »prisilili« v tekmo, a je 
že na začetku priznal, da mu v 
rokah bolje leži računalniška 
tipkovnica kot kosa. Na strel-
skem tekmovanju je streljalo 8 
ekip in 26 posameznikov, tako 
da je bila konkurenca dobra. 
Prvo mesto do dosegli SD Jože 
Kerenčič Miklavž (504), drugo 
SD TSO (461) in tretje prese-
netljivo PGD Miklavž (432). 
Posamezno je med moškimi 
slavil Miran Mihorič (172), sle-
dila sta Sandi Ciglarič (168) in 
Bojan Šnajder (164). V ženski 
konkurenci je bila najboljša 
Vesna Mele (159), sledili sta 
Emica Trstenjak (153) in Mate-
ja Pušenjak (73).

Že v soboto so izvedli malo-
nogometni turnir, na katerem 
je nastopilo 12 ekip, ki so prak-
tično ves čas igrale v dežju. Na 
koncu so se prvi trije razvrstili 
takole – NK Ljutomer, Računal-
ništvo Kog in Lordi iz Svetinj.

Predsednik KS Emil Trste-
njak je na kratko predstavil 
skupnost, ki šteje 1330 prebi-
valcev. Zajema osem vasi, ki so 
raztepene po hribovitem tere-
nu, prebivalci pa se pretežno 

Miklavž pri Ormožu � 44. krajevni praznik

Začeli s športom in zabavo
44. krajevni praznik KS Miklavž pri Ormožu se je pričel minulo soboto z dnevno-nočnim turnirjem v 
malem nogometu, prireditve pa se bodo zaključile 25. junija, prav tako športno, s tekmovanjem v 
namiznem tenisu in biljardu. V enajstih dneh se bo zvrstilo 17 aktivnosti športne, kulinarične, kul-
turne narave in seveda osrednja slovesnost s podelitvijo priznanj, ki bo to nedeljo ob 20. uri.
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Gospodinje so napekle obilje dobrot, ki so šle dobro v promet.

ukvarjajo z vinogradništvom, 
sadjarstvom in tudi poljedel-
stvom. V KS nenehno nekaj 
urejajo, popravljajo in gradijo. 
Predsednik je nemalo ponosno 

povedal, da so ravno pred dve-
ma dnevoma vpisali projektni 
dokument za ureditev zadru-
žnega doma druga faza. Prva 
faza je bila obnovitev strehe, 
druga pa je obnovitev pročelja 
nekdanje Zarjine trgovine. Gre 
za delo, ki znaša 90.000 evrov. 
V tako obnovljeni stavbi bodo 
na voljo poslovni prostori, 
svoje prostore pa bodo našla 
tudi razna društva. Še en velik 
projekt se odvija v KS – preko 
občinskega proračuna se omo-
goča izvajanje projekta moder-
nizacije ceste Miklavž–Zasavci 
v vrednosti 160.000 evrov. Gre 
za cesto v dolžini 1400 metrov. 

Druga posodobitev pa je Mi-
klavž–Slenčaves–Jeruzalem, 
ki je vredna 380.000 evrov. 
Projekt so prijavili za evropska 
sredstva in še čakajo na odgo-
vor ter držijo pesti, da bo pozi-
tiven. Urediti nameravajo tudi 
sam center vasi Miklavž, ploč-
nike od vrtca do zadružnega 
doma in parkirne prostore.

Veliko pozornosti morajo 
v KS posvetiti tudi tekočemu 
vzdrževanju cest, saj jih je ne-
davno zajelo veliko neurje, ki je 
na cestah povzročilo za 22.000 
evrov škode, brez vštetih po-
škodovanih objektov.

Viki Klemenčič Ivanuša



Hojker velja za ravna-
telja, ki je učence posta-
vil v središče, s prijazno 
besedo in iskrenostjo pa 
je dosegel tisto, kar uspe 
le redkim: učencem se je 
vtisnil globoko v srce in 
spomin.

Takoj po končanem šola-
nju leta 1965 se je Hojker 
zaposlil na OŠ Grajena. Tam 
si je pridobil prve učiteljske 
izkušnje, za katere pravi, da 
so pomembno vplivale na 
njegovo nadaljnje delo. Svojo 
pot je nadaljeval na OŠ Fran-
ca Osojnika (današnji Ljudski 
vrt), najprej kot učitelj, nato 
pa kot pomočnik ravnatelja. 
Leta 1979 je bil imenovan za 
ravnatelja nove šole, ki so jo 
poimenovali Osnovna šola 
Olge Meglič. Bil je prvi za-
posleni na omenjeni šoli, od 
maja do septembra 1979 pa 
je šolo dobesedno postavil 
na noge. Ob tem, da je skrbel 
za organizacijski vidik usta-
navljanja nove šole v središču 
mesta, je skrbel še za pleska-
nje, lakiraje parketa in pri-
pravljanje vsega potrebnega 
za nemoteno izobraževanje 
prvih šolarjev.

»Ni stola, ne mize, niti niče-
sar drugega v šoli, kar ni bilo 
v mojih rokah. Delali smo kot 
živina,« se spominja Hojker 
ustanavljanja šole, ki je že 
prvo leto imela 498 učencev. 
Največji izziv novoustano-
vljene šole ravnatelj takrat ni 
videl v tem, kako pripraviti 
prostore, temveč v tem, kako 
zadovoljit potrebe otrok, pri-
čakovanja staršev in kolektiva 
ter politike, ki je šolo ustano-
vila.

29 let je dolga doba, v 
tem času se je marsikaj 
spremenilo. Kaj so po va-
šem mnenju tiste najbolj 
radikalne spremembe na 
področju šolstva?

»Stalnica, ki povezuje obe 
obdobji, je zagotovo to, da 
je tako takrat kot tudi danes 
učiteljski poklic velik izziv. 
To bo ostalo nespremenjeno 
tudi v prihodnosti, saj je delo 
z ljudmi vedno izziv. Takrat, 
ko sem začenjal, je bilo veliko 
stvari drugačnih. Danes se 
od učitelja pričakuje, da zna-
mo poiskat cilje, poti do teh 
ciljev pa moramo najti sku-
paj. Nasploh se je spremenila 
komunikacija, informacij je 
zelo veliko. Za učitelje, ki živi-
jo v prepričanju, da so samo 
oni vir informacij, je to velik 
problem. Učitelj mora biti 
partner v izobraževalnem 
procesu. Danes je boljše to, 
da lahko učitelj gradi na viš-
jem nivoju, ker so učenci spo-
sobnejši, kot so bili nekoč. 
Ne zato, ker takrat niso bili 
pametni, ampak informacij 
ni bilo toliko, kot jih imamo 
na razpolago danes. Učitelj je 
bil nekoč v veliki meri krea-
tor informacij, danes pa je le 
eden izmed dostopnih virov. 

Dober učitelj pa je tisti, ki zna 
informacije povezati in izlu-
ščiti pomembne vsebine.«

Ste eden izmed ravnate-
ljev, ki dajejo velik pomen 
učencem, njihovi kreativ-
nosti in samostojnosti. Se 
vam zdi ta vidik pomem-
ben tudi s stališča izvaja-
nja kvalitetnega učnega 
procesa?

»Mislim, da je to najpo-
membnejše. Na enem koncu 
je izjemno sposoben učitelj, 
ki je tudi kot človek širok in 
ima kompetence, da ve, kako 
snov ponuditi in učence mo-
tivirati, da bodo želeli spreje-
mati nova znanja. To je učite-
ljeva vloga: motivacija. Otro-
ku je treba dati možnost, da v 
predmetu najde tisto plat, ki 
ga zanima. Učitelj mora znati 
prepoznati potrebe posame-
znika in se spustiti na nivo, 
da ga razumejo. On je odgo-
voren! Ne samo delati s tisti-
mi, ki znajo in zmorejo. Treba 
je motivirati tudi ostale. Vsi 
morajo dobiti neko splošno 
znanje. Zavedati se je treba, 
da ne bomo vsi doktorji zna-
nosti. Osnovo, uporabno zna-
nje pa mora ponuditi ravno 
učitelj. Ne polniti učencem 
glav s tistim, česar v življenju 
nikoli ne bodo potrebovali.«

Ali menite, da je vsebin, 
ki so nepotrebne, v šolah 
preveč?

»Mislim, da na naši šoli ne. 
Velikokrat poudarjam to in 
naši učitelji se zavedajo, da je 
treba otroku dati življenjsko 
znanje, ne zgolj teorijo. Ve-
dno rečem, da so naši učenci 
uspešni zato, ker znajo pove-
zovati znanje različnih podro-
čij, ob tem pa so samostojni, 
vzgojeni in razgledani. Učite-
lji so jim dali možnost, da so 
upoštevani in da udejanjijo 
svoje znanje. Danes je vloga 
učitelja koordinirati, ne samo 
nalagati. Ko smo imeli zadnjo 
valeto, je bila odlična, ker so 
velik del prispevali učenci. In 
za to gre pri tej zgodbi: dati 
učencem možnost in prilo-

žnost, da pokažejo svoje spo-
sobnosti.«

Med učenci veljate za 
enega najbolj priljublje-
nih ravnateljev. Je mogo-
če ravno vaše gledanje na 
učenca kot posameznika, 
ki mu je treba dati pri-
ložnost in ga spoštovati, 
ključ uspeha dobrih od-
nosov z učenci?

»Pri meni je tako, da ko 
otroka ošteješ, si z njim opra-
vil zgodbo. Potem sva lahko 
kolega dalje. Ne vem, zakaj 
bi jim jutri potem spet očital 
enako. Otroci ne marajo mo-
raliziranja. Ko kaj naredijo 
narobe, se opravičijo in ko-
nec. Treba jih je le upoštevati. 
Bil bi zelo žalosten, če ne bi 
imel takega odnosa z učenci, 
kot ga imam. Otroci enostav-
no potrebujejo tudi pohvalo, 
in če se za kaj potrudijo, sem 
jo vedno pripravljen izre-
či. Sam se v njihovi družbi 
odlično počutim. Če karkoli 
zamerim svojim učiteljem, je 
to dejstvo, da so redki tisti, 
ki se z učenci pogovarjajo in 
ukvarjajo tudi zunaj šolskega 
urnika. Vsi smo ljudje. Jaz ne 
morem iti po hodniku, pa ne 
videti, kaj se na njem dogaja. 
Moram stopiti do otrok in 
pogledati, kaj počnejo. Za-
dnjič smo igrali nogomet, in 
ko sem padel, so vsi skakali 
okrog mene in se sekirali, 
ali sem se poškodoval. Ena 
učenka je stopila do mene in 
rekla, da bo hlače, ki sem si 
jih umazal, odnesla mami, da 
jih opere. To je bil zame znak 
pozornosti. Jaz jim jo pač vra-
čam.«

Ste zadovoljni, da vam 
je uspelo z učenci zgraditi 
tako pristen odnos?

»Velikokrat sem povedal, da 
sem zelo vesel, da imam take 
učence. Vsakemu učitelju bi 
svetoval, da poskusi, ker se 
res splača. Vem, da veljam za 
strogega do delavcev, a se v to 
ne spuščam. Jaz sem tu zaradi 
otrok, zaradi njihovih potreb 
in pričakovanj! Mi smo odgo-

vorni, če imamo prazno šolo. 
Pripadnost, ki jo gradimo 
Olgici, je zelo pomembna. 
Šola je moja, rad jo imam in 
zanjo delam. Vesel sem, da 
naši otroci cenijo svojo šolo. 
Pri nas učenci ostajajo tudi 
po pouku, se družijo, igrajo. 
In resnično veliko raje vidim, 
da so tu kot na ulici.«

S prvim septembrom bo 
nastopila nova ravnatelji-
ca. Ste vi katerega kandi-
data posebej podpirali?

»Ne, nisem, ker tisti kandi-
dat, ki sem ga jaz imel v mi-
slih, ni oddal vloge. Ponosen 
sem, da sem svoje delo zaklju-
čil dostojanstveno. Ugota-
vljam, da mi je najpomemb-
nejše to, da so otroci in starši 
pokazali, da jim ni vseeno, 
ker odhajam. To mi pomeni 
največ.«

Je bil prisoten kak dvom 
o tem, ali je čas za upoko-
jitev?

»Moram priznati, da je bil. 
Z veseljem bi še bil ravnatelj, 
a vloge nisem oddal, ker sem 
prepričan, da je treba naredi-
ti kako spremembo. Ker sem 
zahteven ravnatelj, verjetno 
podpore niti ne bi dobil, is-
kal pa je zagotovo ne bi. Eno-
stavno nisem si hotel dovoliti 
tega tveganja.«

Ste že razmišljali o tem, 
kaj boste počeli po upoko-
jitvi?

»Največjo vlogo bosta pre-
vzeli vnukinja in žena. V teh 
29 letih sem velikokrat šolo 
postavljal na prvo mesto in 
družino na drugo. To bom 
sedaj popravil in nadoknadil. 
Privoščil si bom počitnice, 
morda napisal drugo knjigo, 
delal na vrtu in se vrnil v jav-
no življenje.«

Se vračate v politiko?
»Morda, to ni odvisno zgolj 

od mene. Mislim, da imam še 
dovolj energije in idej, da bi 
se lahko. Veliko možnosti je, 
v vsakem primeru pa bom 
aktiven.«

Dženana Bećirović

Zgodovina v kozarcih
Na zdravje ob 
koncu šolskega 
leta

Nazdraviti pomeni 
zaželeti srečo s slove-
snimi besedami in izpi-
tjem kozarca alkoholne 
pijače, pravi Slovar 
slovenskega knjižnega 
jezika. Mnogokrat sliši-
mo, da se nazdravlja z 
osebo in ne s pijačo, če 
slavljenec, nazdravlja-

lec, ne želi segati po alkoholu. Kako tesno je človek po-
vezan s pitjem, s pijačo, je jasno, saj človeško bitje brez 
tekočine premine veliko, veliko prej kot brez hrane. A 
da je možno razložiti zgodovino sveta s pomočjo šestih 
pijač, oziroma napitkov, pa se sliši nekoliko pretirano! 
To je znamenita šesterica, ki jo publicist Tom Standa-
ge predstavlja v novosti Študentske založbe: pivo, vino, 
žgane pijače, kava, čaj in kokakola. Zgodovina sveta 
v šestih kozarcih (prevedla Leonora Flis) je navdušu-
joče počitniško branje. Skoraj tristo strani poljudnega 
besedila je kratkočasen zgodovinski pregled, ki ga ni 
najti v običajnih zgodovinskih knjigah. Vsako od šestih 
glavnih poglavij (Pivo v Mezopotamiji in Egiptu, Vino 
v Grčiji in Rimu, Žgane pijače v kolonialni dobi, Kava 
v humanizmu in renesansi, Čaj in britansko kraljestvo, 
Kokakola in vzpon Amerike) je razdeljeno na dve pod-
poglavji (Zvarek kamene dobe, Civilizirano pivo, Nasla-
da vina, Kraljevsko vino, Dobro šilce, dobra plovba; Pija-
če, ki so oblikovale Ameriko; Veliki streznjevalec, Kavar-
niški internet, Kraljestvo čaja, Čajna moč, Od sodavice 
do kokakole, Globalizacija v steklenici), kar daje knjigi 
ob citatih in izbranih ilustracijah posebno vabljivost in 
preglednost. Z veliko pojedino začenja avtor poglavje 
o vinu:

Eno največjih pojedin v zgodovini je okoli leta 
870. pr. n. št. priredil asirski kralj Asurnasirpal II., 
in sicer v počastitev ustanovitve novega glavnega 
mesta, imenovanega Nimrud. V središču je bila ve-
lika palača, zgrajena – kot je bilo pri Mezopotam-
cih v navadi – na ploskvi iz zidakov, narejenih iz 
blata. Njenih sedem velikih dvoran je imelo bogato 
okrašena vrata iz lesa in brona, pokrita pa je bila 
s cedrinim, cipresovim in brinovim lesom. Čudovi-
te freske so prikazovale kraljeve vojaške pohode 
v tujih deželah. Palačo so obdajali vodni kanali in 
slapovi ter sadovnjaki in vrtovi, ki so bili poseja-
ni tako s tamkajšnjim rastlinjem kot tudi s tistim, 
ki so ga nabrali med kraljevimi bojnimi pohodi v 
oddaljenih deželah: datljevimi palmami, cedrami, 
cipresami, oljkami, slivovimi drevesi, figovci in 
vinsko trto; vse to rastje je med seboj »tekmovalo 
za prevlado vonjav«, kot pravi napis na klinopisu. 
Kralj Asurnasirpal je svoje novo glavno mesto po-
selil z ljudmi iz celotnega kraljestva, ki je prekri-
valo večji del severne Mezopotamije. Zaradi koz-
mopolitske zasedbe prebivalcev in prav takšnega 
rastlinja je bilo glavno mesto mikrokozmos kralje-
vega imperija. Ko je bila gradnja končana, je Asur-
nasirpal pripravil ogromno pojedino.

Proslavjali so deset dni. Uradni zapisi pričajo, 
da se je slavja udeležilo 69.574 ljudi: 47.074 mo-
ških in žensk iz Asurnasirpalovega kraljestva, 16 
000 je bilo novih prebivalcev Nimruda, 5000 velja-
kov iz drugih dežel in 1500 uradnikov iz kraljeve 
palače. Z razkošno zabavo so tako domačim pre-
bivalcem kot predstavnikom iz tujih dežel želeli 
pokazati kraljevo moč in bogastvo. Udeležencem 
so postregli s skupno 1000 rejenimi govedi, 1000 
teleti, 10 000 ovcami, 15 000 jagnjeti, 1000 jagenjč-
ki, 500 gazelami, 1000 racami, 1000 gosmi, 20 000 
golobi, 12 000 malimi pticami, 10 000 ribami, 10 
000 egiptovskimi skakači (vrsta malega glodalca) 
in 10 000 jajci. Zelenjave ni bilo veliko: ponudili so 
je le 1000 košar. Čeprav je šlo za kraljevo zabavo, 
kjer se rado pretirava, je očitno, da je bila to za-
bava epskih razsežnosti. Kralj se je svojim gostom 
bahal, da »jim je naredil veliko uslugo in jih poslal 
domov v njihove dežele zdrave in vesele«.

Tisto, kar je bilo še bolj navdušujoče in še po-
membnejše, je bila kraljeva izbira pijač … Asur-
nasirpal je na zabavi postregel z 10 000 vrči piva. 
Postregel je tudi z 10 000 skledami vina, ki so bile 
narejene iz živalske kože – enaka količina torej, a 
veliko nazornejše razkazovanje …

Pa na zdravje in na branje med počitnicami!
Liljana Klemenčič
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Tednikova knjigarnicaPtuj � Ervin Hojker zapušča ravnateljsko mesto

»Tu sem zaradi otrok!«
Septembra bo minilo 29 let, kar je svoja vrata odprla Osnovna šola Olge Meglič. Od prvega 
dne do danes jo je vodil Ervin Hojker, ki z letošnjim šolskim letom zaključuje svojo ravna-
teljsko pot.
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Ervin Hojker, ravnatelj Osnovne šole Olge Meglič, se po 29 letih poslavlja od ravnateljskega mesta.



Kljub številnim prireditvam, 
ki so jih ta večer pripravili na 
Ptuju, ob tem, da je nekatere 
doma zadržal tudi nogomet, so 
koncertu prisluhnili najzvestej-
ši ljubitelji ubranega petja.

Pevce in občinstvo je ob tej 
priložnosti pozdravila tudi 
ravnateljica Vrtca Ptuj Bože-
na Bratuž, ki je dejala, da je ob 
sozvočju glasbe in lepo zapete 
pesmi skorajda odveč vsaka iz-
govorjena beseda. Kljub temu 
se je oglasila, da bi se zahvalila 
pevkam, ki svoj prosti čas po-
svečajo pesmi in s svojim nasto-

pom obogatijo vsako prireditev 
Vrtca Ptuj, ki je na svoj pevski 
zbor izredno ponosen Nastopa-
jo pa tudi na drugih prireditvah 
v MO Ptuj, njeni okolici, vsako 
leto pa zapojejo tudi na Območ-
ni reviji pevskih zborov. V svo-
jem repertoarju imajo original-
ne in ljudske pesmi v priredbi, 
priredbe slovenskih zimzelenih 
melodij, pojejo tudi tuje glas-
bene uspešnice, tuj pa jim tudi 
ni mjuzikl. V drugem delu kon-
certa jih je na klavirju spremljal 
Marjan Hvala. V nastope vnaša-
jo veliko inovativnosti in mlado-

stne razigranosti, ki jo želijo de-
liti z vsemi ljubitelji zborovske-
ga petja. Svoje nastope bodo v 
prihodnje obogatile z igranjem 
na Orffov instrumentarij, s tem 
pa jih naredile še privlačnejše. 
Od marca letos vodi zbor prof. 
glasbe Oliver Buček, ki mu je bil 
petkov koncert tudi prvi javni 
nastop z novim zborom. 

Leto več kot gostiteljice pojo 
člani okteta Vrelec iz Rimskih 
Toplic. Svojo pevsko pot je za-
čel kot moški oktet, z zamenja-
vo umetniškega vodje, to vlogo 
je prevzela Rebeka Hrastnik, pa 

je prišlo tudi do kadrovskih me-
njav, iz moškega zbora je nastal 
mešani oktet, ki ga sestavljajo 
štirje ženski in štirje moški gla-
sovi. Ptujčanom so se predsta-
vili s pesmimi s svojega zares 
bogatega repertoarja, pojejo 
črnske duhovne pesmi, zimze-
lene in filmske uspešnice ter 
ljudske pesmi.

Vrhunec petkovega koncerta 
je bil skupni nastop obeh pev-
skih skupin, ki je dlani občin-
stva še dodatno ogrel. Koncert 
je povezovala Sonja Munda.

MG

Tamburaški orkester pod 
taktirko Jožeta Šmigoca se je 
poslušalstvu predstavil z dese-
timi skladbami v dveh delih. V 
prvem sklopu so zaigrali ljud-
sko Pesem in ples, Romanco, 
Podoknico in Serenado ter pri-
redbo Rubinsteinove Melodije 
s solistom Jožetom Šmigocem 
na harmoniki. Nato je sledil 
nastop dueta, ki ga sestavljata 
Edi Klasinc na akordeonu ter 
izjemen vokalist Matija Puž z 
izvedbo venčka francoskih šan-
sonov Edith Piaf v francoskem 
jeziku ter deloma v slovenskem 
prevodu. Duet je zbrane po-
slušalce upravičeno navdušil, 
zato dolg aplavz, ki je zahteval 
še dodatni nastop, ni bil nepri-
čakovan. Koncert so zaključili 
tamburaši, ponovno s petimi, 
bolj mediteransko obarvanimi 
skladbami, kot so Santa Lucia, 
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Videm � Letni koncert tamburašev

Trije zlati Gallusovi nagrajenci
Videmski tamburaši so minulo soboto zvečer pripravili tradicionalni letni koncert, na katerega so kot gosta 
povabili izjemno zanimiv duet Deux copains (dva tovariša).

Ptuj � 12. koncert ženskega pevskega zbora Vrtec Ptuj

Večer ljudskih in zimzelenih
V kulturni dvorani Gimnazije Ptuj so pevke ženskega pevskega zbora Vrtec Ptuj 13. junija pripravile svoj že 
dvanajsti koncert v trinajstletnem delovanju. Tokrat so v goste povabile oktet Vrelec iz Rimskih Toplic. Večer 
je izzvenel v slovenskih in zimzelenih pesmih.

Foto: Črtomir Goznik

Ženski pevski zbor Vrtca Ptuj je z dvanajstim koncertom vstopil v tri-
najsto leto delovanja. Od marca letos ga vodi prof. Oliver Buček.

Foto: SM

Prejemniki bronastih in zlatih Gallusovih značk za dolgoletno delo 
na glasbenem področju iz vrst videmskega tamburaškega orke-
stra (od leve): Uroš Auer, Romana Križanič, Biserka Selak, Jože 
Topolovec, Alojz Čeh, Jože Šmigoc, Jurček Lamot; z njimi še (dru-
ga z desne) Mateja Kuharič z JSKD.

Foto: SM

Občinstvo v videmski dvorani je navdušil odličen nastop dueta 
Deux copains z izvedbo venčka francoskih šansonov Edith Piaf.

Samo M. Strelec � Dvomim ...

POLET-JE na Ptuju
Čeprav še ni neke prave vročine, poletje kljub vsemu 

prihaja. Tudi na Ptuj. Za začetek sem dobil v poštni 
nabiralnik zloženko Poletje na Ptuju. Ste jo pogledali 
dobro?

Tistemu, ki si je zamislil naslov(nico), vse čestitke! 
Lep, šolski, tipični primer ustvarjalnega »rokovanja« z 
besedami. Poletje na Ptuju razstavi na sklope: Polet – 
je – na – Ptuju in s posrečeno izbrano fotografijo stvar 
samo še dokončno razjasni, postavi v kontekst, poan-
tira, ne pusti dvoma: Polet je v mestu Ptuj. Polet je na 
Ptuju. Če želite doživeti adrenalin poleta ali poletja, 
morate na Ptuj! In resnično: v knjižici je toliko prire-
ditev in dogodkov, kakor da bi živeli v mestu z vsaj 
100.000 prebivalci.

Jezik je čudovita zadeva. Koliko pove, koliko razkri-
je, koliko odkrije. Beseda »polet« je posrečeno izbra-
na metafora. Hoja po trdnih tleh je že v redu, takole, 
za vsak dan, za sproti, ampak polet, to je šele nekaj! 
Ko poletiš, ko te odnese, ko te zanese, ko te nosi. Ko te 
nosi, si ponosen, da premaguješ silo teže in da si se od-
lepil od pritlehja … Za polet je potrebno najbrž veliko 
reči. Najprej tisto, s čimer nameravaš leteti. V našem 
primeru je to lep, moder balon, ki se dviga nad Dravo 
in pravljičnim mestom ob njej. Je že tako: človek pač 
nima kril, da bi poletel, zato potrebuje nekaj, kar ga 
bo dvignilo v nebo. Ptuj ima številne »balone«: muzej, 
gledališče, knjižnico, CID, arhiv, društva, ekipe, mo-
štva, šole, skupine, posameznike … Ker bo tudi Ptuj že 
čez nekaj let glavno mesto evropske kulture, ima zares 
številne možnosti, da svojo »zračno floto« dvigne krep-
ko pod modro nebo. Če vprašate mene, kaj bi bilo po-
trebno narediti v letu 2012: Nič. Le »balone«, ki jih že 
imamo, napihniti s toplim … vročim … še bolj vročim 
zrakom in jih dvigniti kvišku, visoko, visoko! Do ka-
tere višine se lahko pravzaprav dvigne balon? Nekaj-
krat so me prijazno popeljali z balonom nad Ptujem, 
nekoč smo bili precej visoko … Do kod sežejo ptujski 
baloni? Uprizoritev mestnega gledališča Raztrganci se 
je uvrstila med najboljše gledališke balone v Sloveniji. 
Med takšne, za katerimi stojijo veliki denarji in veliko 
ljudi. Ja, Raztrganci so še ena dobra metafora. Tako in 
drugače. Za polet potrebuješ gorivo. Nekaj te mora po-
tegniti gor, v nebo. Lahko sicer sam stopiš na rob naj-
bližjega plota in mahaš z rokami kot zmešan, v nebo 
te to spravilo ne bo. Je že tako. Vsako plovilo pač rabi 
zagon. Nekatera so na elektriko, druga na bencin, ba-
loni na plin … družbena zračna plovila (zavodi, dru-
štva, organizacije, mogoče celo podjetja (o tem vem 
premalo)) pa grejo – sem prepričan – »na ljudi«. Mo-
goče je kdo pomislil, da bom rekel, da je glavno gorivo 
denar. Je, ampak brez pogumnih in drznih pilotov ne 
dvigne balona dovolj visoko. Če se Rene Maurin ne bi 
spomnil Raztrgancev, če ne bi povabil režiserja Horva-
ta, če ta ne bi imel dobre ideje, kako uprizoriti Borovo 
igro, bi denar skopnel pač v še eni od slovenskih gle-
daliških predstav … Za uspešen polet je treba poznati 
smer. Imeti vizijo, videnje. Tudi v meglenih časih videti 
skozi sivo kopreno oblačnih dni. Imeti pogum poleteti 
tudi takrat, ko drugi ostanejo na varnih tleh. Se soočiti 
z naravo, negativno nabitimi, črnimi, včasih narav-
nost pretečimi oblaki. Tvegati, drzniti si, upati si. Spet 
lepa metafora: upati. Brez »upati si« in upanja, da bo 
uspelo, ne more biti nič visoko letečega ... Za uspešnim 
poletom je tudi ekipa. Balon pripelje, razvije, poma-
ga »zakuriti ogenj« in napolniti tisti kup brezoblične-
ga blaga s čudodelnim zrakom. In že spremeni mega 
cunjo v prekrasno zračno plovilo … Ujeti je treba tudi 
pravi, ugoden veter. Izkoristiti termiko. Imet nos za to, 
kje in kam piha. Se dvigniti ali spustiti do prave višine, 
da te zajame pravi zračni tok … In na koncu koncev: 
še kako so pomembni tisti, ki pridejo pote. Ko »scuriš«, 
ko balon mora, dobrim željam, pogumnemu pilotu in 
pravi smeri navkljub, pristati. Nekoga, ki te čaka, na 
trdnih tleh in te neviden spremlja  z gotovostjo, ko veš, 
da pride pote.

Še dve hecni asociaciji se mi porajata v zvezi s »pole-
tom na Ptuju«. Prva: bolj visoko se balon dvigne, manj 
je pomembno, kako se imenuje pokrajina (regija) pod 
njim. Osrednještajerska, Ptujsko-Ormoška, Spodnjepo-
dravska … Prav vseeno je. Ko sem se kot otrok peljal 
kdaj s »pravim avionom«, sem zmeraj skušal skozi 
okno ugotoviti, kje so na tleh meje med državami. Kako 
se to vidi z višine? Pa so bili gozdovi in jezera in morja 
brez mej … Bolj ko bodo ptujski baloni visoko, od dlje 
se jih bo dalo videti in občudovati. S takšnih višin bodo 
lahko letali dlje in pristajali v daljnih krajih ter »delali 
reklamo« za mesto tam, kjer ga še (dovolj) ne poznajo. 
Sklepali znanstva, prijateljstva, posle. Ustvarjali nove 
priložnosti. Druga asociacija: če stavek »polet-je-na-
Ptuju« izgovorimo v kontekstu povedanega in v skla-
du s slovenskim pravorečjem, potem zaslišimo: tako 
kakor imajo Mariborčani svojo »kavo s smêtano«, tako 
imamo Ptujčani svoje 
»polêt-je na Ptuju«.

Falile se Kaštelanke, Marijana, 
Vela luka, kjer je kot solist zapel 
še tenorist Dejan Krajnc, in za 
konec še Čardaš.

V okviru letošnjega koncerta 
pa so bile videmskim tambura-
šem podeljene tudi bronaste in 
zlate Gallusove značke za dolgo-
letno delo na glasbenem podro-
čju. Mateja Kuharič s ptujske 
območne izpostave JSKD jih je 
podelila sedmim članom orke-

stra, in sicer so bronaste značke 
za pet let glasbenega ustvarjanja 
prejeli Uroš Auer, Romana Kri-
žanič, Jurček Lamot in Jože To-
polovec, zlate Gallusove značke 
za 25 ali več let aktivnega udej-
stvovanja na področju glasbe pa 
so si zaslužili Alojz Čeh, Biserka 
Selak in vodja tamburašev ter 
predsednik videmskega KD 
Franceta Prešerna Jože Šmigoc.

SM

Foto: Črtomir Goznik

Oktet Vrelec iz Rimskih Toplic se je predstavil s spletom zimze-
lenih pesmi. V svojem zelo pestrem repertoarju imajo še črnske 
duhovne pesmi in filmsko glasbo ter slovenske ljudske.



Prvo polletje se počasi izte-
ka, katere projekte je občina 
Hajdina v tem obdobju reali-
zirala oziroma začela njihovo 
realizacijo?

»Dokončano je bilo sema-
forizirano križišče na Zgornji 
Hajdini pri Školibru. Od ta-
krat na tem križišču ne srečo 
ne beležimo prometne nesre-
če (prej vsak teden in še več). 
V okviru cestnega programa 
je bila dokončana tudi II. 
faza obkanalske ceste (JP 829 
150), odcep Hajdoše–Slove-
nja vas, in zgrajena kolesarska 
pot v dolžini 1840 m. V pla-
nu 2008 imamo še izgradnjo 
krožišča v Hajdošah, kar pa 
ni bilo v sklopu pogodbenih 
del II. faze. Ob kolesarski ste-
zi, ki bo imela status državne 
kolesarske steze, je potrebno 
zaradi varnosti kolesarjev 
postaviti še zaščitno ograjo 
na delu te steze, na njenem 
zunanjem robu. Tudi ta za-
ščita ni bila v sklopu pogod-
benih del. Glede na državni 
rang kolesarske steze, njeno 
izgradnjo sofinancira država 
(DRSC) v višini 50 odstotkov. 
Izgradnja II. faze ceste nas je 
stala 351.213 evrov, kolesar-
ske steze pa 159.812 evrov, 
pri čemer bo polovico inve-
sticije ali 79.906 evrov pri-
spevek DRSC. V teku je javni 
razpis za izbiro izvajalca za 
izgradnjo hodnika za pešce 
ob bivši regionalni cest na 
Zgornji Hajdini, od gasilske-
ga doma proti železniškemu 
prehodu. Predračunska vre-
dnost je 310.000,00 evrov, od 
tega bo prispevek DRSC 190 
tisoč, 120 tisoč pa je delež 
proračuna občine Hajdina. 
Rok za oddajo ponudb je 18. 
junij. Občina je tudi naročnik 
prometne študije križišča 
in izdelane idejne rešitve za 
ureditev križišča na Spodnji 
Hajdini pri gasilskem domu 
(magistralka). V izvedbi je 
študija za ureditev križišča z 
dodatnimi zavijalnimi pasovi 
in kot krožišče. Odločitev bo 
v pristojnosti investitorja in 
financerja DRSC. V izvajanju 
je sklop sekundarne kanali-
zacije na Zgornji Hajdini v 

okviru regionalnega razvoj-
nega programa za obdobje 
2007–2009 in v Dražencih v 
razpisani vrednosti 610.000 
evrov. Dela so bila oddana 
v okviru javnega naročila v 
vrednosti 511.000 evrov, od 
tega je 64 odstotkov nepo-
vratnih, neposrednih vzpod-
bud, ostalo je delež občine. 
Skupna dolžina znaša 1858 
m. Trenutno potekajo dela na 
Zgornji Hajdini, od Poslov-
no-stanovanjskega centra do 
hišne številke 123. Verjetno 
se bo v kratkem pričela tudi 
izvedba primarne kanaliza-
cije iz projekta konzorcija 
oziroma zaščite podtalnice 
Dravskega in Ptujskega polja. 
V tem trenutku Konzorcij še 
nima podpisane sofinancer-
ske pogodbe z ministrstvom 
za okolje in prostor. Gre za 
izgradnjo kanala, ki povezuje 
naselja Skorba–Gerečja vas–
Kungota pri Ptuju v skupni 
izmeri 4700 m in za katerega 
je že pridobljeno gradbeno 
dovoljenje. V sklopu izgra-
dnje kanalizacije se odvijajo 
tudi priprave na položitev 
ostale infrastrukture v zemljo 
in širitev ceste v centru Gere-
čje vasi z izgradnjo pločnika. 
V zvezi s pripravami na izved-
bo tega finančno največjega 

projekta sem 18. junija sklical 
tudi zbor občanov za naselje 
Gerečja vas. Na zbor so bili 
vabljeni predstavniki izvajal-
cev in predstavniki ostalih 
upravljavcev infrastrukture 
(elektro, vodovod, Telekom, 
KTV). Ker gre za projekt, 
pri katerem bo prišlo do 
najrazličnejših posegov na 
zasebna zemljišča, motenja 
prometnih povezav, motenja 
dostopov do stanovanjskih 
in poslovnih objektov, želim, 
da se predhodno pripravimo 
na prihajajoče težave. Cena 
tega projekta je nad 900.000 
evrov. Financira se iz kohezi-
je (EU), državnih sredstev in 
proračuna občine Hajdina. 
Glede na predhodno nave-
den obseg del na področju 
izgradnje kanalizacije in 
vzporedno položitev ostale 
infrastrukture v zemljo, tam, 
kjer je to možno in smiselno, 
kar je tudi prioriteta občine 
Hajdina, bodo v tem in nasle-
dnjih letih ostale investicije 
upočasnjene. Gre namreč za 
takšne okoljevarstvene inve-
sticije, ki zahtevajo izredno 
veliko naporov stroke, izvajal-
cev in financerjev in ki zara-
di sofinanciranja (EU, RS) ne 
dopuščajo veliko možnosti 
še za kakšne druge investi-
cije. Zahtevajo tudi veliko 
sodelovanja, razumevanja in 
potrpežljivosti občanov in 
sofinanciranja upravljavcev 
ostale infrastrukture. Glede 
ostalih investicij v izvedbi ali 
v pripravi pa lahko povem, da 
je pridobljeno gradbeno do-
voljenje za izgradnjo vrtca pri 
OŠ Hajdina, katerega izvedbo 
planiramo v letih 2009/10. 
Trenutno čakamo na javni 
razpis pri Ministrstvu za šol-
stvo in šport. Zaradi izgra-
dnje nadvoza na Selski cesti 
sta se v sklopu obvoznih cest 
pri izgradnji AC asfaltirala 
tudi odseka na javni poti ob 
železniški progi proti Ptuju. 
Zaključuje se delo na žarnem 
pokopališču. V začetku mese-
ca julija se bo opravila zame-

njava oken na stari stavbi ob-
čine. Investicija znaša 30.520 
evrov.

Glede na dve veliki inve-
sticiji, gradnja avtoceste in 
širitev kanala Dravskih elek-
trarn, je v občini veliko najra-
zličnejših obvozov in cestnih 
zapor. Občanom se v imenu 
investitorjev zahvaljujem za 

potrpljenje in razumevanje. 
Za razumevanje prosijo inve-
stitorji tudi v bodoče, vse do 
zaključka del.«

Kako je z urejanjem trga 
pred Poslovno-stanovanj-
skim objektom?

»Trg pred poslovno stano-
vanjskim centrom dobiva za-
ključno podobo in namemb-
nost. V začetku tega leta smo 
odkupili in odstranili starejšo 
hišo zraven kapele. V izvedbi 
je tudi skulptura na trgu. Maja 
letos je v prostorih občine 
potekala predstavitev s strani 
župana in avtorja akademske-
ga kiparja Viktorja Gojkoviča. 
Predstavitev smo pripravili 
za pravne osebe iz občine 
in izven nje. Sklenili smo, da 
bomo k proračunskemu de-
narju dodali 50.000 evrov do-
natorskih sredstev. Da ne bi 
prišlo do neljubih zapletov v 
zvezi z obdavčitvijo, fizičnih 
oseb ne prosimo za donacije. 
Na zadnjem usklajevalnem 
sestanku z avtorjem smo se 
dogovorili, da bo skulptu-
ra dokončana predvidoma 
do konca junija, poizkusno 

obratovanje bo potekalo v ju-
liju, svečana otvoritev pa bo 
avgusta.

Zaključno podobo bo trg 
dobil v letu 2009, ko bomo 
uredili še parkovni del na ze-
lenih površinah.«

V svetu občine ste začeli 
razpravo o dveh izjemno 
pomembnih dokumentih 
za nadaljnji razvoj obči-
ne Hajdina, o srednjeroč-
nem planu razvoja občine 
in dolgoročni strategiji 
razvoja občine. Kako ste 
si razpravo zastavili in kaj 
od nje pričakujete?

»Širšo razpravo pravzaprav 
šele pričenjamo. Najprej je 
bilo delovno gradivo posre-
dovano vsem članom občin-
skega sveta. Objavilo pa se bo 
tudi na spletni strani občine 
Hajdina. Dobiti pa se ga da 
tudi v občinski upravi občine 
Hajdina pri Valeriji Šamprl. 
V drugi polovici avgusta pa 
bodo že opravljene razprave 
na občinskih odborih in prva 
razprava na takratni seji ob-
činskega sveta.«

MG
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Hajdina � S hajdinskim županom o investicijah v letošnjem letu

Številni obvozi in cestne zapore
Letošnje leto je investicijsko najbolj razgibano leto v občini Hajdina. Ob dveh velikih investicijah, 
gradnji avtoceste Slivnica–Draženci in širitvi kanala Dravskih elektrarn, potekajo še številne druge 
na področju občinske infrastrukture. Svojo zaključno podobo in namembnost pa dobiva tudi trg 
pred Poslovno-stanovanjskim centrom Hajdina. O tem smo se pogovarjali z Radoslavom Simoni-
čem, županom občine Hajdina.

Foto: Črtomir Goznik

Na Zgornji Hajdini poteka izgradnja sekundarne kanalizacije.

Foto: Črtomir Goznik

Radoslav Simonič, župan občine Hajdina: »Pridobili smo že grad-
beno dovoljenje za vrtec pri OŠ Hajdina, katerega izvedbo planira-
mo v letih 2009/10.«

Foto: Črtomir Goznik

Trg pred poslovno-stanovanjskim centrom Hajdina dobiva zaključ-
no podobo in namembnost.

O d k r i j t e

svojega Opla v akciji

Staro za novo. 

Samo od 12. do 21. junija imate izjemno priložnost, da v akciji Staro za novo svoj 

rabljen avtomobil zamenjate za novega Opla. Čaka vas ponudba, ki je ne velja 

zamuditi, zato čim prej obiščite vašega trgovca z vozili Opel

Avtohiπa Hvalec, Lovrenπka cesta 3, KidriËevo, tel.: 02 796 33 33

Podarimo vam:

do 6.000 EUR več za rabljen avtomobil

obvezno in kasko zavarovanje za prvo leto

w
w

w
.o

p
e

l.
s
i 

  
  

Ponudba velja pod posebnimi pogoji prodaje vključujoč leasing. Cenitev rabljenega vozila po sistemu Eurotax. Dodana vrednost 

rabljenega vozila se obračuna kot prihranek pri nakupu novega vozila, in sicer pri Corsi vsaj 1.000 EUR, pri Merivi vsaj 1.800 EUR, pri Astri 

Classic vsaj 1.800 EUR, pri Astri vsaj 2.800 EUR, pri Zafiri vsaj 3.300 EUR, pri Vectri vsaj 4.300 EUR, pri Antari vsaj 2.800 EUR in pri Vivaru vsaj 

1.800 EUR. Povprečna poraba goriva za vse modele: od 4,5 do 10,5l/100 km. Emisije CO
2
 za vse modele: od 119 do 250 g/km

Ne zamudite! 

Sammmmo od 12. do 21. junija.



po dvoboju ni bilo žal,« je De-
jan spet ponovil znano dejstvo, 
da ima najboljše navijače. 

Zadnja stopnička pred na-
skokom na evropski vrh je tako 
prehojena, na vrsti je Jackson 
Osei Bonsu. Zanimivo je, da 
se Dejanov manager Ulf Stein-
forth zelo nagiba k temu, da bi 
bil ta dvoboj v Sloveniji. »Orga-
nizatorji tukaj so že večkrat do-
kazali, da so sposobni izpeljati 
takšen spektakel, imeli pa bi 
tudi vso podporo našega klu-
ba; sami smo se celo priprav-
ljeni odpovedati precejšnjemu 
delu denarne pogače. Za infor-
macijo in vzpodbudo pa vam 
lahko povem, da imajo takšni 
boksarski dogodki na Madžar-
skem približno 80 % gledanost. 
Upam, da bo pri vas vsaj 90 %,« 
je deloma v šali, deloma zares 
dejal Steinforth.

Kakšen bo časovni razpored 
nadaljnjih Dejanovih aktivnosti, 
pa je v veliki meri odvisno od 
mnenja zdravnikov. »Zaenkrat 
so mi svetovali počitek, čeprav 
je to zaradi številnih medijskih 
in sponzorskih obveznosti lažje 
reči kot narediti. Predvidoma v 
ponedeljek grem na slikanje 
hrbtenice; prej ni bilo smisel-
no, saj so bile mišice po dvobo-
ju še preveč napete. Šele potem 
bomo videli, kako naprej,« je 
povedal Dejan in odhitel no-
vim obveznostim naproti.

Jože Mohorič

V nedeljo je naš profesional-
ni boksar Dejan Zavec dosegel 
svojo 25. zmago. Sam najbolje 
ve, koliko truda je bilo vlože-
nega v ta uspeh, še posebej po 
tisti nesrečni 4. rundi, ko ga je 
Marco Cattikas močno zadel v 
predel ledvic. »Seveda se mi je 
pred očmi začel odvijati film 
izpred leta, ko se je borba z Ar-
gentincem Mirando končala že 
po slabih treh rundah. Stisnil 
sem zobe in se pognal naprej v 
boj, na srečo se je tudi bolečina 

počasi razblinila,« je težke tre-
nutke podoživljal Dejan, ki je 
po dvoboju prejemal številne 
komplimente.

Najbolj so bili seveda nav-
dušeni navijači, ki so večino 
zadnjih rund spremljali stoje. 
»S takšnimi navijači mi je seve-
da bistveno lažje, saj v vsakem 
trenutku zares trdno stojijo za 
mano. Veseli me, da se jih je 
kljub neposrednemu prenosu 
na TV Slovenija toliko odločilo 
za ogled v živo. Upam, da jim 

Urednk športnih strani: Jože Mo-
horič. Sodelavci: Danilo Klajnšek, 
Uroš Krstič, Uroš Gramc, Milan 
Zupanc, Niko Šoštarič, Zmago 
Šalamun, Peter Golob, Ivo Kornik, 
Sebi Kolednik, Simeon Gönc, 
Janko Bezjak, Franc Slodnjak, 
Uroš Esih, Janko Bohak, Črtomir 
Goznik, Matija Brodnjak

E-mail: sport@radio-tednik.si
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Jernej, Daniela, Aldo in 
Matjaž
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Boks � Dejan Zavec 

Jubilejna zmaga pod 
streho, sledi naskok na 
evropski vrh

Foto: Črtomir Goznik

Pas medcelinskega prvaka velterske kategorije po verziji IBF je 
odslej trdno v rokah Dejana Zavca (v ozadnju njegov manager Ulf 
Steinforth).

Foto: Črtomir Goznik

Jubilejno zmago je Dejan dosegel z enotno odločitvijo sodnikov.

V sredo zjutraj je iz tabora 
državnih prvakov iz Domžal 
prišla novica, da so podpisali 
pogodbo s trenerjem Rober-
tom Pevnikom, ki je v za-
dnjih tekmah pretekle sezone 
vodil ptujsko Dravo in jo tudi 
uspel obdržati v 1. SNL. V 
Domžalah so tako hitro rešili 
težavo ob odhodu dosedanjega 
trenerja Slaviše Stojanoviča, 
ki je sprejel ponudbo MIK CM 
Celja.

Mladen Dabanovič, šport-
ni direktor Drave, nam je o 
tem povedal: »Novica je točna, 
o tem pa sem bil obveščen 
šele pred nekaj urami. Pri tem 
nismo mogli storiti veliko, 
saj je bila ponudba na naslov 
Roberta Pevnika pač preveč 
mamljiva, zato se je odločil 
da jo bo sprejel. Ne zgodi se 
namreč vsak dan, da ti ponu-
dijo vodenje ekipe državnih 
prvakov.«

Kakšne aktivnosti boste 
sedaj prevzeli v zvezi z ime-
novanjem novega trenerja 
in v zvezi z igralskim ka-
drom za naslednjo sezono?

M. Dabanovič: »Za prevzem 

mesta prvega trenerja smo 
takoj stopili v kontakt z neka-
terimi možnimi kandidati, več 
vam v tem trenutku ne morem 
povedati. Kar se tiče igralskega 
kadra, pa velikih novosti še ni. 
Igralci so takoj po končani pov-
ratni kvalifikacijski tekmi v Izo-
li odšli na dopust, prej pa seve-
da nismo mogli doreči dogovo-
rov o nastopanju v novi sezoni, 
saj še nismo imeli zagotovlje-
nega prvoligaškega statusa. V 

nekaterih medijih se pojavljajo 
netočne informacije, da nas je 
že zapustil Mitja Emeršič: 30. 6. 
mu je samo potekla pogodba, 
morda se dogovorimo tudi za 
sodelovanje v prihodnje. Novo 
dvoletno pogodbo pa je že 
podpisal Ogu John.«

Včeraj so nogometaši Drave 
že žačeli s pripravami na novo 
sezono, treninge pa bo v začet-
ku vodil Milenko Potočnik. 

JM

Nogomet � NK Drava

Robert Pevnik iz Drave 
nazaj v Domžale

Foto: Črtomir Goznik

Robert Pevnik je vodil Dravo na zadnjih petih tekmah, sedaj pa je 
sprejel izziv vodenja državnih prvakov.

Pretekli konec tedna so 
imeli v PK Terme Ptuj precej 
razlogov za veselje, saj je nji-
hov mladi plavalec Gregor 
Šerbec na odprtem državnem 
prvenstvu v Kranju osvojil 
dve bronasti medalji v mladin-
ski konkurenci, ki pa imata 
zlat lesk. Uspeha je bil najbolj 
vesel seveda Gregor sam, ki 
je povedal: »Medalj pred pr-
venstvom zaradi hude konku-
rence nisem pričakoval, zato 
sem jih sedaj toliko bolj vesel. 
Rezultat je posledica dobrega 
treninga v zadnjem obdobju, 
kjer sta trenerja vnesla več 
dela v fitnesu, več smo delali 
tudi na hitrosti, medtem ko 
je plavanje ostalo količinsko 
na enaki ravni. Rezultati na 
kratkih razdaljah so bili do-
bri, medtem ko imam na 200 
metrov še nekaj rezerve. V na-
daljevanju sezone načrtujemo 
nastope še na treh mitingih, 
kjer bom poskušal izboljšati 
nekatere stvari.«

Svoje občutke deli tudi Fra-

njo Rozman, predsednik PK 
Terme Ptuj: »Po dveh osvoje-
nih medaljah so občutki feno-
menalni. Vesel sem, da so se 
uresničile moje besede, v ka-
terih sem napovedoval, da se 
bo Gregorjeva hitrost plavanja 

povečala. Glavna zasluga zato 
gre trenerjema Tanji in Juretu 
Rozmanu, ki sta vložila precej 
dela v to, seveda pa je s tem na-
grajena tudi vztrajnost našega 
mladega plavalca.«

JM

Plavanje � Po DP v Kranju

Nagrada za vztrajnost

Gregor Šerbec (levo) v družbi trenerja Jureta Rozmana



Konec preteklega in v začet-
ku tega tedna je v Litiji potekalo 
državno prvenstvo za starostne 
kategorije U-12. Finalni nasto-
pi so bili zaradi dežja odigrani 
v ponedeljek, veliko veselja pa 
so prinesli v tabor Ptujčanov, 
saj je Nina Potočnik osvojila 
naslov državne prvakinje med 
posameznicami. 

Nina je bila na turnirju druga 
nosilka, status prve pa je imela 
Slovenjegradčanka Ula Pogo-
revčnik, ki zaseda 1. mesto 
na lestvici TZS v tej starostni 
kategoriji. Obe omenjeni igral-
ki sta bili do finalnega dvoboja 
izredno prepričljivi, saj svojim 
tekmicam nista oddali nobe-
nega niza. Finalni obračun je 
bil prava poslastica, saj je bil 
poln preobratov: najprej je 
Nina imela pri rezultatu 5:4 tri 
zaključne žoge za zmago, a jih 
je tekmica ubranila in izenači-
la, nato pa je v naslednji igri še 
enkrat preobrnila rezultat 0:40 
v svojo korist in na koncu osvo-
jila prvi niz. Drugi niz je Nina 
odigrala odlično in Uli prepu-
stila le eno igro ter izenačila na 
1:1 v nizih. V odločilnem nizu 
je pri Nininem vodstvu 4:0 tek-
mica dvoboj zaradi poškodbe 
predala. 

“Nina je v zimskem času od-

lično trenirala in je zelo napre-
dovala v svoji igri. Ne samo da 
je 100 % izvedla vse treninge, 
velikokrat je po njih še osta-
jala na igrišču in še dodatno 
vadila. Izboljšala je predvsem 
gibljivost, tako da lahko s tem 
elementom precej nadomesti 
fizično moč tekmic, ki so v 
povprečju vsaj pol leta starejše 
od nje. Nina bo namreč 12 let 
dopolnila šele januarja,” je po 
zmagi povedal trener Zoran 
Krajnc. 

Nina se je s tem dosežkom 
zavihtela na 2. mesto lestvice 
TZS, s čimer si je priborila tudi 
pravico nastopa na turnirjih U-
14. “Prepričan sem, da se lahko 
tudi v tej kategoriji uspešno 
zoperstavi tekmicam,” je opti-
mistično dejal njen trener.

V Litiji so nastopili tudi dru-
gi člani TK Terme Ptuj: Neja 
Krajnc Domiter se je v 1. 
krogu odlično upirala 5. nosil-
ki Mariborčanki Pii Brglez in 
izgubila šele v treh nizih. Pri 
fantih so v kvalifikacijah nasto-
pili Miha Kosi, Sven Lah in 
Mitja Čuš: na glavni turnir se 
je uvrstil le slednji in tam pre-
skočil tudi 1. krog. V drugem 
ga je ustavil 5. nosilec Aleš Ger-
mič iz ŽTK Maribor.

JM

Ptujski kolesarji po zaključ-
ku dirke Po Sloveniji niso kaj 
dosti počivali, saj so že drugi 
dan odpotovali v Srbijo. Mati-
ju Kvasinu, Radoslavu Ro-
ginu in Kristjanu Đurasku 
so se pridružili Matej Marin, 
Andrej Omulec ter Luka Ra-
kuša, šesterica pa od ponedelj-
ka nastopa na dirki po Srbiji. 

Letošnja preizkušnja gostuje 
tudi v sosednji Bosni in Her-
cegovini, kjer so se kolesarji 
mudili v torek in sredo. »Dirka 
letos je izjemno težka. Zraven 
tega, da traja kar sedem dni, je 
tudi zelo hribovita. Pravijo, da 
so Srbi letos vključili vse klan-
ce, ki jih imajo. Mislim, da bo 
zmagati zelo težko,« je povedal 
četrtouvrščeni s slovenskega 
kroga Radoslav Rogina. Ptuj-
čani so na dirki slavili dvakrat. 
Pred tremi leti je bil najboljši 
Matija Kvasina, lani Matej Sta-
re.

Letošnjo srbsko pentljo 
so pričeli zelo dobro. Po sla-
bi polovici dirke Kvasina v 
skupnem seštevku zaseda dru-
go mesto in za vodilnim Ko-
lumbijcem Rubianom Cha-
vezom zaostaja zgolj za sekun-
do, Rogina je s 26 sekundami 
zaostanka na šestem mestu. 
Nekoliko ležeren začetek naj-
boljšega slovenskega moštva je 
kriv, da morajo zdaj napadati. 
V prvi etapi, ki se je pričela v 
Beogradu, je bil namreč zgolj 
zmagovalec izpred treh let 
tisti, ki je ujel pobeg skupine 
sedemnajstih kolesarjev. Pred 
zasledovalci si je skupina pri-

vozila okroglo minuto pred-
nosti, najboljši sprint Marina v 
glavnini pa prvega vtisa perut-
ninarjev ni kaj prida izboljšal. 
V drugi etapi so se morali kole-
sarji povzpeti na 1200 m visok 
prelaz Maksimović. A ne glede 

na težko progo je o zmagoval-
cu na Palah v Sarajevu odločil 
ciljni sprinti, kjer je nekoliko 
presenetljivo slavil Rogina, 
klubski uspeh je s tretjim me-
stom dopolnil Marin. Najtežje 
etape pa so se s tem šele pri-

čele. V sredo je kolesarje ča-
kal 15 kilometrov dolg ciljni 
vzpon na Zlatibor, kraljevska 
etapa s ciljem na najvišji točki 
dirke, Kopaoniku, pa je bila na 
sporedu včeraj (po zaključku 
uredništva). Na vrh Zlatibora 
je prvi pripeljal Bolgar Ivajlo 
Gabrovski, ki je Ptujčanom 
pred dvema letoma že sivil 
lase. Takrat proti njemu niso 
imeli recepta. Letos bo bržko-
ne drugače, saj je Bolgar drugi 
dan zaostal več kot 23 minut in 
v skupnem seštevku ni več ne-
varen. Odlično sta ciljni vzpon 
odpeljala tudi Rogina in Kva-
sina, ki sta osvojila drugo ter 
tretje mesto. Od rumene maji-
ce se je moral posloviti Italijan 
Danilo Andrenacci, Kvasina se 
je prebil iz četrtega na drugo, 
še večji skok pa je uspel Rogi-
nu, ki se je iz petnajstega po-
maknil na šesto.

UG

petek � 20. junija 200816 Šport

Dirka po Srbiji, 2.2 UCI, 
16.–22. junij
Ponedeljek, 1. etapa. Beograd–Ložnica, 
133,5 km

1. Danilo Andrenacci (Ita, Hadimec – Nazionale Elet-
tronica) 2.59.21 (44,661 km/h)

4. Matija Kvasina (Hrv, Perutnina Ptuj)
7. Dean Podgornik (Slo, Loborika), vsi isti čas
18. Matej Marin (Slo, Perutnina Ptuj) +1.00

Torek, 2. etapa. Banja Koviljača–Pale 
(BiH), 165 km

1. Radoslav Rogina (Hrv, Perutnina Ptuj) 4.15.23 
(38,765 km/h)

2. Simone Cadamuro (Ita, Nippo – Endeka)
3. Matej Marin (Slo, Perutnina Ptuj)
6. Matija Kvasina (Hrv, Perutnina Ptuj, vsi isti čas

Sreda, 3. etapa. Pale (BiH)–Zlatibor, 
175 km

1. Ivailo Gabrovski (Bul, Hemus 1896 Troyan) 4.21.21 
(40,176 km/h)

2. Radoslav Rogina (Hrv, Perutnina Ptuj) +0.36
3. Matija Kvasina (Hrv, Perutnina Ptuj) +1.01

Spored preostalih etap:
Četrtek, 4. etapa. Zlatibor–Kopaonik , 183 km
Petek, 5. etapa. Kuršumlija–Vranje , 153 km
Sobota, 6. etapa. Vranje–Šoko banja , 173,5 km
Nedelja, 7. etapa. Šoko banja–Kragujevac, 141 

km Tenis � Liga Tednik v dvojicah
Na igriščih TK Terme Ptuj so igralci in igralke, ki nasto-

pajo v Ligi Tednik, spet odigrali nekaj zanimivih dvobojev, 
ki pa še vedno niso dali dokončnih odgovorov o tem, kateri 
pari se bodo uvrstili v končnico. Precej težav je nastopajo-
čim povzročal tudi dež, tako da niso mogli odigrati vseh 
predvidenih tekem.

1. Moški 90+ 
Ta skupina je še vedno zelo izenačena, saj si noben par še 

ni zagotovil napredovanja v glavni del turnirja.

2. Moški brez omejitev – skupina 1
V tej skupini se je v zadnjem času odigralo nekaj zelo za-

nimivih tekem. Par Nahberger/Gajser je že odigral vse dvo-
boje: iz kroga v krog sta igrala bolje in bosta na koncu osvo-
jila najmanj drugo mesto, z enim samim porazom. V predza-
dnjem krogu sta po zelo zanimivi predstavi premagala par 
Pisar/Jagarinec in v zadnjem še Rola/Polanec. Slednja dva 
para se bosta s parom Križe/Zavrnik potegovala za preostali 
dve mesti za glavni del turnirja.

3. Moški brez omejitev – skupina 2
V tej skupini je za napovedi še vedno prehitro, saj imajo 

najmanj odigranih tekem. Bilo bi veliko presenečenje, če se 
v glavni del turnirja ne bi uvrstili pari Djurdjevič/Kolarič, 
Adamčič/Šmigoc, Kosi/Kocjan in Merc/Gobec, ki jim zaen-
krat kaže najbolje.

4. Ženske
Zanesljivo je v glavnem delu turnirja par Golob/Gobec, ki 

je še vedno brez poraza, dobro pa kaže tudi paroma Kravi-
na/Rus in Nahberger/Glodež.

UR

Kolesarstvo � Dirka po Srbiji

Bolgar ni več nevaren

Foto: Marjan Kelener

Radoslav Rogina (KK Perutnina Ptuj)

Kolesarstvo � Maraton Franja

Nataliji Veršič četrta zmaga
Za rekreativne kolesarje, ki 

si želijo dirkanja in ne zgolj re-
kreativne vožnje, se je v nede-
ljo odvijal najzanimivejši mara-
ton v Sloveniji, Maraton Franja; 
potekal je na dveh progah, na 
krajši 97-kilometrski in daljši 
156-kilometrski. 

Maraton Franja je edini tek-
movalni maraton v Sloveniji 
in je zato edinstven. Na njem 
se zberejo najboljši amaterski 
kolesarji iz Slovenije, Italije ter 
tudi nekaterih drugih držav. 
Udeležili so se ga tudi ptujski 
kolesarji iz KK Bike Ek Haloze 
2002, ki so imeli pred nasto-
pom visoko postavljene cilje, 
vsak glede na svoje sposobno-
sti in pripravljenost. Na 156 
km dolgi, zahtevni in nevarni 
preizkušnji s skoraj 2000 ude-
leženci se je pomerilo osem 
kolesarjev KK Bike Ek Haloze 
– Matic Robič, Miha Vantur, 

Branko Veršič, Jure Bola, Mar-
jan Veršič, Matjaž Pišek, Andrej 
Guček in Natalija Veršič. Vsi, 
razen Andreja, ki je imel okva-
ro na kolesu, so uspešno pre-
stali preizkušnjo.

Z doseženim rezultatom so 
zagotovo najbolj zadovoljni 
Branko Veršič s sedmim, 
Miha Vantur z devetim me-
stom in Matic Robič z 11. 
mestom v svoji kategoriji ter 
seveda Natalija Veršič, ki ji 
je ponovno uspelo zmagati 
v svoji starostni kategoriji 
žensk. Posebej je zadovoljna, 
da se je med vsemi udele-
ženkami velikega maratona 
uvrstila na skupno odlično 4. 
mesto s časom manj kot štiri 
ure. Vse tri tekmice v skupni 
razvrstitvi žensk, ki so bile 
uvrščene pred Natalijo, so 
veliko mlajše, kar nedvomno 
kaže na to, da je še vedno v 

dobri kolesarski formi.
Po že osvojenih treh zma-

gah na maratonu Franja je bila 
letošnja zmaga za Natalijo naj-
težja in hkrati tudi “najslajša”. 
Svojo najhujšo konkurentko, s 
katero tekmujeta skupaj tudi v 
Pokalu Slovenije, je po 156 km 
prevožene proge, ki sta jo ves 
čas prevozili skupaj, v isti grupi 
kolesarjev, s povprečno hitrost-
jo nad 35 km/h, premagala šele 
v ciljnem sprintu, za katerega 
je zbrala še dovolj moči in na 
ta način osvojila prvo mesto s 
prednostjo le 6 sekund. Ne gle-
de na to, kako težka in nevarna 
je preizkušnja, kot je maraton 
Franja, je večina tekmovalcev 
že odločenih, da se Franje dru-
go leto ponovno udeležijo in 
že razmišljajo, kaj narediti, kaj 
popraviti, kako trenirati, da 
bodo rezultati še boljši.

Danilo Klajnšek

Tenis � DP U-12

Nina državna 
prvakinja!

Foto: Črtomir Goznik

Nina Potočnik je v Litiji osvojila naslov državne prvakinje 

Natalija Veršič (desno) na zma-
govalnih stopničkah



movanj, so se uvrstili vsi štirje Ptuj-
čani. Na mokrem cestišču je padel 
Marko Kuhar in za seboj potegnil še 
dva klubska kolega. Dobra uvrstitev 
je »splavala po vodi«, najvišje se je 
ponovno uvrstil Kresnik, tokrat na 
osmo mesto.

UG

Namizni tenis � 
Finale v Cirkovcah: 
Naslov v Radlje

V športni dvorani v Cirkovcah je v 
organizaciji ŠD Cirkovce in OŠ Cirkov-
ce potekal finale osnovnošolskega 
prvenstva za učenke in učence. V 
ekipni konkurenci je naslov odšel v 
Radlje, v posamični konkurenci pa 
je prvo mesto med učenci osvojil Er-
nest Železni, Ptujčan Luka Krušič je 
osvojil tretje mesto. V tretji skupini, 
to je med neregistriranimi igralkami 
od 1.–5. razreda je četrto mesto 
osvojila domačinka Anja Bezjak (OŠ 
Cirkovce).

Danilo Klajnšek

Andrej Milutinovič, ki je tekmo-
vanje končal na četrtem mestu. 
Naši rezultati so vrhunski in 
upam, da bomo nadaljevali v 
tem slogu,« je še povedal Zida-
rič, ki pa nas je nato presenetil 
z informacijo, da je bila tekma 
v Nemčiji njegova zadnja v tem 
letu: »Dobil sem službo in eno-
stavno ni časa za treninge. Če 
želiš tekmovati na vrhunskem 
nivoju, se moraš vseh 24 ur 
posvetiti prehrani, treningom, 
telesu. Trenutno to ni mogoče 
in se za nekaj časa poslavljam 
od tekmovanj.«

Konec tedna bo v Grčiji v 
organizaciji NABBA World 
potekala nova velika tekma v 
fitnesu, kjer bosta sodelovala 
Peter Lovenjak in Boštjan 
Renko. Uvrstitev v finale, med 
prvih šest, bi bil za oba tekmo-
valca izjemen uspeh. 

Uroš Krstič

V dobrem mesecu dni se je 
Ormožan (po osvojenih lovori-
kah najuspešnejši tekmovalec 
fitnesa v Sloveniji) Marko Zi-
darič udeležil treh močnih te-
kem. Zidarič je sodeloval na od-
prtem prvenstvu BiH v Bihaču, 
na odprtem prvenstvu Srbije v 
Beogradu in na tekmovanju Mi-
ster Universe 2008 v Nemčiji v 
Fuldi blizu Frankfurta. Na vseh 
treh tekmah je Fišter v zelo 
kakovostni konkurenci osvojil 
prva mesta: »Z rezultati v mi-
nulem mesecu moram biti za-
dovoljen, saj sem v kvalitetnih 
tekmah trikrat zmagal. Moja 
forma je bila iz tekme v tekmo 
boljša. Po zmagah na OP BiH 
ter OP Srbije sem pred tekmo v 
Nemčiji čutil precejšen pritisk, 
saj se je od mene pričakovala 
nova zmaga. Na koncu se je vse 
dobro končalo – s sedmo zma-
go na zadnjih osmih tekmah,« 

je po prihodu iz Fulde povedal 
Zidarič.

Na tekmovanju v Nemčiji, ki 
je potekalo pod okriljem Sveto-
vne fitnes zveze, je sodelovalo 
200 tekmovalk in tekmovalcev 
iz 30 držav, Zidarič pa je med 
devetimi kategorijami sode-
loval v kategoriji Fitness Per-
formance. Poleg Zidariča so 
se tekme v Nemčiji udeležili 
tudi Peter Lovenjak, Boštjan 
Renko in Andrej Milutino-
vič: »Vsi smo člani kluba Max-
ximum. Lovenjak je med mla-
dinci do 23 let dosegel zmago. 
Gre za enega najperspektivnej-
ših tekmovalcev fitnesa. Renko 
je v kategoriji Super body osvo-
jil drugo mesto, takoj za pred-
stavnikom iz Litve. Po odzivu v 
dvorani je bil Renko prikrajšan 
za zmago, a so bili sodniki žal 
drugačnega mnenja. V konku-
renci Extrem body je sodeloval 
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ATLETIKA � DP za 
mlajše mladince: 
Veseličeva druga na 
3000 metrov

Dva vremensko različna dneva, v 
soboto hladno in deževno, v nedeljo 
pa sonce, sta spremljala mlajše mla-
dince na državnem prvenstvu v Vele-
nju. Ekipo Atletskega kluba Cestno 
podjetje Ptuj so v glavnem sestavljala 
dekleta, ki so osvojila eno kolajno in 
nekaj visokih uvrstitev v kakovostni in 
množični konkurenci. 

Največ je pokazala tekačica na 
srednjih progah Maja Veselič, ki si 
je pritekla srebrno kolajno na 3000 
metrov. Ob tem je s časom 10 mi-
nut in 47,24 sekund postavila tudi 
svoj osebni rekord. Na polovico kraj-
ši razdalji je bila šesta, ura pa se je 
zaustavila pri času 5 minut in 1,45 
sekunde. V skoku v višino je Nastja 
Klanjšek preskočila 145 centimetrov 
in zasedla peto mesto, tik za njo pa 
se je uvrstila mnogobojka Živa Sabo 
s preskočenimi 140 centimetri. Sabo-
va je bila še sedma na 100 metrov z 
ovirami (16,36 sekunde) in v skoku 

Športne novičke Fitnes

Marko niza uspeh za uspehom

Marko Zidarič, Peter Lovenjak, Boštjan Renko in Andrej Milutinovič

Foto: UE

Maja Veselič, AK Cestno pod-
jetje Ptuj

V Park hotelu na Ptuju se je 
pred kratkim »zgodilo« zani-
mivo športno srečanje: za isto 
mizo so se znašli kolesar Aldo 
Ino Ilešič, plesalca Daniela 
Pekič in Jernej Brenholc in 
nogometaš Matjaž Rozman. 
Tukaj so se znašli povsem na-
ključno, saj jih njihove šport-
ne poti vodijo od Ljubljane, 
Kranja, Maribora do Avstrije, 
Nemčije, Anglije in tudi preko 
luže, v ZDA.

Aldo je od letošnje sezone 
član kranjskega kluba, za kate-
rega je nazadnje tekmoval na 
dirki Po Sloveniji. Letos je bil 
že tudi v ZDA, kjer nastopa na 
t. i. kriterijih mest (v bistvu so 
to krožne dirke po mestih), ki 
so za gledalce zelo privlačne. 
Plesni par Pekič-Brenholc se 
je pred kratkim vrnil iz Anglije, 
kjer sta v Blackpoolu nastopala 
na enem največjih plesnih pri-
reditev. Nekaj tednov prej sta 

plesala na SP v Nemčiji, pa tudi 
sicer sta poleg Slovenije največ 
razpeta med tema dvema drža-
vama. Matjaž je preteklo sredo 
že začel priprave na novo sezo-
no, tako da se s svojim klubom 
trenutno nahaja v Avstriji. 

Glede na tempo potovanj in 
nastopov je vprašanje, kdaj se 
bodo njihove poti spet prekri-
žale v Ptuju.

JM

Fotozanimivost

Športno srečanje na Ptuju

Foto: Črtomir Goznik

Aldo, Daniela, Jernej in Matjaž v nevsakdanjem elementu.

v daljino (515 centimetrov). Nekoliko 
slabše se je Urški Škerget posrečil 
tek na 400 metrov, ki ga je s časom 
60,14 sekunde končala na devetem 
mestu. V štafeti 4 x 300 metrov so 
si dekleta v postavi Nastja Klajnšek, 
Urška Škrget, Živa Sabo in Karin 
Pernat priborila peto mesto s časom 
2 minuti in 57,01 sekunde.

UE

Judo � Turnir Duplek: 
Pokal za ekipno 1. 
mesto tudi letos do-
mačinom

Na 8. mednarodnem turnirju obči-
ne Duplek v judu je nastopilo 248 tek-
movalk in tekmovalcev iz 33 klubov 
in 5 držav (Hrvaška, Avstrija, Madžar-
ska, Češka in Slovenija). V točkovanju 
za ekipno uvrstitev so zmagali doma-
či tekmovalci JK Duplek (54 točk), na 
drugo mesto se je uvrstila ekipa SZK 
Budimpešta Madžarska (38 točk), 
tretje mesto pa so osvojili tekmoval-
ci kluba Judo Creativ Gradec Avstrija 
(34 točk). 

Od Ptujčanov je v posamični kon-
kurenci dosegla zmago Tjaša Brumen 
med mlajšimi deklicami, drugo mesto 
je osvojil Blaž Peklič med mlajšimi 
dečki, tretji mesti med cicibani pa sta 
osvojila Alen Pihler in Luka Šlamber-
ger.

JK Gorišnica je prav tako osvojila 
štiri medalje. Med cicibani je bil drugi 

Miha Vinkovič, med mlajšimi dečki je 
zmagal David Forštnarič, prav tako 
je 1. mesto med starejšimi deklicami 
osvojila Renata Kralj, med kadetinja-
mi pa je bila druga Tanja Kociper.

REZULTATI:
CICIBANI DO 11 LET (roj. 1998 in 

mlajši): do 30 kg: 1. Hannes Kletzen-
bauer – Judo Creativ Gradec, 3. Alen 
Pihler – JK Drava Ptuj, 5. Rok Veselič 
– JK Gorišnica; do 38 kg: 1. Maks Do-
brin – JK Olimpija, 2. Miha Vinkovič 
– JK Gorišnica; nad 42 kg: 1. Daniel 
Geng – Judo Siklos SE Madžarska, 3. 
Luka Šlamberger – JK Drava Ptuj.

MLAJŠI DEČKI DO 13 LET (roj. 
1996 in 1997): do 50 kg: 1. Gal 
Patrik – KBV Lendava, 2. Blaž Peklič 
– JK Drava Ptuj, 7. Marko Čagran – JK 
Gorišnica; do 60 kg: 1. David Forštna-
rič – JK Gorišnica.

MLAJŠE DEKLICE DO 13 LET (roj. 
1996 in 1997): do 48 kg: 1. Tjaša 
Brumen – JK Drava Ptuj.

STAREJŠE DEKLICE DO 15 LET 
(roj. 1994 in 1995): do 63 kg: 1. Re-
nata Kralj – JK Gorišnica.

KADETI DO 17 LET (roj. 1992, 
1993 in 1994): do 55 kg: 1. Gyula 
Pal - Judo SZK Budimpešta, 3. Žiga 
Zafošnik – JK Impol, 5. Luka Zver – JK 
Impol, 7. Rok Gril – JK Impol; do 60 
kg: 1. Filip Mihalič – JK Olimpija, 3. 
Matej Škerlak– JK Impol; do 73 kg: 
1. Matic Ovijač – JK Šiška, 7. Damjan 
Ljubec – JK Drava Ptuj; nad 90 kg: 1. 
Vito Dragič – JK Impol.

KADETINJE DO 17 LET (roj. 1992, 
1993 in 1994): do 63 kg: 1. Anja Zof 
– JK Olimpija, 2. Tanja Kociper – JK 
Gorišnica.

Sebi Kolednik

Foto: SK

Ekipa JK Drava Ptuj na turnirju v Dupleku

Foto: UG

Jan Kresnik, KK PP

Kolesarstvo � 
Kresnik okusil nastop 
v reprezentanci

Zelo intenzivno v zadnjem obdobju 
nastopajo mlajši mladinci kolesarske-
ga kluba Perutnina Ptuj, varovanci 
trenerja Boštjana Lampreta. V zadnjih 
treh tednih so nastopili na štirih dir-
kah in že nestrpno pričakujejo držav-
na prvenstva, ki so tik pred vrati.

Najboljši rezultat prvega dela se-
zone je s tretjim mestom na dirki za 
veliko nagrado Kranja osvojil Marko 
Kuhar, uvrstitev pa je le teden dni 
kasneje na veliki nagradi Pazina na 
Hrvaškem ponovil Jan Kresnik. Kres-
nik je prvi iz mlade generacije perut-
ninarjev okusil nastop v reprezentanč-
nem dresu, ko je konec maja nastopil 
na etapni dirki na Češkem. Slovenci 
so v ekipnem seštevku osvojili drugo 
mesto, Ptujčan pa je bil uvrščen okrog 
tridesetega mesta. 

Manj uspeha in predvsem sreče 
je imel ptujski podmladek preteklo 
nedeljo na hipodromu v Lenartu. V 
finalni nastop, v katerem je sodelo-
valo le petnajst najboljših iz predtek-

Triatlon � Ptujčani v 
Dupleku ekipno 
sedmi

V soboto je triatlonski klub Ma-
ribor v Dupleku organiziral triatlon 
na olimpijski razdalji – 1500 metrov 
plavanja, 40 kilometrov kolesarjenja 
in 10 kilometrov teka. Nastopilo je 41 
tekmovalcev, ki so se pomerili tudi za 
državne ekipne naslove. 

Najboljša je bila prva ekipa Inles 
Riko iz Ribnice, ki je slavila pred dru-
go ekipo istega kluba, bron je osvojila 
trojica TK Ljubljana. Ptujčani iz TK Ma-
raton, v postavi Zoran Malovič, Mar-
ko Rajh in Andrej Hunjet, so osvojili 
sedmo mesto. Med posamezniki je 
slavil Hrvat Dejan Patrčevič, večkratni 
zmagovalec ptujskega triatlona, od 
ptujskih triatloncev sta bila najboljša 
Marko Rajh in Boris Zmazek, ki sta v 
kategoriji veterani II. osvojila drugo in 
tretje mesto. O zmagovalcu je za raz-
liko od večine tekmovanj treh športov 
odločila zelo zahtevna kolesarska pro-
ga, kjer so se tekmovalci morali trikrat 
povzpeti na Vurberk.

UG

Foto: DK

Skupinska slika nastopajočih v Cirkovcah

Foto: UG

Ptujska triatlonska ekipa: Hunjet, Malovič, Zma-
zek in Rajh
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Končana prva polovica ciklusa
S tekmovanji v mesecu juniju se je končala prva polovica turnirjev 

za društveno prvenstvo v hitropoteznem in pospešenem šahu.
Na hitropoteznem turnirju za mesec junij je sodelovalo 22 igralcev, 

ki so v skladu z razpisom tekmovanja odigrali 15 krogov po švicar-
skem sistemu. Mednarodni šahovski mojster Danilo Polajžer je bil 
tudi tokrat najuspešnejši in je zasluženo osvojil prvo mesto pred Igor-
jem Iljažem in Borisom Žlendrom.

Končni vrstni red junijskega turnirja: Danilo Polajžer 13, Igor Iljaž 
12,5, Boris Žlender 11, Janko Bohak 10,5, Darko Dominko 9, Tomaž 
Bajec 8,5, Kudret Veliu, Tomaž Kolmanič, Silvo Zajc in Anton Butolen 
po 8, Martin Skledar, Branko Sedlašek, Leon Selišek, Bojan Lubaj in 
Ciril Kužner po 7,5, Martin Majcenovič in Aleksander Podkrižnik po 
6,5 točke itd. 

Po šestih turnirjih je v vodstvu Igor Iljaž s 100 točkami pred Bori-
som Žlendrom s 64 točkami in Danilom Polajžerjem s 50 točkami, 
vendar je slednji nastopil samo na treh turnirjih.

Na junijskem turnirju v pospešenem šahu je sodelovalo 15 igralcev, 
ki so odigrali tradicionalnih sedem krogov po švicarskem sistemu. Od-
lično je tokrat igral Viktor Napast, ki je z borbeno igro premagal vse 
svoje nasprotnike in zasluženo osvojil prvo mesto. Drugo mesto je 
zasedel Branko Orešek, kar šest igralcev pa si je razdelilo tretje do 
osmo mesto, kar kaže, da je bil turnir zelo izenačen.

Končni vrstni red: Viktor Napast 7, Branko Orešek 5,4, Igor Iljaž, 
Silvo Zajc, Darko Dominko, Ivan Krajnc, Bojan Lubaj in Branko Sedla-
šek po 4, Martin Majcenovič in Tomo Vrabič po 3,5 točke itd.

Tudi v pospešenem šahu je po šestih turnirjih v vodstvu Igor Iljaž.

Janko Bohak

Šahovski kotiček

V soorganizaciji MNZ Ptuj in 
NK Markovci se je s podelitvijo 
nagrad najboljšim ekipam in 
posameznikom ter revialnimi 
tekmami v petek, 6. 6., zaključi-
lo tekmovalno leto 2007/2008 
v ligah MNZ Ptuj in v 2. SKL/
SML vzhod. O minuli sezoni 
smo se pogovarjali z vodjem 
tekmovanja pri MNZ Ptuj Jan-
kom Turkom.

“Sistem tekmovanj in pogo-
ji za tekmovanje v ligah MNZ 
Ptuj, ki so veljali v tej sezoni, 
so se pokazali blizu optimal-
nega in tistega, kar zmoremo 
in znamo v MNZ Ptuj. Neko-
liko milejši pogoji pri izbiri 
mlajših selekcij in tekmovanje 
cicibanov U-8 brez rezultatov 
in lestvic so se pokazali kot po-
zitivni. V tekmovanju v ligah 
MNZ Ptuj je tekmovalo skupaj 
128 ekip v kategorijah od vete-
ranov pa do tistih najmlajših, 
cicibanov U-8. Število registri-
ranih igralcev po klubih se je 
ob koncu tekmovalne sezone 
ustavilo na številki 3.000, kar 
nas uvršča na četrto mesto 
med vsemi MNZ-ji v Sloveniji. 
V tem tekmovalnem letu smo 
delegirali preko 1.000 tekem 
in velika večina od njih je bila 
tudi odigrana. Nekaj težav se 
nam pojavlja v spomladanskem 
delu prvenstva predvsem pri 
mlajših selekcijah, saj imajo 
igralci veliko obveznosti s šol-
skimi in ostalimi aktivnostmi, 
vendar se s konsenzom med 
klubi in vodstvom tekmovanja 
tudi te težave hitro odpravijo. 

Veseli tudi dejstvo, da se iz leta 
v leto dviguje kvaliteta na stra-
ni infrastrukture in pogojev, ki 
jih klubi omogočajo svojim ig-
ralcem za proces treningov. V 
določenih sredinah šepa neko-
liko le pomanjkanje strokovne-
ga kadra, ki je nujno potreben 
za kvalitetno delo predvsem 
z mladimi,” je povedal Janko 
Turk in nadaljeval: “Oceno 
kvalitete nogometne igre, ki 
se igra v ligah MNZ Ptuj, je naj-
lažje oceniti z rezultati ekip, ki 
kot prvaki lig MNZ napredu-
jejo v višji rang tekmovanja in 
tam uspešno nastopajo. Tako 
imamo v Štajerski ligi najmoč-
nejšo zasedbo klubov prav iz 
MNZ Ptuj. Veseli tudi dejstvo, 
da so tekme v ligah MNZ Ptuj 
primerno obiskane s strani gle-
dalcev. Ni malo primerov, ko so 
tekme lig NZS slabše obiskane 

kot katera od zanimivejših te-
kem v ligah MNZ Ptuj. Organi-
zacija tekmovanj lahko poteka 
nemoteno samo ob korektnem 
odnosu klubov do vodstva 
tekmovanja in obratno; po-
udarim naj, da s klubi v zadnjih 
sezonah korektno sodelujemo. 
Večino težav, ki jih imajo klubi 
bodisi zaradi igralnih terminov 
ali kadrovske zasedbe, rešuje-
mo skupaj, seveda ob upošte-
vanju pravil in predpisov.«

Pričakovanja pred 
sezono 2008/2009

O pričakovanjih pred 
novo tekmovalno sezono, 
v kateri bo MNZ Ptuj vodi-
la samo tekmovanje v svoji 
matični zvezi, je Janko Turk 
dejal: “Premor med dvema 
tekmovalnima sezonama je 

zelo kratek, zato smo v klube 
že poslali prijavnice za novo TL 
2008/2009. Še pred tem smo 
klubom omogočili, da nam po-
sredujejo predloge sprememb 
in dopolnitev propozicij za TL 
2008/09. Odziv klubov je bil 
letos relativno skromen, pa še 
ti predlogi, ki so prišli, zajema-
jo aktualno temo okrog števila 
mlajših selekcij. Glede na teri-
torialno strnjenost nekaterih 
klubov na posameznem po-
dročju, imajo le ti težave z za-
gotavljanjem mlajših selekcij, 
kar pa je pogoj za tekmovanje 
članskih ekip v ligah MNZ Ptuj. 
Tukaj je potrebno poudariti, 
da smo v zadnjih letih storili 
kar nekaj korakov, ki so omilili 
te zahteve, vendar je osnovna 
pravila tekmovalnega pravilni-
ka pač potrebno dosledno spo-
štovati. Začetek nove tekmoval-
ne sezone predvidevamo po 
20. avgustu, kot je to običajno s 
tekmami 1/16 finala pokala pri 
članih. Če bo sodelovanje med 
klubi in vodstvom tekmovanja 
ostalo na takšnem nivoju tudi v 
prihodnje, potem se lahko vsi 
skupaj že veselimo nove tek-
movalne sezone 2008/2009. 

Naj na koncu omenim, da v 
letu 2008 MNZ Ptuj obeležuje 
30-letnico svojega delovanja. 
(T) Pester mozaik dogodkov, ki 
bodo obeležili 30-letnico, pa se 
bo odvijal v mesecu oktobru.”

Danilo Klajnšek

Nogomet � Janko Turk, vodja tekmovanja pri MNZ Ptuj

3000 registriranih igralcev, 1000 tekem

Foto: DK

Janko Turk, vodja tekmovanja pri MNZ Ptuj

Nogometaši Zavrča, ki so se 
lani uvrstili v 2. SNL so v prvem 
letu tekmovanja med drugoli-
gaši v izjemno močni konku-
renci uspeli izboriti obstanek. 
V dramatičnem boju, kjer je 
ravno zadnje srečanje med Za-
vrčem in Triglav Gorenjsko od-
ločalo o drugem potniku v 3. 
slovensko nogometno ligo, so 
bili uspešni Zavrčani.

V tem obdobju, ko so skoraj 
vsi Slovenci pred TV-ekrani in 
spremljajo EP, pa uprave klu-
bov ne mirujejo, tako je tudi v 
Zavrču. S pripravami na novo 

prvenstvo v drugoligaški kon-
kurenci, ki jo bosta okrepili 
dve močni ekipi (Olimpija in 
MU Šentjur,) so cilji Zavrča-
nov jasni: najprej obstanek, 
morda pa celo uvrstitev v 
sredino. Olimpija je že sedaj 
favorit za naslov prvaka, pa se 
prvenstvo niti še ni pričelo. V 
Zavrču bodo priprave začeli 
30. junija, na njih pa ne bomo 
več videli Davida Satlerja, 
Primoža Petka (iščeta si novi 
sredini) in Mateja Goloba, ki 
je končal s svojo nogometno 
kariero. Direktor NK Zavrč 

Primož Belšak nam je dejal, 
da v klubu ostajata izkušena 
nogometaša Goran Ristič in 
Krešimir Gregurič. O okrepit-
vah se sicer veliko govori, zaen-
krat pa ni še nič dokončnega. 
Prvič naj bi se Zavrčani svojim 
navijačem predstavili 6. junija, 
ko naj bi na domačem igrišču 
gostili Cibalio iz Vinkovcev; le-
to vodi nekdanji trener Drave 
Srečko Lušič. Drugo srečanje je 
predvideno 12. junija, ko bo v 
Zavrču gostoval novi prvoligaš 
Rudar Velenje.

Danilo Klajnšek

Nogomet � NK Zavrč 

Trije že zapustili Zavrč

Veliko smole za
Petra Tadiča

Peter Tadič, mladi motokro-
sist AMD Tadič Racing teama, 
je minuli konec tedna nastopil 
na dirki za evropski pokal v 
Latviji. Pričakovanja mladega 
tekmovalca so bila velika, saj 
v generalni uvrstitvi zaseda še-
sto mesto.

Z namenom, da se še bolj 

Motokros
približa evropskemu vrhu, se 
je lotil tudi te dirke, a je imel v 
prvi vožnji smolo in je padel. V 
drugi dirki je do predzadnjega 
kroga trdno držal četrto me-
sto, a se je tudi tokrat zapletel 
v padec. Kljub temu je dirko 
nadaljeval in na koncu končal 
na 13. mestu. Kljub veliki smoli 
je v skupnem seštevku ohranil 
šesto mesto. 

Danilo Klajnšek

Nogometni klub Ormož je v Športnem parku Mest-
na graba gostil veliki turnir za mlajše selekcije U6, U8, 
U10 in U12. Na turnirju so sodelovali: Veržej, Ljutomer, 
Šoštanj, Železničar Maribor, Poli Drava Ptuj, Aluminij 
Kidričevo, Hajdina, Medžimurje Čakovec, Sloboda 
Varaždin in Ormož. Pri U6 je slavila Hajdina I, pri U8 
Veržej, pri U10 in U12 pa sta zmagi odpotovali k Med-
žimurju iz Čakovca. Od gostiteljev se je najbolje odreza-
la selekcija U10, ki je zasedla tretje mesto: »Z izpeljavo 
turnirja smo zadovoljni, čeprav nam je na koncu pona-
gajal dež. Sodelovalo je okrog 250 otrok, ki so prikazali 
zavidljivo nogometno znanje. Turnir bo postal tradici-
onalen, v naslednjem letu pa pričakujemo še močnejšo 
udeležbo,« je po končanem turnirju povedal vodja no-
gometne šole Ormož Jani Špur. Sicer v nogometnem 
klubu Ormož deluje okrog 150 mladih nogometašev, ki 
dosegajo solidne rezultate. Ob pridobitvi pomožnega 
igrišča bi rezultati Ormožanov bili zagotovo še boljši.

Uroš Krstič

Nogomet � Turnir mladih v Ormožu 

Hajdina, Veržej in Medžimurje

Foto: UK

NK Ormož U-10

Rezultati final in končne lestvice:
U6: Ormož – Hajdina I 0:1, Ormož – Haj-

dina II 1:1, Hajdina I – Hajdina II 0:0.
U6: 1. Hajdina I, 2. Hajdina II, 3. Ormož
U8: Veržej – Sloboda 1:0, Veržej – Želez-

ničar 3:0, Sloboda – Železničar 3:0.
U8: 1. Veržej, 2. Sloboda, 3. Železničar 
U10: Medžimurje – Ljutomer 1:0, Ormož 

– Medžimurje 0:3, Ljutomer – Ormož 2:0.
U10: 1. Medžimurje, 2. Ljutomer, 3. 

Ormož 
U12: Medžimurje – Šoštanj 4:0, Ljuto-

mer – Medžimurje 1:2, Šoštanj – Ljutomer 
0:3.

U12: 1. Medžimurje, 2. Ljutomer, 3. 
Šoštanj 

Na odprtem turnirju Izlak, 
ki ga že nekaj let organizira do-
mači klub Pon-Do-Kwan Izla-
ke, se je prejšnjo soboto zbralo 

okrog 70 kikboksarjev iz 7 klu-
bov iz Slovenije ter Hrvaške. 
V kategorijah deklic, dečkov, 
mladincev in mladink do 20 let 

so tekmovali tudi tekmovalci iz 
Kluba borilnih veščin iz Ptuja, 
ki so osvojili dve prvi mesti, 
dve drugi in dve tretji mesti.

Ekipo Ptuja sta na tekmova-
nju vodila Aleksander Koled-
nik in Dušan Pavlica, ki sta bila 
po tekmovanju zadovoljna z 
nastopom.

Tekmovanje v Izlakah je bilo 
zadnje v tem delu sezone. Po 
počitnicah, ki trajajo za kikbok-
sarje en mesec, bodo v mesecu 
avgustu ponovno začeli z vad-
bo v kikboks centru na Ptuju.

Franc Slodnjak

Kickboks � Odprti turnir Izlak

Tri krat dve medalji

Foto: FS

Ekipa Ptuja na Izlakah

Rezultati (Ptuj): dečki: do 
125 cm: 3. Nik Leskovar; do 
135 cm: 3. Nejc Popošek; do 
155 cm: 1. Luka Vindiš; do 
165 cm: 2. Tilen Abraham. 

Deklice: do 155 cm: 5. San-
dra Anžič. 

Mladinci: do 57 kg: 2. Filip 
Janžekovič; do 74 kg: 1. Anej 
Štrafela.



Znani so vsi četrtfinalisti 
letošnjega evropskega prven-
stva. Portugalska, Nemčija, 
Hrvaška, Turčija, Nizozemska, 
Rusija, Španija in Italija tvorijo 
osem reprezentanc, ki upajo 
na laskavo titulo evropskega 
prvaka. Le tri reprezentance 
pa so v svojih skupinah osvo-
jile maksimalen izkupiček. 
Nizozemska v tako imenovani 
skupini »smrti«, Španija in Hr-
vaška. Vse tri selekcije so že 
dobile status favorita v četrtfi-
nalnih dvobojih.

»Ne bomo se ustavi-
li, gremo naprej«

Prvi bodo v ring odšli Portu-
galci in Nemci. Slednji bodo 
nastopili brez selektorja, ki 
bo zaradi izključitve na tekmi 
proti Avstriji tekmo spremljal s 
tribune. Petek bo pri naših juž-
nih sosedih verjetno dela prost 
dan, saj z velikim pričakova-
njem čakajo obračun s Turki. 
Biličevi »momci« so že postali 
narodni heroji in hrvaška jav-
nost ne pričakuje drugega kot 
uvrstitev v polfinale. »Dosegli 
smo vse, kar so od nas pri-
čakovali. Toda ne bomo se 
ustavili, gremo naprej, do 
konca,« pravi selektor Slaven 
Bilič. Med trenutno tiste naj-
boljše igralce na tem evrop-
skem prvenstvu zagotovo spa-
da Ivica Olič, nad katerim so 
navdušeni tako hrvaški kot tuji 
strokovnjaki. »V dosedanjem 
delu prvenstva smo prika-
zali všečno igro in mislim, 
da smo povsem zasluženo 
pristali na vrhu naše skupi-
ne. Toda zdaj gre zares, po-
pravnega izpita več ni. Za-
vedam se, da nas čaka težka 
tekma in fanatični Turki, ki 
so v dveh srečanjih dosegli 
pomemben preobrat. Toda 
kvaliteta je na naši strani in 
prepričan sem, da nam bo 
uspelo,« nam je zaupal simpa-
tični napadalec kockastih Ivica 
Olič. Hrvati v tem obračunu ne 
bodo mogli računati na usluge 
Daria Kneževiča in Igorja Bu-
dana, ki bosta zaradi poškodbe 
morala zaključek tekmovanja 
spremljati preko malih ekra-
nov. Lažje poškodovana sta 
tudi Darijo Srna in Ivan Rakitič, 
ki sta v dosedanjem delu doka-
zala, da sta še kako potrebna v 
reprezentanci. Toda po zagoto-
vilu hrvaške zdravstvene služ-
be naj bi bila oba pripravljena 
za tekmo proti Turkom, ki bo 
na dunajskem stadionu Ernst 
Happel. Na Dunaju pričakujejo 

več kot tristo tisoč vnetih navi-
jačev, tako Turkov kot »desant« 
Hrvatov, slednjih naj bi iz vse 
Evrope prišlo kakih dvesto ti-
soč.

Tulipanom ni všeč 
nova trava

Nizozemce pod vodstvom 
nekdanjega najboljšega igralca 
Stare celine Marca van Bastna 
čaka v Baslu obračun proti 
Rusiji, ki jo vodi njihov rojak, 
prekaljeni Guss Hiddink. Rusi, 
ki so v zadnjem srečanju proti 
Švedom zaigrali mnogo bolje 
kot na predhodnih dveh tek-
mah, so z uvrstitvijo med osem 
najboljših reprezentanc že do-
segli prvotno zadani cilj. Selek-
tor tulipanov pa ni navdušen, 
da bodo tri dni pred četrtfinal-
no tekmo na stadionu St. Jakob 
Park zamenjali travo. Zadevo je 
pojasnil tiskovni predstavnik 
organizatorjev. »UEFA je sku-
paj s strokovnjaki odločila, 
da je menjava trave naj-
boljša rešitev. Zelenica je 
bila zaradi močnih nalivov 
med predhodnimi tekma-
mi popolnoma uničena,« je 
dejal Pascale Vogeli. Na Dunaju 
pa se bosta v nedeljo, v zadnji 
četrtfinalni tekmi srečali stari 
znanki Španija in Italija. Furija 

je v predtekmovanju prikaza-
la odličen nogomet, v svojih 
vrstah pa ima tudi trenutno 
najboljšega strelca prvenstva 
Davida Villa. Španci so po do-
seženih zadetkih, dosegli so jih 
osem, takoj za Nizozemci, ki so 
bili z devetimi zadetki najbolj 
strelsko razpoložena reprezen-
tanca. In še nekaj zanimivosti, 
od 57 golov, kolikor jih je padlo 
v dosedanjem delu prvenstva, 
jih je največ, kar 15, padlo v 
obdobju od 61. do 75. minute. 
Sodniki so pokazali kar 57 ru-
menih in tri rdeče kartone.

Osim spet v 
središču pozornosti

V Celovcu smo srečali tudi 
Ivico Osima, nekdanjo legen-
do jugoslovanskega nogometa 
in trenerja, ki je pustil velik 
pečat tako v Avstriji kot na Ja-

ponskem. Po nekajmesečnem 
počitku zaradi možganske kapi 
se je ponovno znašel v središ-
ču nogometnega dogajanja in 
kar žarel od sreče. Hrvaška in 
Nizozemska pa sta tudi njego-
va favorita tega prvenstva. Za 
posebno vzdušje v italijanskem 
taboru pa je poskrbel borbeni 
Gennaro Gattuso, ki je soigral-
cu Marco Borriellu kar na klopi 
za rezervne igralce »primazal« 
klofuto, in to takoj po menjavi 
na tekmi proti Franciji. »Vratar 
De Sanctis in Borrillo sta mi 
dejala, da je Marco van Basten s 
škarjicami dosegel gol in da Ni-
zozemska proti Romuniji vodi 
z 2:0. Takšna šala je bila v tem 
trenutku preveč, zato sem mu 
primazal klofuto,« je po »škan-
dalčku« pojasnil borbeni Rino.

Iz Celovca 
Franc Nani Matjašič
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Mali nogomet 

DMN Lenart
A-liga

Rezultati 21. kroga: ŠD Vitomar-
ci – KMN Remos 2:5 (2:4), Orfej 
– Pizz. Vin. trta Voličina 13:2 (4:2), 
KMN Torpedo 05 – KMN Cerkv. Go-
stišče. pri Ant. ml. II 3:0 b.b. (/:/), 
KMN Sv. Trojica-Legija – ŠD Trnov-
ska vas 1:1 (0:0), KMN Benedikt 
– ZGD. Slik. Goričan 0:3 b.b. (/:/), 
KMN Mitmau – ŠD Zavrh 7:2 (3:0).

1. TORPEDO 05 21 15 2 4 120:72 47
2. KMN REMOS 21 14 0 7 125:68 42
3. SLIK. GORIČAN 21 13 2 6 78:64 41
4. KMN MITMAU 21 12 3 6 101:60 39
5. PIZZ. VOLIČINA 21 12 2 7 91:90 38
6. TRNOVSKA VAS 21 10 5 6 100:83 35
7. SV. TROJICA 21 11 1 9 84:72 34
8. ŠD ZAVRH 21 8 4 9 67:72 28

9. VITOMARCI (-1) 21 6 3 12 73:96 20
10. ORFEJ 21 5 0 16 70:136 15
11. CERKV. ml.II (-6) 21 5 2 14 64:87 11
12. BENEDIKT (-3) 21 3 0 18 59:132 6

C-liga
Rezultati 20. kroga: Bar Oaza 

– ŠND Old Boys mlajši 6:18 (3:8), 
KMN Mobicom – ŠD Pernica mla-
di 10:3 (1:1), KMN Benedikt ml. 
– KMN Cerkv. G. pri Ant. ml. III 4:1 
(1:1). Prosta je bila ekipa ŠD Perni-
ca veterani.

1. KMN MOBICOM 17 14 1 2 138:52 43
2. OLD BOYS ML. 17 13 0 4 129:55 39
3. PERNICA VET. (-1) 17 9 1 7 77:76 27
4. PERNICA MLADI 17 9 0 8 112:89 27
5. BENEDIKT ml. (-1) 17 8 0 9 61:88 23
6. BAR OAZA (-3) 18 5 1 12 75:142 13
7. CERKV. ml.III (-1) 17 0 1 16 27:117 0

Zmago Šalamun

Nogomet � EP v Avstriji in Švici

Tri reprezentance 
s popolnim izkupičkom

Španci še niso rekli zadnje besede: Fernando Torres v akciji

Tudi v Celovcu je bila nepopisna gneča ob velikem platnu.

Finale Hrvaška A – Hrvaška B
Znani športni hrvaški časnik SN, ki gre v Ormožu slabše 

v prodajo od Štajerskega tednika in veliko bolje od sloven-
skega športnega časnika Ekipa, me je s kolegi ob branju sre-
dinega izvoda dobro nasmejal. Sosedje, kjer je celotna na-
cija (upravičeno) v nogometnem deliriju, so zapisali, da bi 
glede na trenutne predstave na EP veliko finale moralo biti 
odigrano kar med Hrvaško A in Hrvaško B. Ja, ob dobrih 
rezultatih se sosedje lahko šalijo. Biličeva četa na prvenstvu 
blesti, vendar jih že v četrtfinalu lahko doleti hladen turški 
tuš in odlične predstave v pred tekmovanju bodo hitro odšle 
v pozabo, igralci pa bodo spet popljuvani.

V našem malem mestu Ormož je med najbolj »osovraženi-
mi« reprezentanca Italije. V njo v Ormožu trdno verjame le 
»Imbra«, eden izmed najboljših strelcev veteranske lige MNZ 
Ptuj in moj nogometni kolega, s katerim ob ponedeljkih in 
četrtkih rekreacijsko v Mestni grabi brcava nogomet. »Zve-
stoba do groba,« pravi Imbra, ki ima še vedno nos za gol 
kot Luca Toni. Azzuri so se v svojem slogu skozi šivankino 
uho spet prebili v drugi del tekmovanja in na koncu bi spet 
lahko zmešali štrene na vrhu. Pri Italijanih pa lahko uživa-
mo v odličnih predstavah vratarja Gigija Buffona, čeprav je 
zame najboljši vratar na tem prvenstvu 28-letni Poljak Atur 
Boruc, ki se bo kaj kmalu s hladne Škotske preselil v Anglijo, 
kjer se lahko pohvalijo z najmočnejšo nogometno ligo.

Do konca prvenstva je preostalo le še osem tekem in gleda-
nost TV-prenosov se bo spet povečala. Pa ne zaradi doktorja 
Zdenka Verdenika, ki nam na TV3 (baje za to ne prejema 
nobenega denarnega nadomestila!) opisuje določene do-
godke s tekem, ampak zaradi tega, ker nas zdaj res čakajo 
najboljše nogometne partije. Tako vsaj pravijo nogometni 
strokovnjaki, jaz pa menim, da je najboljši nogomet na tem 
EP že bil odigran, in sicer v 3. krogu predtekmovanja. Tukaj 
ni bilo veliko kalkulacij, razen redkih reprezentanc, ki so že 
imele zagotovljeno mesto v izločilnih dvobojih. 

V četrtfinalu nas zagotovo čakajo taktične bitke in ne 
verjamem, da bodo na kateri tekmi strelci dosegli mejo treh 
doseženih golov – vesel bi bil, če bi se motil. Moja favoritinji 
za finale, Portugalska in Rusija, sta se uspeli uvrstiti med 
osem najboljših. V tem četrtkovem jutru, ko so nastajale 
te vrstice, še ni bila odigrana prva četrtfinalna tekma med 
Nemčijo in Portugalsko, a srčno upam, da so v boj za meda-
lje napredovali Portugalci. Rusi pa bi lahko ponovili zgodbo 
Grkov izpred štirih let. Ker sem si obljubil, da ne bom v času 
EP igral športnih stav, bom vseeno srečo preizkusil v našem 
časopisu: Portugalska – Nemčija (napreduje Portugalska), 
Hrvaška – Turčija (Hrvaška), Španija – Italija (Italija), Ni-
zozemska – Rusija (Rusija).

Med tednom me je presenetila novica z našega nogomet-
nega konca. Robert Pevnik ni več trener Drave, čeprav mi je 
v enem izmed intervjujev pred koncem prvenstva zatrdil, 
da je s Ptujčani podpisal dveletno pogodbo in da ima svojo 
vizijo s ptujskim prvoligašem. Zdaj po odhodu 38-letnika je 
jasno, da so Domžale Dravi Pevnika poslale le na »leasing«! 
Sicer pa je bilo zadnje leto pri Dravi že veliko trenerjev na 
kratkoročni »leasing«.

Piše: Uroš Krstič

Rusko veselje ob zmagi nad 
Švedsko



O njem piše Erna Meško v 
svoji knjigah Rada bi vam po-
vedala in Še bi vam rada po-
vedala, o njem pripovedujejo 
učitelji, ki so na tej šoli pou-
čevali, in seveda šolarji, ki so 
tod nabirali prvo šolsko zna-
nje. O njem in njegovi okolici 
je tam daleč med koroškimi 
gorami sanjal pisatelj in du-
hovnik Franc Ksaver Meško, 
»tista moja dežela tam doli, 
moje Slovenske gorice …«. 
Kraj in z njim vred šola leži 
na nadmorski višini nekaj 
nad 300 metrov. Še danes 
marsikdo rad reče »visoka 
šola Runeč«.

Kljub temu da je pouk na 
runški šoli dokončno zamrl 
leta 1991, življenje v kraju 
teče dalje, še posebej, ko je 
bilo v začetku leta 2006 usta-
novljeno TD Runeč-Žvab-Do-
bravščak, ki šteje že več kot 
sto članov. V želji večje po-
vezanosti krajanov s krajem 
so se odločili za organizacijo 
srečanja učencev OŠ Runeč, 
ki je bila prva »učiteljica« 
večine krajanov od davnega 
leta 1821 do 1990. Medse 
so povabili tudi učitelje, ki 
so na tej šoli poučevali. Ob 

tej priložnosti so skupaj z 
OŠ Ormož izdali prikupno 
publikacijo z naslovom Šola 
Runeč skozi čas 1821–1990. 
Seznanja nas z zgodovino šol-
stva v kraju, učitelji, ki so tod 
poučevali po drugi svetovni 
vojni ali bolje rečeno od leta 
1952 do zaprtja šole. Vmes so 
zapisani še spomini učiteljev 
in učencev.

Vsega so »krive« 
razsvetljenske 
reforme

Tradicija šolstva je v tem 
kraju že zelo stara. Predlog 
o zgraditvi šole je bil podan 
14. marca 1783, saj je bil ta-
kratni šolski okoliš oddaljen 
od ene do dveh ur od župnij-
skih šol pri Veliki Nedelji in 
Svetem Tomažu. Med razlogi, 
da bi na Runču zgradili šolo, 
je bil tudi neugoden teren in 
otroci zaradi tega niso mogli 
obiskovati teh dveh šol, po-
leg tega je število prebivalcev 
– kraj je takrat štel 911 ljudi 
– zadoščalo za ustanovitev sa-
mostojne šole.

Dejali bi, volja je bila, ni pa 

bilo denarja. Tako se je pouk 
v kraju začel šele novembra 
1821, ko se je svetovna zgodo-
vina, z njo vred pa tudi naša, 
po skoraj štirih desetletjih 
obrnila povsem drugače. Pri 
kmetu Kumru v Ključarovcih 
so za potrebe šole najeli sobo, 
kjer je pouk potekal eno šol-
sko leto. Medtem so na Do-
bravščaku iz ilovice zgradili 
šolsko poslopje in leto kasne-
je se je pouk odvijal tod, vse 
do velike noči 1831, dokler 
zaradi nizkih dohodkov uči-
telja ta ni bila ukinjena. Po 
prizadevanjih Petra Dajnka, 
dekana in šolskega nadzorni-
ka v Veliki Nedelji, so pouk v 
kraju ponovno začeli šele leta 
1842. Prvotno šolo so začeli 
graditi decembra 1843. Stala 
je na mestu, kjer stoji stavba 
sedaj že bivše osnovne šole. 
Denar za odkup zemljišča in 
za nabavo gradbenega materi-
ala so zbrali okoliški prebival-
ci, preostali del pa so pokrili 
s sredstvi župnijske blagajne 
v Veliki Nedelji. Gradnja šole 
je bila končana na vidovo, 15. 
junija 1844. Šolsko poslopje 
je bilo delno zidano, delno 
leseno ter krito s slamo. Slav-
nostni govornik ob odprtju 
šole je bil velikonedeljski de-
kan Peter Dajnko, ki je šolo 
tudi blagoslovil. Pouk se je v 
tej stavbi odvijal vse do leta 
1889, ko je šolsko poslopje 
pogorelo. Ponovno je bilo 
potrebno iskati prostor za 
pouk, našli so ga v viničariji 
Martina Rakuša na Žvabu.

Že naslednje leto, 1890, so 
na kraju, kjer je stala stara 
pogorela šola, začeli graditi 
novo. Svečanost ob otvoritvi 
je bila 17. novembra 1890. Od 
takrat dalje stoji ta stavba, se-
veda je bila v vsem tem času 
do danes preurejena tudi 
znotraj. Ves čas do njenega 
zaprtja in dokončne ukinitve 
pouka v letu 1991 je služila 
svojemu namenu. Podatke o 

številu šolarjev konec 19. sto-
letja so vodili v šolski kroni-
ki. V šolskem letu 1879/80 je 
bilo v teh krajih 148 šoloob-
veznih otrok, v šolskem letu 
1889/90 jih je bilo 255 in v 
letu 1902/03 238.

Otroci so v tistih časih ve-
likokrat manjkali pri pouku. 
Najpogostejši vzrok izostan-
ka so bile razne nalezljive 
bolezni. Tako je v šolskem 
letu 1897/98 nad sto otrok 
bolehalo za ošpicami. Pouk 
je bil prekinjen za mesec dni. 
V letu 1901 so pouk prekinili 
zaradi epidemije škrlatinke, 
nadomestili so ga v času po-
letnih počitnic. Najslabši je 
bil obisk otrok v starosti med 
13 in 14 let, saj so večinoma 
izstopili iz šole, ko so dosegli 
starost 11 ali 12 let. Mnogo 
teh otrok je bilo zaradi revšči-
ne prisiljeno služiti pri bo-
gatih kmetih in tako ni bilo 
časa za šolo. Kakšnih strožjih 
ukrepov proti njihovim star-
šem niso izvajali, večinoma 
so jim poslali opomine, ki pa 
niso zalegli.

Na šoli je vedno 
primanjkovalo 
učiteljev

Prvi učitelj, ki je poučeval 
na Runču, je bil Jurij Majhe-
nič. Poučeval je od leta 1822 
do 1831, ko je šolo zaradi 
prenizkih dohodkov zapustil. 
V letu 1842 je tod poučeval 
Anton Robič, ki se je na to 
delovno mesto prijavil pro-
stovoljno. Prišel pa je iz Lim-
buša pri Mariboru. Učitelji so 
se tukaj zelo hitro menjavali, 
nekateri so na Runču pou-
čevali samo eno šolsko leto 
ali dve. Zgodilo pa se je, da 
se na delovno mesto učitelja 
ni prijavil nihče, zato so mo-
rali na Runču učiti učitelji iz 

sosednjih krajev, verouk so 
poučevali kaplani iz Velike 
Nedelje.

V času stare Jugoslavije je 
pouk potekal normalno in 
nemoteno. V začetku nem-
ške okupacije so učitelji šolo 
zapustili in odšli bodisi v Lju-
bljano ali Maribor. Ljudje na 
Runču so bili osamljeni in 
preplašeni. Pravo okupaci-
jo so občutili, ko so prisilno 
mobilizirali njihove fante in 
može v nemško vojsko, dekle-
ta pa na delo v Nemčijo. De-
vetega maja 1945 so Nemci 
odšli in kraj je bil svoboden. 
Pouk so ponovno začeli sredi 
maja 1945. Sprva sta pouče-
vali dve mladinki. 25. maja 
sta se vrnili dve nekdanji 
učiteljici Berta Zalezina in 
Majda Sušnik. Ljudje so ju z 
veseljem sprejeli. Pouk je to-
krat trajal do 28. julija, ko se 

je mladina poslovila od šole.
Povojni čas je prinesel mar-

sikaj novega tudi v sam kraj. 
Prihajali so učitelji, večinoma 
mladi, z novimi idejami, šola 
se je iz štirirazrednice spremi-
njala v osemrazredno osnov-
no šolo, dokler v šolskem 
letu 1962/63, kljub nasproto-
vanju takratnega učiteljskega 
kolektiva, niso bili ukinjeni 
višji razredi. Po ukinitvi višje 
stopnje se je večina šolarjev 
vozila v Ormož, nekaj pa tudi 
k Tomažu. Konec petdesetih 
in v začetku šestdesetih let 
prejšnjega stoletja je število 
učencev neprestano niha-
lo. Tako jih je bilo v šolskem 
letu 1959/60 208, potem pa 
iz leta v leto manj, dokler jih 
je bilo tik pred zaprtjem šole 
samo še 30.

Nadaljevanje prihodnjič
Vida Topolovec
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Runeč � Srečanje generacij

Vesel nasmeh in topel stisk roke …
Runeč – le kje neki je ta kraj, se sprašujejo tisti, ki jim geografija Prlekije ni najbolj poznana. Tudi v Enciklopediji Slovenije kraja s tem 
imenom ni, je pa v Krajevnem leksikonu Slovenije in še kje drugje. Tudi v Krajevnem leksikonu Dravske banovine, pa v vodniku po kulturni 
in naravni dediščini občine Ormož in v vodniku Ormoža in okolice.

Foto: VT

V šolskem letu 1960/61 so na šoli poučevali: Marta Polak, Rozi-
ka Klemenčič, Vida Topolovec, Benjamina Meško – Jurič in Lojze 
Klemenčič. 

Arhiv Mimike Štuhec

Tole pa je predvojna generaci-
ja šolarjev. Šesti razred iz leta 
1939. Največja v sredini je Mi-
mika Štuhec, ki je fotografijo 
tudi posodila.

Foto: VT

Srečanja se je udeležila tudi učiteljica Vida Rajh, ki se je kasneje 
»preselila« na OŠ Ormož. Vida je danes že v pokoju, vendar je še 
vedno zelo aktivna, saj slika, se udeležuje številnih slikarskih kolo-
nij in je prisotna pri skupinskih in individualnih likovnih razstavah.

Foto: VT

Pod šotorom so se zbrale številne generacije nekdanjih učencev in tudi učiteljev. Prisrčen stisk roke 
in veselje v očeh, to je bilo prisotno ves dan.



Resnica je, da se v Međugorju in 
bližnji okolici na veliko gradijo preno-
čišča in da je okoli cerkve mnogo trgo-
vin s spominki, kar zagotovo prinaša 
odličen posel tamkajšnjim poslovne-
žem. Toda Međugorje samo z bližnjo 
okolico je še zmeraj premajhno, da 
bi moglo nekajkrat na leto ob velikih 
praznovanjih sprejeti in prenočiti 
več desettisoč ljudi, ki tja priromajo. 
Obenem pa spregledati najpomemb-
nejše, kar so brezštevilni dobri sado-
vi Međugorja, ki so danes prisotni na 
vseh kontnentih, je neverjetna izjava 
nekega katoliškega duhovnika.

24. junija bodo v znanem zahodno-
hercegovskem kraju praznovali že 
27-letnico Marijinih prikazovanj. Po 
pripovedovanju tamkajšnjih vidcev se 
trem od njih Marija prikazuje še vsak 
dan, eni enkrat na mesec in dvema 
enkrat na leto. Međugorsko sporočilo 
miru in ljubezni živi danes v srcih mili-

jonov ljudi po vsem svetu, saj je mesto 
prikazovanj nad vasjo Bijakoviči obi-
skalo prek 30 milijonov ljudi. Njihova 
pričevanja o spreobrnjenju, o ozdra-
vljenju in osvoboditvah, o posebnem 
miru, ki so ga deležni, o odločitvi za 
molitev in novo življenje so znamenja, 
ki močno pritrjujejo pristnosti tam-
kajšnjih izrednih dogodkov.

Leta 1995 je uradni tiskovni pred-
stavnik Vatikana Joachim Navarro 
Walls sporočil celemu svetu stališče 
Vatikana:

»Vatikan nikoli ni rekel katoličanom, 
da ne bi smeli obiskovati Međugorja. 
Škofom pa je sporočil, da v njihovih 
škofijah duhovniki ne morejo organi-
zirati uradnih romanj, ker bi s tem po-
trdili kanonsko potrditev dogodkov, 
ki jih Cerkev še raziskuje. Ljudem ne 
moremo prepovedati romanj v Među-
gorje tako dolgo, dokler bi ne dokaza-
li, da prikazovanja niso resnična. Ker 

to ni dokazano, gre lahko tja vsakdo, 
kdor želi iti. In če katoličan z dobrim 
namenom nekam odide, ima pravico 
do duhovnega spremstva. Cerkev ne 
brani duhovnikom spremljati romanj, 
ki so jih organizirali laiki.«

Takratni tajnik vatikanske kongre-
gacije za nauk vere nadškof Tarcizio 
Bertone je ponovil: »Številna zbiranja 
romarjev v Međugorju zahtevajo, da 
Cerkev poskrbi za duhovno oskrbo. 
To se zgodi takrat, ko ljudje odidejo v 
skupini in povabijo s seboj duhovni-
ka, da bi jih spovedal.« Tiskovni pred-
stavnik Svetega sedeža pa je k temu še 
pojasnil: »Žalosten sem, ker bi izjavo 
nadškofa Bertonea mogli razumeti 
preozko. Ali sta Cerkev in Vatikan kdaj 
rekla Međugorju NE!? Ne, nista!« je še 
potrdil Joachin Navarro Walls, takra-
tni predstavnik tiska Svetega sedeža 
v Rimu.

Od tedaj se stališče uradne Rim-

skokatoliške cerkve do Međugorja ni 
spremenilo. Še več. Nedolgo nazaj je 
Vatikan ustanovil novo mednarodno 
komisijo za spremljanje in raziskova-
nje dogodkov v Međugorju. Njihovi 
člani, ki so tudi visoki predstavniki 
Vatikana, inkognito prihajajo in se za-
držujejo v Međugorju.

Slovenski duhovnik, stigmatik, 
oče France Špelič, ki je prav na kra-
ju Marijinih prikazovanj, na Crnici 
v Međugorju, prejel prvo naročilo o 
starodavnem svetišču Kraljice miru 
na Kureščku nad Igom pri Ljubljani, 
se ne boji resnice ne o Međugorju in 

ne o Kureščku. Takrat poročen 65-le-
tni družinski oče je prejel tudi sporo-
čilo, da bo postal duhovnik, česar ni 
verjel. Enajst mesecev po tem je nje-
gova žena umrla in nadškof Šuštar ga 
je zares posvetil v duhovnika. »Kar je 
božje delo, bo ostalo, kar pa človeško 
ali celo hudičevo, pa bo propadlo!« je 
njegova izjava.

Od 200 do 300 duhovnikov in med 
njimi tudi kakšen katoliški škof bo 
tudi na letošnji obletnici somaševalo 
pred več deset tisoč ljudmi z vseh kon-
cev sveta.

Frenk Muzek

Međugorje � Pred 27-letnico

Čudež ali satanovo delo?
Fenomen Međugorja, ki ga je nedavno italijanski duhovnik Andrea Gemma označil za pre-
varo in satanovo delo, češ da ga je tudi uradni Vatikan zavrnil, je škandal brez primere, ki 
je užalostil in tudi razburil številne poznavalce Međugorskih dogodkov.
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Po odkrivanju mističnega in svete-
ga togovskega jezera, ki pa na žalost 
predstavlja tudi veliko skupno kopal-
nico za prebivalce vasic, ki se nahaja-
jo neposredno na obrežju jezera, sva 
se odpravila v prvo zahodnoafriško 
prestolnico Lome, kjer sva bila pri-
ča pravcatemu kulturnemu šoku. Le 
redke stavbe namreč presegajo tri 
nadstropja, celotno mesto pa je ena 
velika tržnica, kjer se dobi pravza-
prav vse, od najrazličnejših živali, pa 
vse do obešalnikov, avtomobilov, ipd. 
Prav vsak poskuša preprodati kakšno 
malenkost, ki jo je poprej kupil neko-
liko ceneje od prodajalca na sosednji 
ulici. Čeprav celotno gospodarstvo 
in prihodek lokalnega prebivalstva 
temelji na prodaji in preprodaji, le ta 
poteka v mejah normalnega trgova-
nja in niti delček sekunde nisi pod-
vržen nasilni in brezkompromisni 
prodajalni taktiki, ki smo ji priča v 
severnemu delu Afrike. Ljudje posku-
šajo preprosto zagotoviti topel obrok 
svoji družini, prav tako pa se dobro 
zavedajo, da turisti v takšni in drugač-
ni obliki prinašajo denar in potenci-
alno blagostanje za njihove potomce. 
Vendarle pa Lome ponuja veliko več 
od ogromne tržnice, saj gre za mesto 

nasmejanih in neverjetno prijaznih 
ljudi, ki živijo preprosto, a srečno ži-
vljenje. Ker gre za mlado afriško me-
sto, ki po uradnih podatkih premore 
nekaj več kot milijon prebivalcev, 
le s težavo najdeš kakšne presunlji-
ve arhitekturne podvige, pri čemer 
je potrebno izpostaviti kolonialne 
stavbe, ki pa danes služijo predvsem 
politični oblasti in so za navadnega 
smrtnika nedosegljive. Na omenje-
nih področjih lahko opaziš napise, ki 
prepovedujejo vsakršno približeva-
nje, neumno fotografiranje pa te lah-
ko ponese tudi na obisk v zaporniško 
celico. Kljub številnim opozorilom v 
najrazličnejših popotniških publika-
cijah, da je Lome eno izmed najne-
varnejših mest v zahodni Afriki, pa to 
le ni tako, kar gre zasluga predvsem 
nadobudnim mladim policistom in 
vojakom, ki jih srečaš prav na vsakem 
koraku. Vsakega izmed njih seveda 
zanima, od kod prihajaš in če mu 
lahko prispevaš kakšno darilce, pri 
čemer pa dejansko uporabljajo prija-
zen ton in prijetno obrazno mimiko. 
Poklic vojaka in policista je eden naj-
bolj zaželenih v državi, saj zagotavlja 
predvsem reden in dokaj stabilen 
dohodek, s katerim se je moč prebi-

jati skozi težko življenje. Nacionalno 
varnostni sistem temelji na močnem 
varnostnem aparatu, ki predvsem za-
gotavlja notranjo politično stabilnost, 
kar prinaša Togu prepotreben mir 
in možnost gospodarskega razvoja, 
med drugim tudi v turistični panogi. 
Vendar pa v mestu zaslediš številne 
dobre avtomobile, na katerih zlahka 
opaziš poreklo in domovanje dejan-
skega lastnika. Po pripovedovanju na-
jinega gostitelja, ogromno v Evropi 
ukradenih avtomobilov končna v Za-
hodni Afriki, pri čemer se oblasti kaj 
malo zmenijo za »črno« avtomobilsko 
tržnico v pristanišču. Tako si mnogi 
afriški posamezniki in ironično tudi 
številni Evropejci polnijo žepe na 
račun evropskih zavarovalnic, če so 
seveda avtomobili zavarovani proti 
krajam.

Lome, kot nacionalna prestolnica, 
seveda premore tudi nacionalni mu-
zej, ki se v skladu z afriško arhitektur-
no kulturo bohoti na dobrih 30 m2, 
vendarle pa lahko v njem najdemo v 
pajčevino ovit originalni dokument 
iz leta 1885, na osnovi katerega je 
Togo sprejel nemški protekcionizem. 
V teh dveh sobicah je moč najti doka-
ze o obstoju življenja na področju da-
našnjega Toga pred več kot 3000 leti, 
prav tako pa si priča nekaterim edin-
stvenim ostankom prvih plemen, ki 
so se razprostirala predvsem v osre-
dnjem tropskem delu. Že ob vstopu 
v muzej te pričaka rahlo debelušna 
gospa srednjih let, ki ne premore 
ravno veliko zgodovinskega ali arhe-
ološkega znanja, vendar pa s svojim 
nasmehom očara vsakega obiskoval-
ca muzeja. Seveda bi bilo utopično 
pričakovati kakršnakoli pojasnila 
glede posameznih razstavnih ekspo-
natov, saj sva vendarle vstopila okrog 
14. ure, in to je čas počitka v Afriki. 
Kljub vsemu sva spoznala del njihove 
kulture in zgodovine, predvsem ob-
dobje kolonializma in osamosvajanja, 
ter navdušena zapustila muzej. Kljub 
temu je prav žalostno, da nekateri 
objekti in spomeniki iz kolonialnega 
časa preprosto izginjajo izpred naših 

Potovanje po poteh kolonizacije in mogočnih afriških kraljestev � Gana, Togo in Burkina Faso (4.)

Foto: Uroš Žajdela

Aneho, nekoč mogočno kolonialno mesto, danes mesto duhov

Odkrivanje togovske 
prestolnice in kulturni šok

Foto: Uroš Žajdela

Tradicionalno vodoo pokopališče

Foto: Frenk Muzek

Međugorje praznuje 27. obletnico pričetka prikazovanja Marije.

oči. Človek dobi občutek, da manjka 
le nekoliko politične ali družbene 
volje in Lome bi se lahko razvil v 
najlepše mesto tega predela Afrike. 
Nenazadnje se prestolnica nahaja 
neposredno ob prečudoviti peščeni 
atlantski obali, ki je velik turistični 
potencial. Na žalost domačini nimajo 
ravno velikega spoštovanja do narav-

nih stvaritev, tako da so obale prepol-
ne smeti, iztrebkov ipd. Prav žalosten 
je pogled na propadajoče turistične 
kapacitete, ki so očitno v bližnji pre-
teklosti zagotavljale zaposlitev za 
številne posameznike, danes pa tako 
neslavno tonejo v kup ruševin.

Nadaljevanje prihodnjič
Uroš Žajdela



vožnji in lastniki morajo biti 
kar izkušeni, da kužka brez 
pomoči veterinarja naslednji 
dan z dieto in kontroliranim 
dajanjem vode stabilizirajo. 
Mine lahko več kot 24 ur po 
vožnji, ko se kužek začne po-
čutiti bolje.

Do nedavnega ni bilo spe-
cifičnih zdravil za pse, ki bi 
preprečevala zgoraj omenje-
ne težave. Lastniki kužkov 
so z večjim ali manjšim uspe-
hom uporabljali tabletke zo-
per potovalno slabost za otro-
ke. Z veseljem lahko napišem, 
da se je prav v tem času pred 
dopusti pojavil na tržišču nov 
preparat, specifično name-
njen preprečevanju bruhanja 
pri psih in preprečevanju 
potovalne slabosti. Preparat 
se imenuje cerenia, proizva-
jalec je Pfizer in bo na voljo 
na recept pri veterinarjih in 
veterinarskih lekarnah.

Foto: E. Senčar
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Ob kresi se dan obesi
Sonce ob kresi doseže vrh svoje navi-

dezne poti, dan je tedaj najdaljši, noč pa 
najkrajša. Če bi se ob kresu povzpeli na 
najvišjo goro opolnoči, bi opazili, kako 
se na enem kraju Zemlja mrači, na dru-
gem pa svita.

Tudi zelena narava se ob kresu prične 
prevešati iz brsteče in cvetoče pomladi 

v rastoče in zoreče poletje, vrtnar pa ob tem času začuti, 
da trud, vložen pri spomladanskih vrtnih opravilih, za-
haja v pozabo v pričakovanju prijetne bere v poletnem 
času.

V SADNEM VRTU sredi poletja še nadalje namenjamo 
vso pozornost varstvu sadnega drevja pred boleznimi in 
škodljivci. Zgodnje sadne vrste, s katerih smo že obrali 
sadje, morajo vegetacijo nadaljevati v zdravih okolišči-
nah, da se bo na njih tvoril rodni nastavek za prihodnjo 
letino, ter da bodo pravočasno pripravljene na zimsko 
mirovanje. Enako skrb namenimo vsem sadnim vrstam, 
ki zore v poletnem ter jesenskem času, da z njih pobe-
remo zdrav pridelek ter jih pospremimo k zdravemu za-
ključevanju vegetacije.

Sadni škrlup ter druge glivične bolezni ovirajo zdrav 
prirastek mladik in listja, uničujejo kakovost pridelka, 
tam, kjer je bolezen, pa je tudi manjša odpornost na sa-
dne škodljivce. Ob uspešnem dosedanjem varstvu sadnih 
dreves v času najbujnejše vegetacije nadaljujemo varstvo 
tudi, ko ta pojenjuje, ker mora biti pred boleznimi zava-
rovan vsak novi prirastek vse do zaključevanja vegetacije. 
V času bujne rasti je bilo potrebno uporabiti kombini-
rane fungicide z dotikalnim delovanjem, ki preprečuje-
jo infekcije, in globinskim delovanjem, če so ob neugo-
dnem vremenu ali ob zamujenem škropljenju preprečili 
njihovo širitev v rastlinskem soku. Sedaj, ko se bo rast 
nekoliko umirila, in v poletni vročini, ko je manj vlage za 
razvoj rastlinskih bolezni, pa uporabljamo več dotikalnih 
fungicidov, ki imajo ob upoštevanju karence nezaznavne 
stranske učinke.

Na jablanah se že pojavlja jabolčni zvijač, ki povzroča 
črvivost plodov. Uničimo ga lahko z ustreznimi insekti-
cidi, ki naj bodo s kratko karenco. Uporabimo jih z naj-
večjo pazljivostjo, da z njimi ne zastrupimo okolja. Čim 
opazimo z ušmi napadene poganjke, ki so v začetku bolj 
maloštevilni, jih izrežemo in uničimo, ne da bi takoj sega-
li po strupenih pripravkih, ki pa morajo imeti učinke glo-
binskega delovanja, ker so uši sesajoče in jih lahko uniči-
mo le, če se hranijo z zastrupljenim rastlinskim sokom.

Ne pozabimo pregledati precepljenih in pomlajenih 
dreves in odstraniti poganjkov, ki so za nadaljnji razvoj 
krošnje manj pomembni ali jo zgoščujejo ter zasenčuje-
jo.

V OKRASNEM VRTU grmovnicam in trajnicam, ki 
bodo cvetele v poletju in jeseni, postrižemo odmrle in 
pregoste poganjke, da se med tistimi, ki se pripravljajo na 
cvetenje, ustvarijo boljši pogoji razraščanja ter zračnosti, 
kar povečuje odpornost rastlin pred boleznimi in ško-
dljivci. Hortenzijam, ki iz koreninskega vratu odganjajo 
pregoste poganjke, slabo razvite mladike izrežemo in raz-
redčimo, do živega dela pa odrežemo vse suhe poganjke 
in zalistnike.

Leseneti bodo pričeli poganjki listavcev v živih mejah. 
Če jih nameravamo razmnoževati in pridelati sadike za 
obnovo žive meje iz potaknjencev, je njihovo izrezovanje 
v tem obdobju, ko prično leseneti, najprimernejše, sicer 
pa živo mejo postrižemo, še preden novi poganjki olese-
nijo, da se bo bolje obraščala.

V ZELENJAVNEM VRTU gredice, ki so izpraznjene po 
zgodnji zelenjavi, izpopolnimo s sajenjem sadik belih in 
rdečih sort zelja. Do konca junija posajena cvetača in br-
stični ohrovt se bosta za jesensko rabo še dovolj razvila, 
v juliju posajen brstični ohrovt pa bo uporaben v pozni 
jeseni in zgodnji zimi. Čas je za setev rdeče pese, že vzni-
kle posevke pa preredčimo, s sadikami pa izpopolnimo 
prazna mesta med drugo zelenjavo.

Miran Glušič, ing. agr.

V vrtu

Krompir je povsod po 
svetu osnovno živilo in ima 
tudi sila zanimivo in razgi-
bano zgodovino. Cenimo 
ga zaradi velike količine 
škroba, ki ga vsebuje. Pri 
temperaturah okrog 0 °C se 
škrob spremeni v sladkor 
in krompir se črno obarva. 
Zato krompirja nikoli ne 
hranimo v hladilniku, naj-
boljša temperatura za skla-
diščenje je od 4 do največ 8 
°C. Pri kuhanju deluje škrob 
kot vezivno sredstvo ali kot 
gostilo, pri cvrenju pa pre-
prečuje, da bi v notranjosti 
krompir postal hrustljav. 
Zato narezani krompir naj-
prej temeljito operemo v 
vodi, da odstranimo zunanji 
škrob, osušimo in ocvremo.

Kljub številnim sortam, v 
kuhinji pretežno govorimo 
o različnih sortah krompirja, 
poznamo čvrste sorte krom-
pirja, pretežno čvrste in mo-
kaste sorte krompirja. Čvrste 
sorte vsebujejo veliko vlage 
– vode, imajo malo škroba in 
tanko lupino. Te pri kuhanju 
ohranijo čvrsto zgradbo, zato 
so primerne za gratiniranje, 
krompirjeve solate in tudi 
za pečenje. Pretežno čvrste 
sorte krompirja  so glede na 
čvrstost srednje čvrste in so 
primerne za priloge k jedem 
z omakami. Gomolji moka-
stega krompirja pa vsebujejo 
veliko škroba in so primerni 
za krompirjevo testo in jedi 
iz krompirjevega testa. Med 
kuhanjem se te sorte zelo 
zmehčajo in so primerne za 
pireje in krompirjevo testo. 
Te sorte krompirja je primer-

no uporabiti tudi za juhe, 
enolončnice, cmoke in za pe-
čenje v foliji. Čeprimerjamo 
čas kuhanja vseh omenjenih 
sort, moramo čvrste sorte ku-
hati dlje kakor mokaste, vse 
pa lahko cvremo, le da je hru-
stljavost pri posamezni sorti 
drugačna.

Sedaj je na tržišču že tako 
imenovan zgodnji ali mladi 
sveže izkopani krompir. Nje-
gov okus je blag in čvrsti po 
zgradbi. Ravno zaradi teh 
dveh značilnosti je še pose-
bej slasten pečen ali kuhan in 
zabeljen z maslom in potre-
sen s svežimi mladimi zelišči. 
Mladi krompir vedno kupuje-
mo v manjših količinah, saj ni 
primeren za skladiščenje. Od 
toplotnih postopkov je krom-
pir primeren za vse toplotne 
postopke in z malo kreativ-
nosti lahko pripravimo tudi 
zelo zanimive jedi. Pri kuha-
nju pazimo, da ga damo ku-
hat vedno v hladno vodo, da s 
postopnim segrevanjem lažje 
zmehčamo škrobna zrnca in s 
tem se krompir hitreje skuha. 
Kuhamo ga v vodi ali vodni 
sopari. Odvisno od jedi, ki jo 
pripravljamo. Skoraj tako po-
gosto kot krompir kuhamo, 
ga tudi pečemo in cvremo. 
Mladi krompir je zelo oku-
sen, če ga pečemo v ponvi 

Kuharski nasveti

Mladi krompir

Tačke in repki

s pomočjo masla, zaseke in 
čebule ali v pečici s poljubno 
maščobo. Manj pogosto ga 
pečemo na žaru, kljub temu 
da je postopek primeren, pa-
zimo le, da rezine krompirja 
niso predebele.

Včasih smo pogosto pražili 
tudi surov krompir, danes po-
znamo in pripravljamo praže-
ni krompir, ki ga predhodno 
skuhamo. Da je ta oblika pri-
prave krompirja v Sloveniji 
zelo priljubljena, nam potr-
juje tudi dejstvo, da imamo 
društvo ljubiteljev praženega 
krompirja, če se ne motim, 
pa po novem tudi spomenik. 
Krompir od toplotnih po-
stopkov še najmanjkrat du-
šimo. Priprava krompirjevih 
jedi pa ni samo odvisna od 
toplotnih postopkov, temveč 
tudi od mehanske obdelave 
oziroma načinov rezanja, do-
polnilnih kuharskih postop-
kov in dodatkov. Krompir se 
po okusu ujema s številnimi 
drugimi živili, še posebej z 
maslom, peteršiljem, slanino, 
kislo smetano, čebulo, kumi-
no, parmezanom. Tako kot 
pri nas tudi v svetu iz krom-
pirja pripravljajo številne 
jedi. V Nemčiji so priljubljeni 
krompirjevi cmoki, v Avstriji 
ga pripravljajo s čebulo in go-
vedino, v Švici ga pripravljajo  

Vprašanja v zvezi z nego 
in zdravjem hišnih ljubljenč-
kov nam pošljite na naslov:  
nabiralnik@radio-tednik.si ali 
po pošti na: Uredništvo Šta-
jerskega tednika, Raičeva 6, 
2250 Ptuj, za Tačke in repke.

Fo
to

: S
im

on
a 

M
ez

na
rič

S pravilno uporabo ome-
njenega preparata bomo 
zanesljivo povsem odpravili 
težave s potovalno slabostjo 
in, kar je zelo pomembno 
in uporabno, tabletke lahko 
uporabimo tudi kasneje v 
primeru bruhanja in težav z 
želodčkom. Zdravilo blokira 
vse dražljaje bruhanja, ne gle-
de na izvor. Pri sami uporabi 
se moramo držati priloženih 
navodil in upoštevati nasvete 
veterinarja, ki jih dobimo pri 
izdaji zdravila.

Še vedno pa velja opozo-
rilo in navodilo, da gremo 
na daljšo pot z našimi lju-
bljenčki ponoči, če pa ima-
mo klimatiziran avtomobil, 
lahko tudi podnevi. Ponoči je 
manjša verjetnost zastojev in 
stoječih kolon, ki so v visoki 
vročini lahko zelo neprijetne. 
Živalce morajo biti popolno-
ma tešče, večkrat se ustavimo 
in jim ponudimo malenkost 
vode. Če je vse v redu, kužki 
pot umirjeno prespijo in so 
takoj po prihodu na končno 
destinacijo razigrani, veseli 
in pripravljeni na nove dogo-
divščine, spoznavanje terena 
in uživanje skupaj z lastniki.
Emil Senčar, dr. vet. med.

Večina lastnikov kužkov, s 
katerimi živijo v tesnem soži-
tju, si ne predstavlja preživlja-
nja počitnic brez svojega lju-
bljenčka. Uredijo si destinaci-
je, kjer so živali dovoljene in 
dobrodošle, poskrbijo za po-
tni list in ostale formalnosti in 
uredijo vse potrebno za lepo 
preživetje dopusta. Problemi 
se začnejo, ko se odpravijo na 
pot, takrat se začnejo velike 
težave z njihovim ljubljenčk-
om, saj postane med vožnjo 
nemiren, pospešeno diha in 
pogosto tudi bruha. To se lah-
ko stopnjuje do te mere, da se 
začnejo večji problemi, sploh 
če smo na daljši poti. Zaradi 

s pečenimi mlinci, ki jim do-
dajo nariban kuhan krompir.

Pri nas iz krompirja pripra-
vljamo vse skupine jedi, tako 
poznamo kar nekaj prepo-
znavnih juh, od čiste krom-
pirjeve do pretlačene, kisle 
in kremne krompirjeve juhe. 
Krompir je sestavina števil-
nih znanih mešanih solat, kot 
so francoska in ruska solata, 
ter samostojne krompirjeve 
solate. Iz krompirja lahko 
pripravimo tudi glavne jedi – 
krompirjeve zrezke, polpete, 
narastke in podobno. Prav 
tako poznamo številne pri-
loge in prikuhe, ta skupina 
krompirjevih jedi je najbolj 
bogata. Poznamo in pripra-
vljamo pa tudi krompirjev 
kruh in sladice iz krompirja. 
Poznamo le sladke krompir-
jeve cmoke in sladke krom-
pirjeve štruklje. 

Te dni nam najbolj tekne 
pečen krompir, hrustljavo 
skorjico bo dobil, če ga po 
tem, ko smo mu odstranili 
tanko lupino, dobro osuši-
mo, rahlo solimo in prilijemo 
malo količino belega olja ter 
ga nato sipamo v pekač in po-
stavimo v vročo pečico. Med 
pečenjem ga ne mešamo in 
po možnosti ne obračamo s 
tresenjem pekača.

Vlado Pignar

frekventnega močnega bru-
hanja in posledično dehidra-
cije postane kužek omotičen, 
komaj stoji, zelo slabo se po-
čuti. Lastniki pogosto med 
postanki ravnajo napačno in 
kužka še intenzivno napoji-
jo z vodo. Kužkov vzdražen 
želodček seveda tekočine ne 
prenese in bruhanje se nada-
ljuje. Ko po nekaj urah vožnje 
pridemo na cilj s popolnoma 
brezvoljnim kužkom, ki ga za-
naša v zadnjem delu, je situa-
cija za lastnika po navadi zelo 
zaskrbljujoča. Zaradi močno 
vzdraženega centra za rav-
notežje se bruhanje lahko 
še nadaljuje tudi po končani 

Potovalna slabost pri kužkih!
Več vprašanj bralcev in lastnikov kužkov se je nabralo, ki sprašujejo, kako pre-
prečiti slabosti in bruhanje pri njihovih kužkih, ko gredo na daljšo pot, na morje 
ali na potovanje.



vlačijo materialne dobrine, se 
z zavzetostjo lotijo družabnih 
reform.

Petelin z 
elementom vode – 
ljudje, rojeni v letih 
1933 in 1993

Intelektualni tip petelina, 
blizu so jim znanja s področja 
kulture in znani so po izredni 
energiji, ki jim pomaga do sa-
moiniciativnega napredka. Na-
kazano je, da so jasnih misli in 
zelo praktični, zelo hitro znajo 
k akciji vzpodbuditi druge lju-
di. V primeru neke brezhibne 
situacije znajo takoj odnehati, 
kar jim je pravzaprav v življe-
nju velik plus. Zanimivo je, da 
lahko njihovo mnenje vpliva 
na množice, kajti znani so kot 
dobri sogovorniki in dobro se 
znajdejo tudi v pisani besedi – 
tako jim je le s težavo priti do 
živega. Privlačijo jih znanja iz 
sveta računalništva in zdravil-
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Obdavčeni dobički od 
izvedenih finančnih 
instrumentov (2.)

Vse večja upo-
raba izvedenih 
finančnih instru-
mentov

S terminsko 
pogodbo se izo-

gnete nihanju cen. Če ponazori-
mo s primerom: pridelovalec žita 
(nafte, bakra ...) se pred tvega-
njem padca cene na trgu zava-
ruje tako, da že nekaj mesecev 
pred žetvijo z drugo pogodbeno 
stranjo – morebitnim kupcem 
– sklene terminsko pogodbo, 
imenovano futures. Kot pove 
že ime, gre za pogodbo, ki cilja 
»naprej« oziroma v prihodnost. 
V njej standardno določeno ko-
ličino in vrsto pšenice proda po 
vnaprej določeni fiksni ceni. Ne 
glede na to, kako se cena žita gi-
blje in kakšna je na dan izvršitve 
pogodbe, morata tako prodaja-
lec kot kupec izpolniti zavezo iz 
pogodbe. S sklenitvijo take ter-
minske pogodbe se prodajalec 
izogne tveganju morebitnega 
padca cene žita na trgu v vme-
snem času in je zato pripravljen 
plačati neko premijo.

Opcije niso samo za špeku-
lante

Opcije so izvedeni finančni 
instrumenti, ki lastniku dajejo 
pravico, da zahteva izpolnitev 
od njenega izdajatelja za dolo-
čen vrednostni papir. Kdor kupi 
»call« oziroma nakupno opcijo, 
ima od njenega izdajatelja v 
času pred zapadlostjo pravico 
zahtevati, da mu v opciji navede-
no delnico proda po vnaprej do-
ločeni fiksni ceni. »Put« oziroma 
prodajna opcija na drugi strani 
njenemu lastniku vsakokrat 
omogoča, da uveljavi pravico in 
jo po vnaprej določeni fiksni ceni 
proda izdajatelju opcije na točno 
določen datum ali pa v določe-
nem obdobju pred zapadlostjo. 
Izdajatelj mora opcijo izpolniti, 
njen lastnik pa jo lahko uveljavi 
ali pač ne, kot presodi glede na 
cene na trgu.

Zavarovanje ali špekulacija?
Opcije se na eni strani lahko 

uporabljajo kot varovala in na 
drugi kot izrazito špekulativni 
papirji. Finančni strokovnjaki 
špekuliranje z opcijami malim 
in zasebnim vlagateljem večino-
ma odsvetujejo. Razlog? Možne 
izgube so, če tečaji krenejo v ne-
želeno smer, skoraj neomejene. 
Stečaji in hude težave nekaterih 
največjih svetovnih bank so bili v 
številnih primerih povezani prav 
s preveč drznimi špekulacijami 
z izvedenimi finančnimi instru-
menti, kot so opcije in futursi.

Nepredvidljive razmere na 
trgu, nihanje tečajev, rast obre-
stnih mer in cen surovin so glav-
ni razlogi, da se tudi v Sloveniji 
vse več malih, srednjih in velikih 
podjetij odloča za uporabo teh 
instrumentov, ki so likvidni in 
s katerimi se trguje. Velika ve-
čina podjetij sklepa terminske 
pogodbe zaradi zavarovanja 
pred tveganji in ne zaradi špe-
kulacij. To je tudi razlog, da se 
z večino sklenjenih pogodb ne 
trguje, ampak lastniki čakajo do 
datuma zapadlosti pogodbe na 
prihodnost.

Mitja Petrič

bja, ko zelo radi stvari obračajo 
toliko časa, da je rešitev naka-
zana po daljši poti. Le s težavo 
brzdajo izbruhe entuziazma 
in tako lahko imajo več želez 
v ognju. Odprtost duha in boj 
za resnico ter pravico jim vliva 
neko upanje in pokaže pravo 
pot. Ko se družijo z ljudmi, so 
z njimi zelo radi v pristnih od-
nosih in jih imajo v nekem pre-
nesenem pomenu besede za 
svoje prijatelje. Od časa do časa 
so lahko kar zelo ostri in tedaj 
jih ni ravno lahko razumeti. 
Zanesejo se na lastno varnost, 
ki jih nikoli ne pusti na cedilu. 
In resnica je ta, če sprejmejo 
stvari postopoma, pridejo tudi 
uspehi.

Petelin z 
elementom ognja – 
ljudje, rojeni v letih 
1958 in 2017

Prav zanimivo jih je opazo-
vati, kajti so zelo neutrudni v 
svojih prizadevanjih za boljši 
jutri. Motivacija je njihov velik 
adut in tako vedno uspejo v la-
stnih prizadevanjih za uspeh. 
Zanimivo je, da so zelo samoi-
niciativni in zaverovani v svoj 
prav. Nakazano je, da so strogi 
do sebe in svojih načel, tako da 
nikoli ne odstopajo od tistega, 
kar jim je blizu. Blizu so jim 
tuja znanja, čeprav se še najbolj 
zanesejo na svoja študijska zna-
nja. Zdi se, da so sposobni vsa-
ki situaciji priti do dna. Znani 
so po svojih etičnih načelih in 
vendarle svoja čustva zelo radi 
prekrivajo in se ne ozirajo tudi 
na tuja. Pogumno in korak za 

korakom stopajo novim izzi-
vom nasproti. Morda nekoliko 
bolj ostro reagirajo tedaj, ko ni 
vse po njihovo. Vendar imajo 
odlične organizacijske sposob-
nosti in tako se vedno znajdejo 
– tako ali drugače.

Petelin z 
elementom zemlje – 
ljudje, rojeni v letih 
1969 in 2029

Vsekakor jim je blizu študi-
oznost, analitičnost in globok 
duh resnice in pravice. Za sle-
dnji dve vrednoti so se pripra-
vljeni v življenju boriti. Vpliv 
elementa zemlja zagotavlja 
povečano vestnost, pridnost 
in odgovornost. Tako svoje na-
loge opravijo dobro in so jim v 
ponos. Znani so po tem, da lah-
ko zadeve med vrsticami tako 
jasno in glasno povedo, kaj jim 
je v življenju všeč in kaj je tisto, 
kar jih moti. Pravzaprav se ni-
koli ne izmikajo odgovornosti, 
ampak si jo še zelo želijo. V ko-
munikaciji so zelo neposredni 
in tako jasno in glasno povedo, 
kaj jim je všeč in kaj ne. Znani 
so po tem, da radi ljudem drži-
jo pridigo, da jih usmerjajo in 
da jim jasno ter glasno povedo 
svoje argumente. Strog nadzor-
nik, oster kritik in dosleden 
vzgojitev so vrline, na katerih 
gradijo in so jim tudi v samo-
pomoč.

Prihodnjič: PES – pet 
življenjskih elementov

Tadej Šink,
horarni astrolog 

Obiščete me lahko tudi na 
spletu: www.tadej-sink.si

stva – to sta tudi dve strasti, za 
kateri so se pripravljeni boriti. 
Od časa do časa se ujamejo v 
pretirani analitiki in tedaj mo-
rajo zbrati v sebi moč, da gredo 
naprej. Seveda obstaja nekje iz 
ozadja nevarnost, da postanejo 
preveč togi in birokratski.

Petelin z 
elementom lesa – 
ljudje, rojeni v letih 
1945 in 2005

Nakazano je, da so pripra-
vljeni pomagati vsakemu, ki jih 
zaprosi za pomoč. Pravzaprav 
je tako, da spadajo med najbolj 
uvidevne predstavnike zodiaka 
iz vrste petelina. Vsekakor so v 
osnovi zelo popustljivi in ven-
darle še vedno pridejo obdo-

Petelin z 
elementom kovine – 
ljudje, rojeni v letih 
1921 in 1981

Znani so po svoji praktični, 
natančni, ustvarjalni in dina-
mični energiji. Pravzaprav so 
zelo radovedni in tako radi 
raziskujejo tiste stvari, ki so 
nekoliko nove in zaradi tega 
tako ali drugače lahko odstopa-
jo. Zaznamujeta jih odločnost 
in trma, kajti od nekdaj priča-
kujejo močno željo po prepo-
znavnosti in slavnosti. Svojo 
podobo gradijo dolgo časa ter 
so pri tem zelo premišljeni, le 
s težavo se ozirajo na tuje mne-
nje. Če pride do trenj, tedaj se 
izrazijo kot dobri govorniki in 
še boljši diplomati. Seveda so 
zelo razumni in vendarle le s 
težavo sprejmejo poraze in si 
težko priznajo svoje napake – 
četudi se jih zavedajo. Radi raz-
iskujejo in stvarem pridejo do 
dna, tako pridejo do tega, da si 
nalagajo težave, tudi tedaj, ko 
to ni potrebno. Čeprav jih pri-

Modrosti dežele vzhajajočega sonca 

PETELIN – pet življenjskih elementov
Tadej Šink, horarni astro-
log, svetuje osebno in pi-
sno:
- odgovori na konkretno vpra-
šanje
- interpretira rojstno karto
- nakaže smernice za eno leto 
naprej v prihodnosti
Naslov: Grenc 24, Škofja Loka, 
tel. 04 51 52 601, GSM 041 
428 966.
V Štajerskem tedniku za bral-
ce odgovarja brezplačno! Pri 
vprašanju napišite točen čas 
(ura, datum) in kraj, ko ste si 
vprašanje zastavili.

Vojna je kot jajce; ne 
ve se, ali se bo iz njega 
izlegel petelin ali ko-
koš, tako se ne ve, ali se 
bo vojna končala z zma-
go ali porazom (tajski 
pregovor).

Spoštovanje, 
samospoštovanje

Kaj razumemo pod besedo spo-
štovanje? Je to spoštovanje do dru-
gih, do šefa, mame, dedka, prijate-
ljev ali partnerjev? Kaj nam najprej 
pride na misel? Koga bi morali spo-
štovati, kaj so nas učili naši starši, kaj 
v šoli? V tem času, ko mnogi samo 
hitijo, se nimajo časa ustaviti in 
drvijo za novimi dosežki, je pojem 
spoštovanje že kar malce iz mode, 
kot da se nam zdi zastarel. Zakaj pa 
bi koga morali spoštovati? Se spošto-
vanja lahko naučiš, ga poglobiš, ali 
pa je to naša srčna kultura, ki nam 
narekuje, kaj je pravilno in kaj ne?

Koliko resnično spoštujemo dru-
ge ljudi, nam pove odnos do njih. 
Ne tisti narejen, ko nas kdo gleda, 
ampak tisti, ki ga imamo resnično v 
sebi, ko tudi tistih, ki naj bi jih spo-
štovali, ni z nami, ko nas nihče ne 
gleda ..., tedaj pride na plan naš re-
sničen odnos – spoštovanje do vseh, 
ki jih poznamo. Kaj pa naš odnos do 
sebe, kakšni smo do sebe? Spoštu-
jemo sebe, koliko iskreni smo do 
sebe? Kaj počnemo, da se bomo 
mi dobro počutili? Mnogokrat opa-
zimo, da nas drugi prizadenejo, če 
nas ne spoštujejo tako, kot priča-
kujemo. Smo kdaj pomislili, da nas 
drugi ne morejo bolj spoštovati, kot 
mi spoštujemo sebe? Nihče nam ni-
koli ni rekel, da moramo spoštovati 
sebe, da je to pomembno. Če malo 
pomislimo, pa si moramo priznati – 
če mi sami sebe ne bomo spoštovali, 
cenili, tedaj nas tudi drugi ne bodo. 
Zmeraj nekaj pričakujemo – da nas 
bodo pohvalili za dobro opravljeno 
delo, kako dobro izgledamo, kakšno 
lepo novo frizuro imamo. Ko pa 
nam kdo pove kaj dobrega o nas, 
včasih to težko sprejmemo, se izmi-
kamo in govorimo, da je to tako ali 
tako samo po sebi umevno. Tedaj 
pokažemo, koliko spoštovanja ima-

mo do sebe, koliko smo pripravljeni 
nam samim priznati dobre lastnosti, 
koliko se cenimo – spoštujemo.

Nekdo, ki ni bil nikoli spoštovan, 
ki ni občutil lepih, dobrih besed, 
bo kaj težko sprejel kaj dobrega o 
sebi. Potrebno je mnogo zavestne-
ga dela na sebi, da lahko sami sebi 
priznamo, da smo dobri takšni, kot 
smo, da smo v resnici najboljši. Vsak 
dan je priložnost, da spoznamo in 
da se naučimo večjega spoštovanja 
do sebe in kasneje se bomo naučili 
spoštovati in ceniti tudi druge ljudi, 
stvari in vse, kar je okrog nas.

Najprej se vprašajmo: kaj si danes 
želim zase, kako želim, da bi se dru-
gi obnašali do mene? Ko si bomo na 
jasnem, kaj želimo od drugih, kako 
želimo, da nas gledajo, kako se ob-
našajo do nas, kako nas spoštujejo, 
pa začnimo to delati na sebi. Sami se 
pričnimo obnašati tako, kot bi žele-
li, da se drugi obnašajo do nas, sami 
sebi dajmo spoštovanje, ki ga priča-
kujemo od drugih. Ko se bomo sami 
začeli spoštovati, ne bomo drugim 
več dovolili, da nas žalijo, da se do 
nas obnašajo moteče.

Če imamo koga resnično radi, 
mu želimo samo dobro. Želimo 
zase, da se nam dogajajo dobre stva-
ri ali nam je vseeno, kaj se dogaja z 
nami, kako živimo, kako drugi gle-
dajo na nas oz. kako se obnašajo 
do nas? Če želimo zase vse dobro, 
se tako tudi obnašajmo do sebe, ne 
obremenjujmo se z nepotrebnimi 
stvarmi in mislimi, ki nam ne kori-
stijo. Vse situacije, ki se pojavljajo v 
našem življenju, se pojavijo zato, da 
nas nekaj naučijo in vsaka se pojavi 
tedaj, ko jo potrebujemo. Naše ugo-
dne in neugodne situacije so odraz 
našega življenja, odraz našega odno-
sa do sebe, samospoštovanja. Tako 
vidimo, da tisto, s čimer nismo za-
dovoljni, nas samo opominja na to, 
da je potrebno še nekaj spremeniti, 
da je potrebno izboljšati odnos do 
te zadeve. Vse, kar se nam izraža v 

zunanjem svetu, se najprej ustvari 
v naši notranjosti, v naših mislih in 
željah.Če smo iskreni do sebe, bodo 
tudi ljudje okrog nas iskreni do nas 
in nam bodo povedali to, kar je do-
bro za nas. Mnogokrat pa ne želimo 
slišati tistega, kar nam naši prijatelji 
želijo povedati – to pa zato, ker tudi 
do sebe nismo iskreni in ne želimo, 
da se v nas prebudi tisti del nas, ki ni 
razčiščen in zato boli.

Če imamo npr. čisto stanovanje, 
upamo povabiti prijatelje, da ga po-
gledajo in smo ponosni na to, če pa 
je razmetana soba, nam ni prijetno 
oz. bi bili raje, da tega drugi ne bi vi-
deli. Ravno tako je z našo notranjo-
stjo – ni nam všeč, če se nas kdo do-
takne tam, kjer je razmetano, kjer še 
naše misli in občutki niso čisti, zato 
ne želimo poslušati tistih, ki se ne 
strinjajo z nami, ki niso istih misli, 
saj nam oni vzbudijo občutek manj-
vrednosti, nepospravljenosti. Ravno 
tako kot moramo vsak dan čistiti sta-
novanje, enkrat mesečno pa opravi-
ti temeljitejše čiščenje, bi morali 
delati na sebi, na svoji notranjosti 
in pospravljati svoje misli, občutke 
in želje, da bodo na svojem mestu. 
Vse te nepospravljene zadeve se 
odražajo na našem življenju, v naših 
življenjskih situacijah. Bolj imamo 
očiščeno našo notranjost, pospra-
vljene stvari v naših glavah in srcih, 
lepše, srečnejše življenje imamo. 
Spoštovanje do sebe se odraža v naši 
notranjosti, na doživljanju občutkov 
sreče, ki prihajajo iz nas samih in 
nismo odvisni od tega, kaj nam dru-
gi povedo o nas, kaj drugi počnejo, 
pomembna je sreča, ki smo jo ustva-
rili zase. Sreča, ki je v nas, je trajna 
in nihče nam je ne more odvzeti in 
ni odvisna od zunanjih dejavnikov. 
Vse, kar se dogaja zunaj, so situacije, 
ki se prilagodijo naši notranji narav-
nanosti. Zavestno pričnimo delati 
na tem, da se bomo dovolj spoštova-
li, da bomo spoštovali tudi vse ljudi 
okrog nas, saj so vsi v naši bližini za 
to, da nam pomagajo ustvariti sku-
pno harmonijo. Ljudje, ki so okrog 

Svetovanje za vas, za vse nas nas, nam veliko povedo o nas samih 
– le če jih želimo poslušati in se iz 
tega nekaj naučiti. Življenje je uče-
nje ... od zibelke do groba. Sprejmi-
mo to učenje tako, kot otroci – kot 
igro ... Otroci se najlažje in največ 
naučijo skozi igro, zakaj bi bili odra-

sli drugačni?
Kdor se zaveda, da se premalo 

spoštuje, naj pokliče in skupaj se 
bomo učili igre ... samospoštovanja!

Milena De Viktory,
predsednica društva Feniks – 

051 413 354



tri koncerte, za september pa 
je predvidena izdaja omenjene 
plošče.«

In kaj priljubljena skupina 
pripravlja za domači trg? »Ob 
koncu leta želimo izdati drugo 
ploščo, saj je od izdaje prve mi-
nilo že skoraj dve leti. Sicer je 
res, da je izdaja plošč zaradi ren-
tabilnosti pod vprašajem. Sam 
menim, da je pa nek izdelek vse-
kakor potrebno ponuditi poslu-
šalcem. Lahko pa dodam, da se 
septembra obeta nova skladba, 
ki bo ponovno opevala nekaj 
sladkega. Kaj bo to, naj ostane 
skrivnost. Tudi poletje bomo 
preživeli delovno. Nastopamo 
v povprečju trikrat tedensko, 
en vikend v mesecu juliju pa 
si bomo vendarle vzeli prost. 
Ostali konci tedna so zasedeni z 
nastopi, kot sem že omenil, pa 
so tukaj še promocije, snemanja 
in vse ostalo.«

Glede na to, da je življenje 
profesionalnega glasbenika zelo 
naporno in da Jani za svojo ter 
nekatere druge skupine opravi 
vrsto dela, nas je zanimalo, ali 
bi se še enkrat odločil za takšno 
glasbeno pot. Odgovor je bil kot 
iz topa: »Nam, članom skupine 
Atomik Harmonik, so se ure-
sničile otroške želje. Vsekakor 
bi še enkrat stopil na glasbeno 
pot. Sicer pa si pred štirimi leti 
niti v sanjah nismo predstavlja-
li, kaj nas čaka. Enostavno smo 
delali, delali, delali … Želeli smo 
ustreči vsakemu. Verjamem, pa 
da smo v tem času naredili tudi 
kakšne napake. Ko se jih sedaj 
spomnim, se samo nasmeh-
nem. Ker pa se na napakah 
učimo, so zagotovo podlaga za 
drugačne odločitve in izkušnje 
za v bodoče. Atomik Harmonik 
nismo glasbeni virtuozi, ampak 
smo veseljaki in to dobro voljo 
sejemo tudi med našo publiko.«

Mojca Zemljarič

bili tisti pravi Atomik Harmo-
nik, so se odločili, da še nekaj 
časa počakajo. Po dveh letih so 
zamenjali založnike, trenutno 
so za nemški trg pod okriljem 
založbe Universal, že tri mesece 
pa pripravljajo tudi skladbe za 
ploščo v nemškem jeziku. »Ko 
smo februarja v tujini predsta-
vili eno izmed skladb, je bil od-
ziv publike nenormalno dober. 
V trenutku smo dobili potem 
tudi management za nemški 
in švicarski trg. Trenutno za ta 
trg pripravljamo ploščo, lahko 
pa rečem, da imamo še malo 
težav z izgovorjavo nemškega 
jezika. Tega, da smo Slovenci, 
ne skrivamo in smo na to pono-
sni. Že v avgustu imamo v Švici 

Nekega običajnega jutra 
ljudje v newyorškem par-
ku nenadoma obstojijo na 
mestu, nakar vsakdo stori 
samomor. Val slednjih se 
prične širiti po mestu. De-
lavci se mečejo s stavb, po-
licaji se ustrelijo s svojimi 
pištolami, vsakdo se pač 
ubije kot ve in zna. Epidemi-
ja se prične širiti ne le izven 
mesta, temveč se žariščne 
točke pojavijo še drugje po 
ZDA, predvsem na vzhodni 
obali. Sprva prepričana, da 
gre za nekakšno obliko te-
rorističnih napadov, vlada 
kmalu ugotovi, da gre za 
nepojasnjen naraven pojav 
oz. katastrofo. Dogodek, ki 
ga nihče ne zna razložiti in 
nihče ne ve, kako se rešiti ...

Ime M. Night Shyamalan 
je postalo že znamka. Danes 
38-letni filmar indijskega rodu 
je v preteklih osmih letih nani-
zal vrsto filmov, ki bi jih lahko 
označili za njegov oseben žanr. 
Čeprav temeljijo na majhnih, a 
domiselnih idejah, bolj primer-
nih za obdelavo v kakšnih TV-

Kot pravi pevec in vodja sku-
pine Jani Pavec, je sodelovanje 
s ptujsko kletjo nastalo sponta-
no. »Ko smo pripravljali novo 
skladbo Sladko vince, smo se 
po naključju srečali z odgovor-
nimi iz Kleti, oziroma skrbniki 
blagovne znamke Pullus. Bese-
da je dala besedo, odločili smo 
se za sodelovanje. Skupaj smo 
potem na Ptuju posneli video-
spot, tako da hkrati promovira-
mo skupino Atomik Harmonik 
in ptujsko vino, oziroma znam-
ko Pullus. Lahko pa povem, da 
je bilo tudi snemanje spota na 
Ptuju naporno, a smo se po za-
ključku kar družili še naprej in 
proslavili pozno v noč. Posku-
sili smo celo žlahtna vina, nav-
dušila pa me je tudi sama klet. 
Zares fascinantno. Čeprav sem 
sam prisegal na primorska vina, 
pa imamo v zadnjem času doma 
na mizi ptujski souvingnon, ko 
pa se dobimo z družbo, pa je 
obvezen Pinky chick.« 

Člani skupine Atomik Har-
monik Ptuj tudi sicer dobro po-
znajo, saj zadnja štiri leta, odkar 
nastopajo, še nikoli niso izpusti-
li ptujskega kurentovanja, veli-
ko nastopov je bilo tudi v oko-
lici. Precej dobro so jim znane 
zidanice po okoliških gričih in 
Jani pravi, da si enkrat v priho-
dnosti želi na Štajerskem kupiti 
vinograd z vikend hiško, kjer bo 
tudi sam prideloval žlahtno ka-
pljico. »Je pa tudi res, da imamo 
na Štajerskem veliko prijateljev. 

Tako se običajno naši sobotni 
nastopi zaključujejo v nedeljo 
popoldan, saj imamo tukaj pre-
cej znancev in po nastopu radi 
ostanemo še kakšen dan. Lahko 
rečem, da se imamo že za na pol 
Štajerce. Ni kaj, radi smo tukaj 
in v tem delu Slovenije imamo 
tudi precej nastopov.«

Ob številnih nastopih po Slo-
veniji pa so se atomiki že pred 
dvema letom podali v tujino. Ta-
krat so bili pod okriljem založbe 
Sony BMG, ki jim je nudila prak-
tično vse, kar si lahko zvezdniki 
želijo: zasebna letala in ostale 
luksuzne reči. Ker je založba 
takrat preveč stavila na remixe 
pesmi in ker se skupina v tem 
ni prepoznala, oziroma to niso 
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Zasedba MI2 ne počiva. Naslov njihove nove aktualne 
skladbe je Gretica. Besedilo pesmi predstavlja problemati-
ko kajenja z nekoliko drugačnega zornega kota, kot smo 
mu priča v aktualni protikadilski kampanji ter se, čeprav 
nikakor ne želi podcenjevati oziroma oporekati škodljivo-
sti in nevarnosti kajenja, upira enoumnemu dirigiranju 
novih kulturnih vzorcev in pravil obnašanja. Skratka, še 
en malce drugačen pogled, kakršnega od zasedbe MI2 tudi 
pričakujemo, v trdi, a melodični rockovski glasbeni oble-
ki.

***
Skupina Toxic Heart je rezultat prodorno-nostalgičnih 

rockovskih vzgibov slovenskega kitarista Mikea Pipenba-
herja (sicer vodja in mastermind skupin 7th Angel in One 
Out Of Hell) in njegovega mlajšega brata Riderja. Fanta 
sta se odločila, da bosta s svojim glasbenim znanjem in 
idejami prispevala k nekdaj enemu najbolj popularnih 
rockovskih žanrov, glam-rocku oz. hair-metalu, ki je po-
veljeval svetovnim glasbenim lestvicam in pop-rock kul-
turi nasploh na prehodu iz 80. v 90. leta. Ideja za dana-
šnje glasbeno precej razdrobljene in nedefinirane čase je 
k sodelovanju privabila tudi vokalista Darjana Kocmuta 
– Axla (sicer lead-vokalista 7th Angel) in bobnarja Žigo 
Logarja – Mogyja; ker je novonastali bend usmerjen bolj k 
dejanjem kot besedam, je sejano klilo hitro – Mike, Rider, 
Axl in Mogy imajo za seboj že svojo prvo slovensko turnejo 
Lippstick and Leathur Conspiracy 2007, takoj po zadnjem 
koncertu pa so okupirali novomeški Studio RSL in z zna-
nim producentom Tomažem Marasom posneli svojo prvo 
skladbo Ride your life. Omenjena skladba je kmalu za tem 
dobila tudi svojo vizualno podobo.

***
Še preden je zrak slovenskega podeželja napolnil vonj 

po pečenju in so se pete zasukale ob zvokih harmonike in 
gasilskih siren ter je na poljih vzvalovalo zlato klasje, je 
DJ Svizec opravil s prvo letošnjo košnjo in spletel nov ve-
nec vročih slovenskih poskočnic. Na Dee Jay Time DJ Svizec 
Turbo Mixu vol. 8 zopet zaplešejo vsi običajni osumljenci: 
od Boštjana Konečnika in Zlatka Dobriča, ostarelega Wer-
nerja in nedosegljive Saške Lendero do vedno razigranega 
Domna Kumra in Pijamas, žejnih atomskih harmonik, Re-
beke Dremelj in Kingstona.

Mojster Svizec je iz naftalina potegnil tudi Marijano, ki 
sta jo pred petnajstimi leti nepozabno zažgolela Miki Ša-
rac in Dr. Silvano DJ. Zraven je tudi Urša in nova posta-
va skupine Foxy Teens. Kupico smeha je pristavil koroški 
rogonosec Komik Vrlič, v bolj tradicionalni maniri pa sta 
meh raztegnila ansambla Petelini in Šantej. Med več kot 
dvajsetimi ekskluzivnimi zapisi in remiksi tokrat posebno 
izstopa duet, ki so ga pripravili DeeJay Time z mojstrom 
Svizcem in Miranom Rudanom. Skupaj predstavljajo pole-
tno uspešnico Na nebo.

Pripravila: MZ

Slo POP novice

Filmski kotiček

Dogodek

The Happening
Igrajo: Mark Wahlberg, 
Zoey Deschanel, Ashlyn 
Sanchez
Režija: M. Night Shyamalan
Scenarij: M. Night 
Shyamalan
Žanr: paranormalna drama
Dolžina: 91 minut
Leto: 2008
Država: ZDA

nadaljevanki tipa Dosjeji X, pa 
jim Shyamalan vedno uspe do-
dati osebno noto introspekcije, 
s katero postanejo filmi več kot 
le nekakšne ekranizirane epizo-
de ZF-črtic.

Od Šestega čuta naprej je za 
njegove filme značilno, da so 
počasi postajali vse slabši. Svoje 
dno je dosegel pred dvema leto-
ma s filmom Podvodna deklica, 
v katerem se je celo prvič od-
rekel svojemu značilnemu vse-
binskemu preobratu na koncu 
filma. S filmom Dogodek jasno 
dokazuje, da se je od tal zopet 
odbil nazaj v višine, čeprav ne 
ravno visoko. S svojo tipično 
umirjeno kamero ter scenari-
jem, v katerem se ljudje v nena-
vadnih situacijah dejansko ob-
našajo precej normalno (tako 
kot bi se verjetno tudi zares 
obnašali, če bi se našli v takšnih 
situacijah), je zopet posnel inte-
ligenten film, ki seveda ni niti 
od daleč podoben tipičnemu 
poletnemu blockbusterju: je 
skoraj brez posebnih učinkov 
in akcije, a kljub temu gledal-
ca zagrabi in ne spusti vse do 
zadnje minute. M. Night znova 
dokazuje, da za film potrebujete 

Glasbeni kotiček

Atomik Harmonik in Sladko vince
Zadnja skladba skupine Atomik Harmonik z naslovom Sladko vince je zasedbo, ki je za-
dnja leta podirala rekorde prodaje plošč na slovenski glasbeni sceni, povezala tudi s Ptu-
jem, natančneje s Ptujsko vinsko kletjo, ki je sicer v lasti Perutnine Ptuj.

Koncerti
Petek, 20. junija, ob 20. uri: Kitarski večer. Nastopili bodo učenci kitare, ki va-
dijo pri Marku Korošcu in Samu Šalamonu. Spremljali jih bodo basisti, bobnarji 
in pevci. Vstopnine ni.
Sobota, 29. junija, ob 20. uri v parku pri CID Ptuj, v primeru dežja pa v CID Ptuj: 
koncert ob zaključku glasbenih delavnic: Medkulturni dialog v glasbi. Udele-
ženci glasbenih delavnic, ki jih skupaj organiziramo CID Ptuj, Društvo Arsana in 
Glasbena šola Karola Pahorja Ptuj, bodo ob koncu petdnevnega ustvarjalnega 
dela skupaj z mentorji predstavili glasbeno izročilo različnih narodov sveta, 
različnih glasbenih obdobij in stilov. Glasbene delavnice skupaj s koncertom 
prispevajo k osveščanju o pomenu medkulturnega dialoga, ki v Evropi zazna-
muje leto 2008.
Dnevni center
Namizni tenis, pikado, družabne igre, poslušanje glasbe, prostor za druženje in 
učenje – vsak dan »po pouku«.
Počitniški programi za otroke in mlade
Počitniški programi za otroke in mlade, ki jih pripravljajo ptujske športne, kul-
turne, izobraževalne in druge organizacije, so objavljeni v brošuri Poletje na 
Ptuju 2008, ki jo je izdala MO Ptuj. Osnovnošolci in srednješolci v MO Ptuj so 
na šolah prejeli še strnjeno informacijo o ponudbi počitniških programov CID 
Ptuj. Več o počitniških programih CID Ptuj lahko preberete na spletni strani 
www.cid.si. Vabljeni k aktivnemu preživljanju prostega časa v družbi vrstnikov!
Prostovoljstvo
Mlade vabimo k sodelovanju v uličnih delavnicah v vlogi animatorjev. Prijave 
zbiramo do petka, 20. junija 2008 osebno, po telefonu ali po e-pošti. 
MEDNARODNI PROGRAMI
V CID Ptuj dobite informacije o možnostih vključitve v mednarodne mladinske 
izmenjave in v evropsko prostovoljno službo (EVS) v drugih evropskih državah.

CID vabi!
10. REBEKA DREMELJ: TAKIH VEČ NI
9. SANJA GROHAR: GREH V PESKU

8. KINGSTON: TROPIKANA KLUB
7. NEISHA: CVETNI PRAH LJUBEZNI

6. BILLYS: PREBERI ME
5. KRISTINA: NISEM TVOJA LUTKA

4. OMAR NABER: SANJAM
3. ČUKI: UUU

2. CARPE DIEM: KO SI MI VZELA SRCE
1. TABU: PESEK IN DOTIK

le kolikor-toliko dobre igralce, 
kamero in scenarij, ki ne podce-
njuje gledalcev.

Film je alegoričen prikaz 
maščevanja planeta zaradi one-
snaževanja in čeprav gre prav-
zaprav za poboje ljudi s strani 
rastlin, film nikoli ne izpade 
butasto ali ceneno. Kot vedno 
tudi tokrat režiser briljira v šok 
scenah, ki pa so posnete na tako 
preprost način, da bolj kot šok 
boli dejstvo, da je dobesedno 
iz nič ustvaril tako učinkovite 
prizore. Žal pa film ni brez na-
pak. Če prva polovica nakazu-
je nekakšna globlja filozofska 
eksistencialistična vprašanja, 
v drugi polovici nanje pozabi 

in se čisto na koncu zadovolji s 
pričakovanim vprašanjem, tako 
značilnim za ZF-črtice. Prav 
tako med glavnima junakoma 
ni čutiti nikakršne povezanosti 
ali globlje kemije, zato končni 
prizor njunega žrtvovanja za 
ljubezen izpade nepotrebno, če 
ne že skorajda smešno.

Film je vsekakor dobrodošla 
pavza med neskončnimi ek-
splozijami v letošnjih strip-fil-
mih in na nek način dokazuje, 
da Shyamalan na srečo še ni iz-
rekel zadnje besede, upajmo le, 
da bo njegov naslednji film še 
boljši kot tale.

Matej Frece

Foto: MZ

Člani skupine Atomik Harmonik in sladko vince iz Ptujske kleti
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V Izraelu 12-letnica 
preganjala skupino tatov

Jeruzalem, 17. junija (STA) - Neko 
12-letno izraelsko dekle se je v pone-
deljek v Jeruzalemu pogumno spopa-
dlo s skupino tatov, ki so njeni mami 
ukradli torbico. Kot poroča srbska 
tiskovna agencija Tanjug, je deklica 
najprej stekla za dolgoprstneži, ki se 
je niso mogli otresti niti potem, ko so 
hoteli pobegniti s kombijem.

Mama je deklico za nekaj minut 
pustila samo na zadnjem sedežu avto-
mobila in dekličinega mlajšega brata 
odpeljala v vrtec. Medtem so tatovi 
želeli izkoristiti priložnost in so iz od-
klenjenega avtomobila ukradli torbi-
co, ki se je nahajala na sovoznikovem 
sedežu. Vendar pa je nato deklica po-
gumno stekla za tremi dolgoprstneži, 
ki so želeli pobegniti s kombijem.

Dekle jih je očitno presenetilo, saj 
so jo čez nekaj časa zagledali, kako se 
trdno drži za zadnja vrata kombija. V 
tistem trenutku so ukradeno torbico 
odvrgli skozi okno kombija, iz kate-
rega je nato skočila tudi pogumna 
deklica. Pri tem se je sicer lažje poško-
dovala, vendar medicinska pomoč ni 
bila potrebna. Kot poroča Tanjug, je 
jeruzalemska policija takoj sprožila 
preiskavo incidenta.

Tožilec v Italiji ne dovoli 
imena Andrea za deklico

Torino, 17. junija (STA) - V Torinu 
v Italiji je izbruhnil spor med starše-
ma, ki sta svojo hčerko poimenovala 
Andrea, in državnim tožilcem, ki na 
podlagi italijanske zakonodaje želi, 
da spremenita hčerkino ime, saj naj bi 
bilo Andrea v Italiji moško ime in ga 
ne bi smela imeti deklica, poroča av-
strijska tiskovna agencija APA.

V drugih državah je ime sicer žen-
sko, v Italiji pa bi poimenovanje de-
klice Andrea povzročilo zmedo glede 
spola, kar bi bilo po mnenju tožilca 
v nasprotju z dekličinimi interesi in 
je zato predlagal spremembo njenega 
imena v Andreina.

Starši v novembru rojene deklice pa 
se ne vdajo in so na prizivnem sodišču 
v Torinu vložili pritožbo zoper odloči-
tev tožilca. Sodišče bo tako o dekliči-
nem imenu odločalo 26. junija.

Namesto kuhanega vina 
detergent za pomivanje 
posode

Wellington, 17. junija (STA) - V 
novozelandskem baru Old Man Rock 
Cafe v letovišču Queenstown so go-
stom namesto s kuhanim vinom po-
stregli z detergentom za pomivanje 
posode. V baru si bodo napako prav 

gotovo zapomnili, saj jim je sodišče 
naložilo plačilo kazni in odškodnine, 
ki jo mora lastnik plačati ženskama, 
ki nad “napitkom” nista bili preveč 
navdušeni.

Sarah Ferguson je bar obiskala pred 
slabim letom dni in naročila kuhano 
vino. Ko je poskusila napitek, je na 
ustnicah in v ustih začutila pekočo bo-
lečino, poroča nemška tiskovna agen-
cija dpa. Zaradi nenavadne reakcije je 
pijačo poskusila še natakarica v baru, 
ki je po zaužitju doživela še burnejšo 
reakcijo telesa. Obe so morali z reše-
valnim vozilom odpeljati na zdravlje-
nje v bolnišnico.

Takoj po dogodku je policija sproži-
la preiskavo, ki je pokazala, da je bila 
posoda za vino napolnjena z 20 litri 
detergenta. Sodnik je lastniku tako na-
ložil kazen v višini 1500 evrov, poleg 
tega pa mora obema oškodovankama 
plačati še vsaki po dobrih 500 evrov 
odškodnine.
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Horoskop

SOBOTA, 21. junij:
5.00 Uvod. 5.30 NOVICE (še 6.30, 7.30, 
8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 
15.30 in 19.00). 5.45 Na današnji dan. 
6.00 Obvestila (še 7.00, 9.00, 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
6.45 HOROSKOP. 9.30 Novice. 10.15 
Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
10.40 V VRTU (ponovitev). 11.15 Kuhar-
ski nasveti (ponovitev). 11.55 Minute 
kulture. 12.00 Sredi dneva – Pogovor 
ob kavi s Tjašo Mrgole Jukič. 13.10 
Šport. 13.45 Po študentsko. 17.30 PO-
ROČILA. 20.00 SOBOTNI BUM: ŠPORT 
in GLASBA (Janko Bezjak), vmes ob 
21.15 Modne čvekarije z Barbaro Cen-
čič Krajnc in ob 22.00 Po študentsko 
(ponovitev). 24.00 SKUPNI NOČNI PRO-
GRAM (Radio Robin).
NEDELJA, 22. junij:
5.00 Uvod. 5.30 NOVICE (še 6.30, 7.30, 
8.30, 9.30, 10.30, 11.30, 15.30 in 
19.00). 5.45 Na današnji dan. 6.00 OB-
VESTILA (še 7.00, 9.00, 11.00, 15.40 in 
19.05). 6.45 HOROSKOP. 8.00 Med ljud-

skimi godci in pevci (Marjan Nahberger). 
8.40 MISLI IZ BIBLIJE. 8.50 Po romar-
skih poteh. 9.10 Mali oglasi (še 9.50). 
9.40 Kuharski nasveti z Vladom Pignar-
jem in novinarjem Martinom Ozmecem 
- v živo. 10.00 Rajžamo iz kraja v kraj 
(ponovitev). 11.50 Kmetijska oddaja. 
12.00 Opoldan na Radiu Ptuj: Te doma-
če viže (Natalija Škrlec), Svetloba duha. 
13.00 ČESTITKE POSLUŠALCEV. 19.00 
Pravljica za otroke z Jankom Košanom. 
20.00 do 24.00 GLASBENE ŽELJE PO 
POŠTI IN TELEFONU. 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM (Radio Univox).
PONEDELJEK, 23. junij:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00. 
5.30 NOVICE (še 6.30, 7.30, 8.30, 9.30, 
10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 5.45 Na današnji dan. 
9.00 Odmevi iz športa. 10.00 Obvestila 
(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 18.00 
in 19.05). 10.15 Mali oglasi (še 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.50 Minute kulture. 
12.00 SREDI DNEVA. 13.10 Šport. 
14.40 Povejte svoje mnenje - anketa. 

16.30 Mala štajerska kronika. 17.30 
NOVICE. 18.00 Kultura. 19.00 Pravljica 
za otroke z Jankom Košanom. 19.10 
COUNTRY (izbor Rajka Žule). 19.30 
Med ljudskimi pevci in godci (Marjan 
Nahberger, ponovitev). 20.00 VEČERNI 
PROGRAM: 20.00 Kviz Piramida (Vlado 
Kajzovar), 21.00 Country glasba, 22.10 
Glasbene želje (SMS). 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM (Radio Univox).
TOREK, 24. junij:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00. 
5.30 NOVICE (še 5.30, 6.30, 7.30, 8.30, 
10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 5.45 Na današnji dan. 
6.45 Kakšen dan se nam obeta. 8.00 
Varnost na Ptuju. 9.00 IZPOD POHORJA 
(Nataša Pogorevc). 10.00 Obvestila (še 
11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.10 Mali oglasi (še 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.00 ZDRAVNIŠKI 
NASVETI. 11.50 Minute kulture. 12.00 
SREDI DNEVA. 13.10 Šport. 13.45 
Danes v Podravju. 14.40 Povejte svoje 
mnenje - anketa. 17.30 Novice. 18.00 
Oddaja v živo. 19.00 Pravljica za otroke 
z Jankom Košanom. 19.05 AVTORADIO 
(Danilo Majcen) ali Narejeno v Italiji. 
20.00 Oddaja o slovenski zabavni glas-
bi. 22.10 Glasbene želje (SMS). 24.00 
Skupni nočni program (Radio Celje).
SREDA, 25. junij:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00. 
5.30 NOVICE (še 5.30, 6.30, 7.00, 7.30, 
8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 
15.30, 19.00 in 22.00). 6.00 Na današ-
nji dan. 6.45 Horoskop. 7.10 Vprašanja 
in odgovori. 9.00 Po Slovenski goricah 
(Zmago Šalamun). 10.00 Obvestila (še 
11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.15 Mali oglasi (še 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.00 MOZAIK SLO-
VENIJE. 11.50 Minute kulture. 12.00. 
Evropska unija in Slovenija (Anemari 
Kekec). 13.10 Šport. 13.45 Danes v 
Podravju. 14.40 Povejte svoje mnenje 
- anketa. 17.30 POROČILA. 18.00 Vr-
tičkarije (z Mišo Pušenjak in Karolino 
Putarek). 19.00 Pravljica za otroke z 
Jankom Košanom. 19.10 Popularnih 11 
(Janko Bezjak). 20.00 ABCD (Davorin Ju-
kič). 20.10 Glasbene želje (SMS). 24.00 
SKUPNI NOČNI PROGRAM (Radio Celje.
ČETRTEK, 26. junij:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00. 
5.30 NOVICE (še ob 5.30, 6.30, 7.00, 
7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 
15.30 in 19.00). 6.00 Na današnji dan. 
6.45 Horoskop. 9.00 Z ormoškega kon-
ca (Natalija Škrlec). 10.00 Obvestila (še 
11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.15 Mali oglasi (še ob 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.00 Modne čvekari-
je (ponovitev). 11.50 Minute kulture. 

12.00 Sredi dneva. 12.50 Nasveti za 
duševno zdravje (mag. Bojan Šinko). 
13.10 ŠPORT. 13.45 Danes v Podravju. 
14.40 Povejte svoje mnenje - anketa. 
17.30 POROČILA. 18.00 Vroča linija. 
19.00 Pravljica za otroke z Jankom 
Košanom. 19.30 Te domače viže (pono-
vitev). 20.00 ORFEJČEK. 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM (Koroški radio).
PETEK, 27. junij:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 9.00. 
5.30 NOVICE (še ob 5.30, 6.30, 7.00, 
7.30, 8.30, 9.30, 10.30, 11.30, 13.30, 
14.30, 15.30 in 19.00). 6.00 Na današ-
nji dan. 6.45 Horoskop. 7.10 Vprašanja 
in odgovori. 9.40 Astročvek. 10.00 Ob-
vestila (še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali oglasi (še 
ob 10.45, 17.15 in 17.45). 11.50 Minute 
kulture. 12.00 Sredi dneva: Napovednik 
prireditev. 13.10 Šport. 13.45 Danes v 
Podravju. 14.40 Povejte svoje mnenje 
- anketa. 16.15 V VRTU (ing. Miran Glu-
šič). 17.30 POROČILA. 18.00 Rajžajmo 
iz kraja v kraj. 19.00 Pravljica za otroke 
z Jankom Košanom. 19.15 Duševno 
zdravje (mag. Bojan Šinko, pon.), Skriti 
mikrofon, pon. 20.00 PETKOV VEČER 
(Marjan Nahberger). 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM (Koroški radio).
POSLUŠAJTE NAS NA INTERNETU: www.
radio-tednik.si

OVEN
Sreča se skriva na strani po-
gumnih in aktivnih ljudi. Tokrat 
se boste dobro in ugodno počutili 

doma. Prav možno je, da nekaj prenavljate, stvari 
se bodo odvijale tako, da imate od vsega korist. Čas 
je, da se odpravite na izlet. Služba – nekaj zdrave 
previdnosti ne bo odveč.

BIK
Korak za korakom delate na 
samozavesti in na pogovoru. V 
vaše življenje bodo prišli ljudje, 

ki vas bodo tako ali drugače osrečili. Čez vikend 
se sprostite in uživajte, modro je, da se odpravite 
na kakšen izlet ali krajše počitnice. Na delovnem 
mestu pa prijetno s koristnim.

DVOJČKA
Zdelo se bo, da preprosto cvetite 
in da kjer se pojavite, vnesete 
neko pozitivno in romantično 

energijo. Mnogi predstavniki se lahko zaljubijo 
in tako še popestrijo teden. Zvezde bodo na vaši 
strani v službi in še največje zadovoljstvo bo vaše 
denarno stanje. Vplačajte loto!

RAK
Ljubezen bo tista, ki vam bo 
dajala upanje in pokazala pravo 
pot. Razgrnili boste tančico skriv-

nostni in tako v svoje življenje privabili prijetne in 
harmonične stvari. Pravzaprav boste imeli tudi 
ogromno dela in obveznosti. Vzemite si čas zase in 
za tiste reči, ki so vam blizu.

LEV
Spremljale vas bodo določene 
skrivnosti in določene stvari 
bodo šle po tisti poti, ki vam je 

namenjena. Nasvet tedna se skriva v tem, da se 
prepustite in a uživate. Odpravite se lahko tudi na 
sprehod po gozdu in na gozdni jasi izpoveste ljube-
zen. Služba: vzemite si dopust!

DEVICA
Na delovnem mestu prihaja vaš 
čas in določen trud iz preteklosti 
se bo izplačal. Resnica je ta, da 

boste imeli ogromno motivacije in tako še lažje 
prišli do cilja. V ljubezni se bo dogodilo, da boste 
spoznali, da so iskre sreče večne. Čakajo vas nove 
poti in ugodni premiki na bolje.

TEHTNICA
Planeti in zvezde se bodo obrnili 
tako, da boste imeli od tega ko-
rist. Čeprav vas bo življenje učilo, 

da se počasi daleč pride, ne boste odnehali toliko 
časa, dokler ne dosežete svoje. Prijatelji bodo kot 
sol in aroma vašega življenja. Srečo boste našli v 
ljubezni.

ŠKORPIJON
Žarki usode vas bodo razsvetlili 
v ljubezni. Pravzaprav si boste 
upravičeno upali priznati, da ste 

srečni. Seveda se bo to izrazilo v vaše življenju. Pri-
čakovati je, da se boste odpravili na pot in srečno 
roko boste imeli pri nakupovanju. Okrepila se bo 
samozavest in duhovna znanja.

STRELEC
Privlačile vas bodo skrivnostni in 
zdelo se bo, da nekoliko odstopa-
te. Ne boste se ozirali toliko na 

druge ljudi, ampak sledili osebni legendi. Določene 
novosti vas čakajo v ljubezni in sledila bo prijetna 
poletna romanca. Pogumno se soočite z obveznost-
mi na delovnem mestu!

KOZOROG
Ljubezen je nekaj, kar sleherne-
ga človeka na tej preljubi Zemlji 
osreči. Zdelo se bo, da vas čakajo 

določeni premiki na bolje. Modri ljudje so celo pre-
pričani, da kdor čaka, dočaka. V vaše življenje bodo 
prihajali prijetni ljudje. Sprostite se in za trenutek 
ali dva uživajte.

VODNAR
Čaka vas prijeten in dinamičen 
čas. Zdi se, da tudi sami prepo-
znate ugodnosti prave poti. Še 

največ dela boste imeli s tem, da si izberete primer-
na oblačila za poletje. Po majhnih korakih boste 
doživeli velike uspehe. V čustvenem življenju boste 
združili določene ugodnosti.

RIBI
Sledili boste svojim sanjam in na-
kazano je, da bo vaše srce tako 
nežno kot jutranja rosa. Dobro 

vam bodo šla od rok vsa kreativna in umetniška 
dela. Ugodno je, če negujete svojega notranjega 
otroka. Na delovnem mestu bo potrebno več akcije 
in v ljubezni več romantike. 

Zanimivosti

Zvezdni pozdrav! Tadej Šink, horarni astrolog

Ugankarski slovačrek: ABELL = danski dramatik (Kjeld, 1910-1961); AČE = indonezijska provinca na otoku Sumatri; ČANG = kitajsko pivo iz riža; EBRAČICA = ljudsko ime za rastlino navadno plahtico; ODALINE = tuje 
žensko ime; RENORA = nemška sorta jabolk; SBS = avstralska TV mreža; TAEDONG = reka v Severni Koreji; VIRSKI = ukrajinski plesalec in koreograf (Pavlo, 1905-1975).

Rešitev te križanke: vodoravno:gater, obala, Leeds, soldat, kablovod, epruveta, Ni, Odaline, Branibor, globinomer, Renora, Etruščani, aga, SBS, per, Oran, Čorak, škar, Steničan, Ivičić, rokomet, Cali, Coce, 
ukulele, Ivanka, ara, samolet, KR, gaz.
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KD Skladi, družba za upravljanje, d.o.o., Celovška cesta 206, Ljubljana, upravlja vzajemne sklade KD Galileo, vzajemni sklad fl eksibilne strukture naložb, KD Rastko, delniški vzajemni sklad, KD Bond, obvezniški vzajemni sklad, KD Prvi 
izbor, vzajemni sklad delniških skladov, KD MM, vzajemni sklad denarnega trga, KD Balkan, delniški vzajemni sklad, KD Novi trgi, delniški vzajemni sklad, KD Severna Amerika, delniški vzajemni sklad, KD Surovine in energĳ a, delniški 
vzajemni sklad, KD Tehnologĳ a, delniški vzajemni sklad, KD Nova energĳ a, delniški vzajemni sklad, in KD Vitalnost, delniški vzajemni sklad. Prospekti in izvlečki prospektov vzajemnih skladov v upravljanju KD Skladi, d.o.o., so vlagateljem 
med delovnim časom brezplačno na voljo na sedežu družbe, v Finančnih točkah in pri vseh pogodbenih partnerjih, ki sprejemajo pristopne izjave k pravilom upravljanja vzajemnih skladov. Finančne točke in pogodbeni partnerji so objavljeni 
na spletnih straneh www.kd-skladi.si, kjer so v elektronski obliki dostopni tudi prospekti in izvlečki prospektov ter letna in polletna poročila vzajemnih skladov. Vlagatelj ima poleg prospekta in izvlečka prospekta pravico tudi do brezplačnega 
izvoda letnega in polletnega poročila. 
*Vsem vlagateljem, ki bodo pristopili k pravilom upravljanja (sklenili pristopno izjavo) katerega koli vzajemnega sklada v upravljanju KD Skladi, d.o.o., v Finančni točki Ptuj, in katerih pristopna izjava bo pravilno izpolnjena, njihova enkratna 
vplačila pa bodo prispela na transakcĳ ski račun posameznega vzajemnega sklada v obdobju: od 16. 6. 2008 po 7.00 uri pa do 30. 6. 2008 do vključno 7.00 ure – za KD Novi trgi, KD Surovine in energĳ a, KD Tehnologĳ a, KD Nova 
energĳ a in KD Vitalnost; od 16. 6. 2008 po 10.00 uri pa do 30. 6. 2008 do vključno 10.00 ure – za KD Balkan; od 16. 6. 2008 po 12.00 uri pa do 30. 6. 2008 do vključno 12.00 ure – za KD Galileo, KD Rastko, KD Bond, KD Prvi 
izbor in KD Severna Amerika; bo družba za upravljanje v navedenem obdobju obračunala 50 % popust pri vstopnih stroških oziroma obračunala zgolj 50 % vstopnih stroškov, ki so določeni v pravilih upravljanja posameznega vzajemnega 
sklada. Popusti veljajo samo za enkratna vplačila na pristopne izjave, sklenjene v Finančni točki Ptuj. Popusti ne veljajo za vstopne stroške pri obročnem vplačevanju (vsa vplačila na pristopno izjavo tipa OV), ki ostanejo nespremenjeni. 
Popusti se ne seštevajo. V primeru, da je vlagatelj član Kluba KD plus oziroma da je ugodnosti ali popustov več, se za vlagatelja upošteva samo en popust, in sicer tisti, ki je zanj ugodnejši.

Ne zamudite posebne ugodnosti 
v  Finančni točki Ptuj!
Od 16. do 30. junĳ a* vam ob pristopu 
in vplačilu v vzajemne sklade družbe 
KD Skladi, d.o.o.,

podarimo
50 %
vstopne provizĳ e!
Ugodnost velja le ob pristopu 
in vplačilu v vzajemne sklade 
družbe KD Skladi, d.o.o., 
v Finančni točki Ptuj!

V Finančni točki lahko:  
• pristopite k različnim vzajemnim skladom,
•  izbirate med življenjskimi zavarovanji 

zavarovalnice KD Življenje,
•  dopolnilnimi in nadstandardnimi zdravstvenimi 

zavarovanji Adriatic Slovenice,
•  sklenete najnovejšo Fondpolico Dirigent ter 

naložbeni načrt KD Družina in KD Pokojnina in
• posvet s svetovalcem naročite tudi na dom.

In še! Vsi, ki boste ob obisku KD Finančne točke 
na Ptuju s seboj prinesli 
ta oglas, boste prejeli darilo.

KD Finančna točka, 
Ormoška cesta 29, Ptuj
tel: 02 771 16 55
Delovni čas: 
pon - pet: 9.00 - 12.30 in 13.00 -17.00
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temno rjavi barvi sta iz trgovi-
ne La'Mans, kjer sem odkrila 
tudi krasno leseno verižico. 
Vse, kar danes potrebuje In-
grid za odhod v službo ali pa 
na kakšen od mnogih spre-
hodov z otroki, je izbrano. V 
novi opravi je zasijala. Safari 
hlače in jakna sta zelo upo-
rabna kosa oblačil, saj samo z 
menjavo majic ali bluz lahko 
hitro ustvarimo malo bolj re-
sen ali bolj sproščen videz. Za 
kombinacijo pa uporabimo 
še drugačne verižice, čevlje, 
torbice, mogoče kakšno ruto 
ali šal. Hlače pa lahko dobro 
ponosimo tudi brez jakne. 
Enako je z jakno, ki jo lahko 
kombiniramo tudi k kakšne-
mu krilu ali drugim hlačam, 

tekočega pudra. Veke je pou-
darila v svetlikajočem kožno 
roza odtenku in jih obrobila 
s tanjšim čopičem v rahlo rja-
vem tonu. Poudarila je tudi 
trepalnice, ličnice, v rožna-
tem tonu pa še ustnice. 

»Ingrid, mamico treh otrok 
in samostojno podjetnico, 
sem se odločila obleči v sa-
fari stilu, ki že kar nekaj let 
kraljuje v poletnem času. La-
neni hlačni kostim v peščeni 
barvi in velikimi gumbi ter 
obveznimi našitimi žepi je 
iz trgovine Oviesse. K temu 
hlačnemu kostimu sem v Mu-
rini trgovini poiskala še maji-
co s safari videzom. V Alpini 
sem našla primerne sandale 
v rjavi barvi. Torbica in pas v 

V Kozmetičnem salonu 
Neda so pri Ingrid ugotovili 
mešani tip kože. Po površin-
skem čiščenju in pilingu, s 
katerim so odstranili odmrle 
celice, da je koža lahko zasija-
la, so z nanosom kreme kon-
čali nego. Uredili so ji tudi 
obrvi. Priporočili pa so ji 
tudi globinsko čiščenje kože. 
Po sproščujoči negi obraza, s 
katero je bila zelo zadovoljna, 
so ji še svetovali, naj v prihaja-
jočih se vročih dneh kožo na 
obrazu zaščiti z vlažilno kre-
mo, na katero naj nanese tudi 
zaščitno kremo z ustreznim 
zaščitnim faktorjem.

V Frizerskem salonu Stan-
ka je za Ingridino pričesko 
poskrbela frizerka Danica 
Zorčič. Lase je najprej postri-
gla na želeno dolžino, nato pa 
jih pobarvala v barvo čokola-
de, vmes pa naredila še nekaj 
medenih pramenov. Po pra-
nju jih je posušila s ploščato 
krtačo, na koncu pa še zlikala 
z likalnikom.

Vizažistka Minka Feguš 
je make up začela z nanosom 

Foto: Črtomir Goznik

Ingrid v oblačilih iz trgovine Oviesse in Mure, čevljih iz Alpine, tor-
bici in dodatkih iz La’Mansa.

Iščete svoj stil

Ingrid v safariju za službo in sprehod z otroki
Ingrid Zadravec je 32-letna Ptujčanka, samostojna podjetnica, ki se ukvarja s kreditnim posredništvom in zavarovanjem. Mama treh otrok, ki se v prostem času, ko 
si ga vzame, najraje sprehaja, sicer pa se največ ukvarja z otroki. Za akcijo Iščete svoj stil se je prijavila sama, s preobrazbo je bila zelo zadovoljna.

10 % popust v juniju

Foto: Črtomir Goznik

Ingrid prej ... 

vključno s kavbojkami.
Ingrid priporočam, da se 

igra s kombinacijami manjših 
kosov oblačil, ki jih na nešte-
to načinov lahko vključi v ka-
kšen hlačni kostim ali kostim 
s krilom. Tudi pri barvah ni 
potrebno, da je posebej skro-
mna,« je Ingridino preobraz-
bo opisala stilistka Sanja Ve-
ličkovič.

Ingrid je že dalj časa razmi-
šljala o masaži telesa, vendar 
se nekako ni mogla odločiti 
med vso pestro in raznovr-
stno tovrstno ponudbo. Ko 
je bila seznanjena z novico, 
da je bila izbrana za akcijo 
Išče svoj stil, je takoj pomi-
slila, da je sedaj čas, da se 
odloči za masažo telesa, ki 
jo je tudi dočakala. Masaža 
deluje sproščujoče na telo, 
z aromatičnimi olji pa dose-
žemo tudi gladkost kože. Pri 
manikuri ji je bil všeč piling 
kože, s katerim odstranimo 
odmrle celice povrhnjice, da 
koža postane gladka. S tem se 
tudi ostale substance, ki jih 
nanašamo na kožo, bolje vpi-
jajo. Piling rok priporočamo 
enkrat tedensko, po potrebi 
pa tudi dvakrat tedensko, je 
povedala vodja kozmetičnega 
studia Olimpic Silva Čuš.

MG

Foto: Črtomir Goznik

... in pozneje

Prejeli smo

Oh, te prireditve in 
naslovnice Ptujčana

Ob 1. maju, pa skozi ves 
mesec mladosti, je bilo na 
Ptuju toliko prireditev, 
spominskih, zgodovinskih, 
turističnih, ekoloških, za-
bavnih, športnih, da bi jih 
bilo nesmiselno naštevati.

Res bogata ponudba, če-
prav nekateri Ptujčani trdo-
vratno trdijo, da se v mestu 
ob Dravi nič ne dogaja. Res, 
zanimive trditve.

Sam trdim, da je vse to do-
gajanje povsem nekoordini-
rano. Namreč, zelo zanimive 
prireditve v mesecu maju so 
bile letos tako rekoč na isti 
dan, ob isti uri in na različ-
nih koncih. In to ne samo 
enkrat. Morda to ljudi bega. 
Zapičijo se v eno, v prvo, ki jo 
zaznajo, pri tem pa spregle-
dajo še številne druge. Vpra-
šujem se, kdo koordinira, 
bolje rečeno, kdo bi jih moral 
koordinirati.

Ne jokam po obdobju kon-
cem sedemdesetih let, takrat 
smo namreč v Občinski kon-
ferenci SZDL povabili organi-
zatorje prireditev, od takra-
tnih organizacij združenega 
dela, krajevnih skupnosti, 
društev in kulturnih institu-
cij, da so nam posredovali 
datume njihovih prireditev, 
spominskih svečanosti, ju-
bilejev za naslednje leto.V 
koordinacijskem odboru za 
proslave in prireditve smo 
prispele prijave za naslednje 
leto ob koncu oktobra pregle-
dali, in če sta se dve ali več 
prireditev datumsko pokri-
vale, bile pa so pomembne, 

smo organizatorje povabili 
na usklajevanje, da bi omo-
gočili udeležbo čim širšemu 
krogu občanov. Pa smo bili 
uspešni!

Letošnje povabilo k sode-
lovanju v koledarju priredi-
tev in dogodkov v letu 2008 
pa so organizatorji prejeli v 
aprilu in v zloženki naj bi za-
jeli čas od 1. junija do 30. sep-
tembra 2008 in še pomemb-
nejše, od 30. septembra do 
31. decembra. Kot da prvih 
pet mesecev ni pomembnih! 
Že vedo, kaj delajo! Pred dne-
vi je izšel koledar poletnih 
prireditev. Zelo lepo in prav, 
z eno samo napako: prika-
zuje množico poletnih prire-
ditev in najpomembnejše do 
konca leta 2008. Nič hudega, 
moti me le to, da razen ku-
rentovanja v letu 2009 ni no-
benega drugega praznika do 
polletja 2009, bolje rečeno, ni 
nakazanega kulturnega pra-
znika, ne dneva upora proti 
okupatorju, ne jurjevega, ne 
1. maja, ne 5. obletnice vsto-
pa Slovenije v Evropsko sku-
pnost. Postavlja se vprašanje, 
zakaj nekaj je, drugega pa 
ni. Vsaj v osvežitev spomina.

Da se vrnem k naslovu – 
naslovnice Ptujčana. Kar 
nekaj kritik sem slišal. Moj 
odgovor: to je stvar uredni-
škega odbora, čeprav sam 
menim, da bi se dalo na na-
slovnici prikazati kombina-
cijo fotografij pomembnih 
prireditev v barvah, saj smo 
ljudje po naravi takšni, da 
se radi vidimo. To vprašanje 
pa je namenjeno avtorju na-
slovnice Ptujčana. Morda pa 
bi se našla kakšna grafična 
rešitev.

Stanko Lepej

Krvodajalci
5. maj – Frančišek Muhič, Velika 

Nedelja 10/a; Slavko Gabrovec, Meje 4, 
Cirkulane; Marko Kukovec, Ul. 25. maja 
15, Ptuj; Marjan Kirbiš, Markovci 13; 
Janko Vogrinec, Muretinci 37; Aleksan-
dra Aracki, Cankarjeva ul. 3, Ptuj; Albin 
Marin, Polenci 32/a; Ivan Grahel, Krče-
vina pri Vurbergu; Danica Ambrož, Mala 
vas 4; Barbara Ambrož, Mala vas 4; 
Marjeta Kaisersberger, Gorišnica 56/b; 
Vladimir Štagar, Zamušani 22/a; Vida 
Muršec, Ločki Vrh 52/a; Anton Ciglarič, 
Bodkovci 32; Ivanka Zupanič, Muretinci 
14; Srečko Čuš, Spodnji Velovlek 1/b; 
Vinko Cvetko, Hlaponci 53; Dušan Pro-
senjak, Brstje 17; Igor Levstik, Zlatoličje 
35; Milan Toplak, Gorišnica 8/a; Sašo 
Majerič, Moškanjci 126; Marjeta Men-
daš, Moškanjci 84/a; Marija Zamuda, 
Gorišnica 155; Miran Gradič, Na Boč 
24, Poljčane; Vlado Bedrač, Zagrebška 
81, Ptuj; Tadej Gašparič, Podgorci 6/a; 
Vesna Sedlašek, Videm pri Ptuju 10/b; 
Marija Valič, Moškanjci 22; Stanko Pi-
gnar, Zamušani 16, Gorišnica; Stojan 
Šprah, Prešernova 32; Alojz Rakuša, 
Hlaponci 49; Silva Žnidarič, Cezanjevci 
8, Ljutomer; Primož Vaupotič, Mala vas 
20; Srečko Hribernik, Na Boč 22; Anton 
Žuran, Gradišča 143; Marjan Ciglar, 
Kicar 112/b; Mojca Toplak, Gorišnica 
8/a.

8. maj – Rado Žalar, Hardek 35; 
Majda Vilčnik, Majšperk 38; Irena Širec, 
Peršonova 24; Ana Verlak, Muretinci 
54; Miran Cvilak, Slovenja vas 27; Mari-
ja Polanec, Krčevina pri Vurbergu; Peter 
Žnidarič, Dupleški Vrh 16; Ivan Kauče-
vič, Sela 31/a; Ivanka Vidovič, Kraigher-
jeva 27, Ptuj; Milan Hajnžič, Kvedrova 
2, Ptuj; Danica Vaupotič, Jurovci 23/a; 
Janez Murko, Vitomarci 33; Mirja Mil-
kovič, Mala Varnica 4/b, Zlato Hojnik, 
Bratislavci 53; Franček Trčko, Šikole 3; 
Željko Tarodi, Arbajterjeva 8, Ptuj; Franc 
Šuen, Juršinci 88; Andrejka Mislovič, 
Borovci 60; Zvonko Letonja, Ul. 5. pre-
komorske 19, Ptuj; Darko Kralj, Krčevi-
na pri Vurbergu; Marta Rajh, Dragovič 
40; Franc Roškar, Bresnica 15; Martin 
Cafuta, Dežno pri Podlehniku; Jerena 
Pučko, Juršinci 78/a.



Potem ko so na predlog 
sekretariata v Ekonomsko-so-
cialni svet Spodnje Podravje 
soglasno sprejeli tri nove čla-
nice, in sicer Klub manager 
iz Ptuja, Območno obrtno 
zbornico Ormož in Društvo 
upokojencev Ptuj, so se v 
osrednji točki lotili analize 
stanja na gospodarskem in 
zaposlitvenem področju Spo-
dnjega Podravja.

Ob tem je direktorica ptuj-
ske območne enote Zavoda 
RS za zaposlovanje mag. Vla-
sta Stojak z veseljem ugoto-
vila, da število zaposlenih v 
zadnjem obdobju nenehno 
narašča, s čimer se je število 
brezposelnih oseb na obmo-
čju Ptuja in Ormoža v zadnjih 
šestih letih prepolovilo, žal pa 
delodajalci še vedno ne po-
krivajo svojih kadrovskih po-
treb, saj enostavno ne dobijo 
ustreznega kadra. V evidenci 
brezposelnih oseb beležijo 
v prvih petih mesecih 1.126 
odjav iz evidence brezposel-
nih oseb, brezposelnost pa je 
v maju padla pod 3000 regi-
strirano brezposelnih oseb, 
kar je zelo dober rezultat, saj 
tako nizkega števila na našem 
območju še ni bilo.

Na drugi strani pa so velike 
potrebe delodajalcev po ka-
dru, pri čemer se iz leta v leto 
veča strukturno neskladje. 
Določenih deficitarnih po-
klicev na trgu dela enostavno 
ni, ne med mladimi, ki priha-
jajo iz šol in univerz, in ne v 
evidenci brezposelnih oseb, 
zato se povečuje pritisk na 
zaposlovanje tujcev iz držav 
zunaj Evropske unije. Čeprav 
se je brezposelnost v zadnjih 
šestih letih praktično pre-
polovila, v njihovi evidenci 
ostajajo določene skupine 
brezposelnih oseb, ki so tež-
je zaposljive. To so predvsem 
starejši od 50 let. Mladi brez 
izkušenj ter ženske, ki jih je 
med brezposelnimi že skoraj 
60 odstotkov. Največja razha-
janja so opazna na poklicni 

ravni, na 4. stopnji izobrazbe. 
Delodajalci iščejo največ po-
klicev v gostinstvu, turizmu, 
prevozništvu, gradbeništvu 
in kovinarstvu, žal pa je teh 
polovico manj, kot jih potre-
bujejo delodajalci, pa še ti ni-
majo vseh ustreznih, oziroma 
želenih poklicev.

Obratna slika pa se kaže na 
5. stopnji izobrazbe, kjer ima-
jo veliko iskalcev zaposlitve, 
potreb po teh poklicih pa je 
bistveno manj. Velike so tudi 
potrebe po proizvodnih de-
lavcih, kjer imajo v evidenci 
predvsem starejše osebe, in-
valide ter osebe z zdravstve-
nimi ovirami, ki za fizične 
napore dela niso primerni.

Objavljeni štirje 
pomembni razpisi

Mag. Vlasta Stojak je opo-
zorila tudi na to, da je Zavod 
RS za zaposlovanje 6. junija v 
uradnem listu objavil štiri po-
membne razpise, od katerih 
so trije namenjeni vzpodbu-
janju zaposlovanja starejših 
brezposelnih oseb, torej sta-
rejših od 50 let, ki so vsaj tri 
mesece prijavljeni v evidenci 
brezposelnih, mladih do 25 
let, ki so vsaj 3 mesece brez-
poselni ali pa iskalci prve 
zaposlitve; eden razpis pa je 

namenjen vzpodbujanju za-
poslovanja dolgotrajno brez-
poselnih oseb, torej tistih, ki 
so brezposelni več kot eno 
leto.

Na razpis za zaposlovanje 
mladih in starejših se lahko 
prijavijo vsi profitni deloda-
jalci, ki jim je za vsako zapo-
slitev za eno leto namenjena 
subvencija v višini 3.700 
evrov, za zaposlovanje dol-
gotrajno brezposelnih oseb 
pa se lahko na razpis prija-
vijo neprofitni delodajalci, 
torej tudi javni sektor, kot 
so občine, društva in javni 
zavodi, ki pa lahko za eno 
zaposlitev brezposelne ose-
be za eno leto dobijo 7.200 
evrov subvencije. Zanimiv bo 
tudi četrti razpis, ki je name-
njen vsem delodajalcem za 
vzpodbujanje izobraževanja 
in zaposlovanja zaposlenih 
oseb, za katere lahko vložijo 
vlogo za sofinanciranje stro-
škov programa in tudi vseh 
drugih stroškov, ki nastanejo 
z izobraževanjem njihovih 
delavcev.

Posebej je opozorila na 
zelo kratke roke prijave, saj 
je za razpis za vzpodbujanje 
izobraževanja zaposlenih 
samo en rok, to je 24. junij, za 
razpis za vzpodbujanje zapo-
slovanja mladih in starejših 

ter dolgotrajno brezposelnih 
oseb pa sta razpisana dva 
roka – prvi je 30. junij, drugi 
rok pa je 10. september. Na 
našem območju oziroma za 
ptujsko območno enoto Za-
voda za zaposlovanje je raz-
pisanih le 190 subvencij, zato 
upajo, da bodo delodajalci 
zaznali svojo priložnost in da 
se bodo pravočasno prijavili, 
tako da bodo lahko subven-
cije za naše območje tudi 
podelili. Informacije o vseh 
štirih razpisih so objavljene 
na spletni strani Zavoda za za-
poslovanje, kjer lahko dobijo 
tudi obrazce za vlogo, lahko 
pa jih dobijo tudi na vloži-
šču območne službe zavoda. 
Sicer pa lahko oddajo vloge 
na pristojni območni službi, 
v Ptuju je to v Vodnikovi ulici 
št. 2.

Šolstvo ne 
sledi potrebam 
gospodarstva

Predsednik neodvisnih 
sindikatov Slovenije Rastko 
Plohl je predlagal, da bi bilo 
potrebno o vsebini teh štirih 
zelo pomembnih razpisov 
čim prej obvestiti javnost, 
tudi prek tiskovne konferen-
ce, saj so roki za prijave zelo 
blizu. Ob tem pa je dodal, da 
bi morali neskladja med po-
trebami gospodarstva in šola-
njem izobraževalnega sistema 
čim prej učinkovito odpravi-
ti. Tudi predstavnik ptujske 
območne organizacije Zveze 
svobodnih sindikatov Slove-
nije Franc Trbuc je menil, 
da bi problematiko struktur-
nih neskladij morali urediti 
sistemsko že v šolstvu, saj je 
pomanjkanje strokovnega in 
tehničnega kadra vse večje. 
Zaradi tega naši delodajalci 
zaposlujejo tuje državljane iz 
Slovaške, Romunije, Poljske 
in podobno, saj predstavljajo 
poceni delovno silo.

Župan mestne občine Ptuj 
dr. Štefan Čelan je ob tem 

opozoril tudi na velike raz-
like v plačilu, saj za enako 
delovno mesto v sosednji 
Avstriji plačujejo tudi enkrat 
več kot pri nas, zato se naši 
ljudje kljub stroškom prevo-
za vse pogosteje zaposlujejo 
tudi v Avstriji. Zato je predla-
gal, da bi se posebej sestali 
in razpravljali predvsem o 
problematiki izobraževalnih 
in zaposlitvenih neskladij pri 
nas, saj bi lahko zadeve koor-
dinirali. Direktorica Štajerske 
gospodarske zbornice mag. 
Aleksandra Podgornik pa 
je opozorila na dejstvo, da 
posamezne brezposelne ose-
be sploh nimajo interesa, da 
bi se dejansko redno zaposli-
le, saj prejemajo socialna na-
domestila, ki so le nekaj nižja 
od plače tistih, ki morajo za 
ta denar ves mesec trdo dela-
ti. Zato je predlagala tesnejše 
sodelovanje med zavodi za 
zaposlovanje in delodajalci in 
večjo kontrolo predvsem nad 
nezaposlovanjem brezposel-
nih oseb. Da bi bilo nujno 
potrebno spremeniti shemo 
javnega šolstva, je menil tudi 
predstavnik delodajalcev Ivo 
Ban, saj se šolstvo dejansko 
ne odziva na dejanske potre-
be delodajalcev v tem prosto-
ru, zato je pozval stroko, naj 
stori nekaj v tej smeri.

Predsednik NSS Rastko 
Plohl je menil, da je takšno 
stanje posledica politizacije 
tudi na področju zaposlova-
nja, ki ne vodi nikamor, saj bi 
moralo ključno vlogo pri tem 
imeti le gospodarstvo, ne pa 
politika. Zavzel pa se je tudi 
za to, da bi dosledneje nadzi-
rali liste brezposelnih oseb in 
iz njih črtali tiste, »ki so brez-
poselni po svoji želji in hodi-
jo čakat na zavod kar tako«. 
Da je nekaj narobe na podro-
čju izobraževanja oziroma 
šolstva, kjer so preveč dosle-
dni do nekaterih za tehnične 
poklice ne bistven pomemb-
nih predmetov, je menil tudi 
predsednik novo sprejetega 
Društva upokojencev Ptuj 

Vojo Veličkovič, strinjal pa 
se je tudi, da bi šolski sistem 
moral prisluhniti dejanskim 
potrebami gospodarstva in 
izobraževati le tiste poklice, 
ki so dejansko potrebni, ne 
pa kar tjavendan.

Da bi morali storiti več za 
poklicno usmerjanje, je me-
nil tudi župan občine Mar-
kovci Franc Kekec, pri tem 
pa okrcal zavod za šolstvo, ki 
v tej smeri do sedaj ni storil 
dovolj. Rek, ki je veljal pred 
tremi desetletji, »Uči se, da ti 
ne bo treba delati«, je po nje-
govem preživet, saj imamo 
zaradi tega zelo ozke poklic-
ne usmeritve, ki jih gospodar-
stvo ne potrebuje. Opozoril 
je tudi na zelo neučinkovit 
sistem plač in socialnih trans-
ferjev, saj nekdo, ki dela ves 
mesec, včasih komaj dobi 
toliko kot drugi, ki je zaradi 
brezposelnosti doma in uživa 
socialne transferje.

S tako trditvijo se je stri-
njal tudi predsednik Obrtne 
zbornice Ormož Ivan Babič 
ter dodal, da se s podobnimi 
težavami srečujejo tudi na 
ormoškem območju. Tudi pri 
njih šolniki nimajo posluha 
do potreb gospodarstva in se 
niti ne poskušajo prilagajati, 
zato so nekateri njihovi obča-
ni prisiljeni sprejeti delo v so-
sednji Hrvaški, čeprav so tam 
plače še nižje kot pri nas.

Ko so razpravljali o aktualni 
problematiki, je Rastko Plo-
hl menil, da bi bilo prav, če 
bi tudi Ekonomsko-socialni 
svet Spodnje Podravje zavzel 
svoje stališče do referendu-
ma o določitvi pokrajin, saj 
so se do tega opredelili že pri 
dajanju imena svetu. Na nje-
gov predlog so tako sprejeli 
še sklep, da se tudi Ekonom-
sko-socialni svet Spodnje Po-
dravje zavzema za policen-
trični razvoj, pri čemer vidijo 
največ možnosti v pokrajini 
Spodnje Podravje, o kateri se 
govori že od leta 1991, zato ta 
predlog tudi podpirajo.

M. Ozmec
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Spodnje Podravje � Ekonomsko-socialni svet opozarja

Kljub padcu brezposelnosti primanjkuje kadrov
Predstavniki delodajalcev, delojemalcev in javnih ustanov, ki so združeni v Ekonomsko-socialnem svetu Spodnje Podravje, so na seji v torek, 17. juni-
ja, sprejeli tri nove članice, kritični so bili ob analizi stanja na gospodarskem in zaposlitvenem področju s trga dela, saj so ugotovili, da kljub padcu 
brezposelnosti delodajalci še vedno ne dobijo ustreznega kadra, predvsem pa, da šolstvo ne sledi potrebam gospodarstva.

Foto: M. Ozmec

O neusklajenosti med potrebami gospodarstva in neprilagodljivim šolstvom so opozarjali (z desne) 
direktorica Štajerske gospodarske zbornice mag. Aleksandra Podgornik, sekretar sveta Branko Bru-
men, predsednik OZ Ormož Ivan Babič ter predsednik NSS Rastko Plohl.

Foto: M. Ozmec

Na neskladja v plačnem sistemu in preslabo plačana dela je opozoril župan MO Ptuj dr. Štefan Čelan 
(desno).

Foto: M. Ozmec

Mag. Vlasta Stojak: »Žal delodajalci še vedno ne pokrivajo svojih 
kadrovskih potreb, saj enostavno ne dobijo ustreznega kadra.«
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STORITVE

36 LET SOBOSLIKARSTVA – PLESKAR-
STVA Ivana Bezjaka, s. p., Vitomarci. 
Brušenje parketa, fasade. Izkušnje, sve-
tovanje, kvalitetno delo. Priporočamo 
se. Tel. 757 51 51, GSM 031 383 356; 
www.pleskarstvo-bezjak.si.

IZVAJAMO vsa gradbena dela: no-
vogradnje, adaptacije, ometi, ograje, 
polaganje tlakovcev, izdelava škarp 
ter manjši izkopi, ugodno. Priporo-
čamo se. Zidarstvo Hami, Milan Ha-
meršak, s. p., Jiršovci 7 a, Destrnik, 
telefon 051 415 490.

PVC-OKNA IN VRATA ter izvedba 
predelnih sten, spuščenih stropov 
in izdelava mansardnih stanovanj – 
ugodno. Sandi Cvetko, s. p., Lešnica 
52, Ormož, GSM 041 250 933.

UGODNA PRODAJA: stenski opaž: 
12, 16, 20 mm, ladijski pod, bruna, 
rezan les, možna dostava. Informaci-
je 03 752 12 01, GSM 041 647 234, 
tinles@siol.net, www.tinles.si, TIN 
LES, d. o. o., Stranice.

Mali oglasi

FASADE iz stiropora, mineralne 
volne, barvanje fasad, zaključni 
ometi, vsa notranja slikopleskar-
ska dela. Jože Voglar, s. p., Za-
bovci 98, tel. 041 226 204.

Petek, 20. junij
18.00 Ruše, razstavišče Rulik, otvoritev razstave Svet Pohorja skozi čas
20.00 Ptuj, CID, kitarski večer
20.00 Miklavž pri Ormožu, prostori gasilskega doma, tekmovanje v šahu
20.00 Velika Nedelja, na prostem pred gradom, romantična družinska komedija v 

narečju – Korenčkovi, v izvedbi gledališke skupine KD Simona Gregorčiča Velika 
Nedelja

21.00 Ormož, grajsko dvorišče, Vlado Kreslin in Mali bogovi
Ptuj, CID, na ogled je razstava Koši v mestnem parku – zgodba projekta Mladi & Mesto
Ptuj, CID, dnevni center, igranje namiznega tenisa, pikada, družabne igre, poslušanje glasbe, 

prostor za druženje in učenje, vsak dan po pouku

Sobota, 21. junij
10.00 Miklavž pri Ormožu, kolesarjenje po KS Miklavž pri Ormožu
13.30 do 17.30 Ptuj, pedagoška soba na gradu, Muzejski vikend, delavnica za otroke in 

starše, Stoji, stoji tam beli grad – gradnja gradov
15.00 Borovci, v športnem parku, praznovanje 550-letnice vasi Borovci, prireditev bo 

potekala v dveh delih, kulturni del, na katerem bodo predstavljene vas in navade, 
ter zabavni del

15.00 Miklavž pri Ormožu, vaške igre med naselji
16.00 Ptuj, nekdanji dominikanski samostan, vodstvo po razstavi Rimski vsakdan v 

Poetovioni
18.00 Ptuj, slavnostna dvorana ptujskega gradu, Večer šansonov, Lara Jankovič – vokal 

in Blaž Jurjevčič – klavir
19.00 Cirkovce, na igrišču osnovne šole, 12. dan gasilcev GZ Kidričevo in predaja ter 

blagoslov gasilskega vozila PGD Jablane
20.00 Velika Nedelja, na prostem pred gradom, romantična družinska komedija v 

narečju – Korenčkovi, v izvedbi gledališke skupine KD Simona Gregorčiča Velika 
Nedelja

20.00 Lancova vas, vaški dom, slavnostni koncert Folklornega društva Lancova vas, 
Naših 25 let

20.00 Vurberk, na dvorišču gradu, 17. vurberški festival
20.00 Ptuj, slavnostna dvorana ptujskega gradu, dokumentarni film o Gospodih Ptuj-

skih, po filmu vodstvo po razstavi, srednjeveški vitezi, graditelji in meceni
21.00 Ormož, grajsko dvorišče, koncert skladatelja Lojzeta Krajnčana z orkestrom SNG 

Maribor in odličnimi solisti
21.00 Ptuj, neposredno ob grand hotelu Primus v Termah Ptuj, otvoritev parka Fortuna, 

osrednji del parka Fortuna je Vetrnica zdravja, ki simbolizira šest elementov 
zdravega življenja

21.00 Maribor, stadion Ljudski vrt, balet Grk Zorba
Ptuj, Ranca na Ptujskem jezeru, Slovenski pokal v kajakih in kanujih na mirnih vodah

Nedelja, 22. junij
10.00 do 13.00 Ptuj, pedagoška soba na gradu, Muzejski vikend, delavnica za otroke in 

starše, Stoji, stoji tam beli grad – gradnja gradov
11.00 Cerkvenjak, kulturni dom, 10. občinski praznik občine Cerkvenjak
15.00 Nova vas pri Markovcih, pred gasilskim domom, 85-letnica PGD Nova vas pri 

Markovcih in razvitje novega prapora
16.00 Lancova vas, vaški dom, srečanje folklornih skupin
16.00 Ptujska Gora, dom krajanov in gasilcev, drugo srečanje ljudskih pevcev in godcev, 

v počastitev Dneva državnosti
19.00 Ormož, grajski vrt, lutkovna predstava za otroke Riba raca rak
20.00 Velika Nedelja, na prostem pred gradom, romantična družinska komedija v 

narečju – Korenčkovi«, v izvedbi gledališke skupine KD Simona Gregorčiča Velika 
Nedelja

20.00 Ormož, na grajskem dvorišču, glasbeno-literarni večer, V naročje poletja, gostje 
Ptujski nonet

21.30 Miklavž pri Ormožu, kresovanje ob prazniku KS Miklavž pri Ormožu
7.30  Draženci, ribnik, odprta ribiška tekma , ki jo organizira Ribiško društvo žejne ribice 

Draženci

Ponedeljek, 23. junij
9.00 do 10.30 Ptuj, Mestno gledališče, Kokolorek, za šole in izven
19.00 Ptuj, Park hotel, prireditev Misel in vino, vinski večer s publicistom, literatom in 

slikarjem Dragom Medvedom
19.00 Hum pri Ormožu, kres in maša za domovino
19.00 Ptuj, slavnostna dvorana ptujskega gradu, predstavitev monografije Ptuj, 

Starodavno mesto ob Dravi, monografijo bo predstavil Primož Premzl, založnik in 
urednik, dr. Marjeta Ciglenečki, avtorica besedila, in Boris Farič, avtor fotografij

19.30 Slovenska Bistrica, mali park za knjižnico, 12. starobistriški večeri, Zlati ključek, 
pripovedna predstava z lutkami in zvokom za otroke

Ptuj, dom upokojencev, literarni večer Združimo znanje, hotenja in moči

TV Ptuj
Sobota ob 21.00 in nedelja ob 10.00: Sejem zdravo in 

srečno življenje. Poljudna oddaja VTV Velenje. 
Novosti v HD-tehnologiji. Fotoaparati visoke 
ločljivosti za video – kvalitetna slika s televizorji 
HD-ločljivosti.

Kino Ptuj
Petek, 20. junij, ob 19.30 Art program: Kruh naš vsakdanji – dokumentarec. Ob 21.10 Art 

program: Dva dni v Parizu – romantična komedija.
21. in 22. junij, ob 18.00 Horton – sinhronizirano – animirana komedija. Ob 19.30 Art 

program: Kruh naš vsakdanji – dokumentarec. Ob 21.10 Art program: Dva dni v 
Parizu – romantična komedija.

Prireditvenik 

KAM NA PTUJU na kvalitetno 
masažo? V Studio za zdravje in 
dobro počutje MILUMED, d. o.  
o., Langusova ulica 8, tel. 02 
745 01 43, www.Milumed.si.

KROVSKO-KLEPARSKA in TE-
SARSKA dela ter montaža kna-
uf sistema. Pri sanaciji strehe je 
zelo pomembno pravilno sveto-
vanje, saj strehe ne delamo za 
kratek rok. Montaža vseh vrst 
kritin, razen S-metal. Izmeritve in 
izdelovanje ponudb. Info: Janez 
Lah, s. p., Mezgovci ob Pesnici 
70 c, 2252 Dornava. Tel. 041 
375 838 ali 02 755 74 21.

KNAUF (stene in stropi). PARKE-
TARSTVO in KERAMIČARSTVO 
Branko Černesl, s. p., KPK, Mu-
retinci 65 a, Gorišnica. Tel. 041 
457 037.

Odškodnine vseh vrst – 5 %; 
brezplačni pravni nasveti; reše-
vanje vseh pravnih vprašanj vam 
nudi izkušen pravnik Mičo M. 
Pešić, s. p. – univ. dipl. pravnik (s 
pravosodnim izpitom), Slovenja 
vas 6 b; PE Ptuj, Vodnikova ul. 2; 
non-stop: 041 418 236.

POLAGANJE TLAKOVCA – iz-
kopi, priprava terena, prevozi 
gramoza, prevozi in razkladanje 
z dvigalom. Ploj Janez, s. p., Dor-
nava 79 a, Dornava. Tel. 02/755 
27 40, GSM: 041/ 612 929.

KMETIJSTVO

KUPIM bikca simentalca, mesnate 
pasme. Telefon 031 443 117.

PRODAM kravo s teletom. Telefon 
769 18 71 ali 031 833 974.

KUPIM mešalnico krmil in železni 
voz. Telefon 031 676 101.

PRODAM ladijski pod debelin 12, 16 
in 20 mm, bruna ter ostali gradbeni 
les, možna dostava. Tel. 041 331 
831.

PRODAM suha bukova drva, metr-
ska, z dostavo. Tel. 041 312 621.

NESNICE, rjave, grahaste, črne, stare 
13 tednov, prodam, 3 €, dostava na 
dom. Marčič, Starošince 39, tel. 792 
35 71.

PRODAM nerjaveči vinski sod, 400 l, 
lesene sode, 350 l, 220 l, 180 l, le-
seno prešo s podom, 300 l, in malo 
rabljeno lovsko obleko št. 50. Jurič, 
Borovci 56 b, GSM 031 815 064.

NESNICE, rjave, grahaste in črne, ta-
kojšnja nesnost, po 5 € za kos, proda-
jamo. Vzreja nesnic Tibaut, Babinci 
49, Ljutomer, tel. 582 14 01.

BREJE plemenske svinje prodam. Ka-
cijan, tel. 041 548 115.

ASFALTIRANJE
WILLIAMS d.o.o.

E - mail: asfalti@williams.si
www.williams.si

GSM.: 051 626 075 041 345 711,

PRODAM traktor Štajer 8080, s čel-
nim nakladalnikom, registriran, stran-
ski menjalnik. Tel. 070 810 365.

KUPIM TRAKTOR IN KIPER prikoli-
co za manjšo kmetijo. Tel. 041 358 
960.

VRTNI KOSILNICI, dvotaktni za hribe, 
malo in veliko, prodam. Tel. 040 672 
188.

V OKOLICI JURŠINCEV prodam 7 
ha košnje, vse v enem kosu. Tel. 031 
451 529.

PRODAM dve svinji, težki 150 kg, do-
mače reje, in nakladalnik SIP, letnik 
1979. Tel. 740 86 49, po 20. uri.

KOSILNICO, vrtno, 6,5 KS, s pogo-
nom, brezhibna, malo rabljena, pro-
dam za 175 €. Tel. 041 613 804.

PRODAM dva ha slame z njive. Tel. 
051 356 875.

PRODAM vino neškropljenega kvin-
tona, dvobrazdni oltov plug, visoki, 
tridelne klinaste brane, jekleni koru-
znjak dolžine 9 m. Tel. 051 214 560.

PRODAM mlado kravo s teletom ali 
menjam za jalovo ter kupim jalovo 
kravo. Tel. 041 263 537.

PRODAM odojke, Stojnci 130, tel. 
766 90 01.

NEPREMIČNINE

V OKOLICI Ptuja prodam 1030 m2 
gradbene parcele. Tel. 051 412 042.

PRODAM enostanovanjsko hišo v 
centru Ptuja na idilični lokaciji. Kva-
litetno grajena, redno vzdrževana, 
KTV, možnost priključka na plin, ga-
raža. Vseljiva takoj. Ogled in cena po 
dogovoru. Tel. 051 360 590.

DOM-STANOVANJE

PRODAM štirisobno stanovanje na 
Arbajterji 3 na Ptuju, tel. 031 363 
989.

PRODAMO trisobno stanovanje v 
Ptuju, Volkmerjeva cesta 23. Telefon 
041 444 246.

SODOBNI apartmaji v najem, Vir pri 
Zadru, 20 m do obale, plaža pešče-
na in kamnita, terasa, parkirišče, TV, 
žar. Informacije in rezervacije na tel. RAČUNOVODSTVO za s. p., 

d. o. o. in društva. Nataša Mer-
nik, s. p., Štuki 23,2250 Ptuj. 
Tel. 031 873 769.

NUDIMO POMOČ NA DOMU: 
pomoč pri vsakdanjih opravi-
lih, spremstvo pri gibanju izven 
doma, nadzor rednega jemanja 
terapij, po potrebi obveščanje 
svojcev ali osebnega zdravnika. 
Suzana Mlinarević, s. p., Mala 
vas 17, Gorišnica, inf. na 031 
476 164 ali 041 517 351.

0038 599 215 60 72, 003 853 356 
30 91.

VIR PRI ZADRU, oddam apartma v 
zasebni hiši za štiri osebe, možnost 
petega ležišča, prosto od 23. 8. 
2008 dalje. Tel. 031 742 714.

MOTORNA VOZILA 

KUPIM škod favorit, felicio v voznem 
stanju. Tel. 041 837 077.

PRODAM VW hrošč, letnik 1973, 
oldtajmer s certifikatom, registriran, 
zastavo 750, letnik 1984, v odličnem 
stanju, pripravljen za registracijo, in 
škodo favorit, letnik 94, registriran. 
Telefon 031 853 408 popoldan.

RAZNO

PRODAM trosed (kavč) z ležiščem za 
dve osebi. Telefon 745 06 41.

KUPIM starine: pohištvo, slike, boge-
ce, ure, steklo, lonce in drobnarije. 
Plačam takoj. Telefon 041 897 675 
ali 779 50 10.

UGODNO PRODAM komplet, jedilni 
kuhinjski kot. Tel. 051 305 119.

PRODAM novo belo otroško postelji-
co. Tel. 745 64 91 ali 041 946 904.

PODARIMO spalnico s tridelno oma-
ro, trdi les. Tel. 02 794 93 21.
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12. maj – Emanuela Ivanuša, Loperši-
ce 17; Katja Vajda, Stojnci 20/b; Ka-
tja Skoliber, Grabe 7; Gregor Rozman, 
Hum pri Ormožu 27; Jernej Kuharič, 
Loperšice 4; Mojca Zamuda, Place-
rovci 14; Lea Lah, Ptujska c. 2, Or-
mož; Tamara Meško, Velika Nedelja 
34; Martin Petek, Slovenja vas 38/a; 
Bojan Kramberger, Arbajterjeva 5, 
Ptuj; Vladimir Zagoršek, Dornava 
145; Robert Letonja, Pot k jelšam 9, 
Hoče; Genovefa Arnuš, Pacinje 32; 
Anton Brenholc, Rjavci 21; Janez 

Krvodajalci
Muhič, Bukovci 63; Danilo Kekec, Le-
skovec 87/c; Milan Stater, Kicar 56; 
Marjan Hlušička, Ob Grajeni 1; Franc 
Križan, Gabrnik 52; Peter Petek, Sta-
rošince 5; Franc Križnjak, Veliki Vrh 
84; Renato Pehar, Ul. 8. februarja 23, 
Miklavž na Dravskem polju; Klavdija 
Unger, Cirkovce 24.
15. maj – Olga Plohl, Rucmanci 48; 
Milan Plohl, Rucmanci 48; Miran Lah, 
Ptujska cesta 2, Ormož; Mateja Rajh, 
Spodnji Ključarovci 2; Anton Cenar, 
Mezgovci 55; Slavica Bezjak, Markov-

ci 12; Primož Pehar, Ul. 8. februarja 
23, Miklavž na Dravskem polju; Boris 
Čuš, Hlaponci 5; Franc Slatič, Sp. 
Velovlek 2; Albin Intihar, Gerečja vas 
12; Matevž Žgavc, Mestni Vrh 74/a; 
Janez Goričan, Placar 11/a; Jurij 
Mendaš, Prepolje 22; Rudolf Muhič, 
Formin 40; Martin Brec, Volkmerjeva 
7, Ptuj; Robert Portir, Stephensonova 
6, Maribor; Janez Golob, Kicar 140/
c; Rudi Štelcer, Pobrežje 118; Marko 
Reš, CMD 10, Ptuj; Boštjan Grajfoner, 
Spodnja Korena 33; Marjan Grabar, 
Podvinci 100; Jože Kaučevič, Grajen-
ščak 4/a; Andrej Gomzi, Novinci 43.
19. maj – Andrej Žuran, Mihovci 76; 
Branko Drofenik, Kidričeva 64/a; 
Mile Đelmo, Panonska 1, Ptuj; Majda 
Jurgec, Cirkulane 81; Boris Marin, 
Podgorci 74; Darja Kramberger, Tr-
novski Vrh 51; Kristina Vindiš, Ptujska 
Gora 3; Nataša Martinčič, Pacinje 
26; Jolanda Hameršak, Čagona 47, 
Cerkvenjak; Marjan Jus, Ptujska Gora 

2/a; Dragica Martinčič, Pacinje 26; 
Dušan Kores, Medvedce 14/a; Ciril 
Pišek, Gerečja vas 40/e; Urška Sle-
dič, Stoperce 23; Roman Meško, Me-
zgovci 56/a; Marjan Čeh, Dornava 
31; Robert Bračko, Ulica Heroja Lac-
ka 2, Ptuj; Stanislav Kosi, Kettejeva 
13, Ptuj; Stane Kelc, Paradiž 90; Vin-
ko Simonič, Dornava 3; Branko Maje-
rič, Selska c. 6, Ptuj; Damir Bušljeta, 
Selska cesta 14, Ptuj; Janja Toplak, 
Langusova 30, Ptuj; Jožef Muhič, 
Mala vas 7, Gorišnica; Ivan Črešnik, 
Anželova 20, Ptuj.

Zahvala
Zahvaljujem se sestram kirurškega 
oddelka II. nadstropja Bolnice Ptuj. Is-
kreno se zahvaljujem za njihovo skrb in 
nego po moji operaciji, enaka zahvala 
velja dr. Veliu Skenderju.

Pacient iz sobe 27 Janez P.
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MTT TEKSTIL, d. o. o. iz Maribora 

išče zaradi širitve obsega poslovanja

ŠIVILJE
za robljenje prtov

s področja Ptuja in okolice

Pogoji: lasten s. p. in lastno prevozno sredstvo. 
Delo se vrši doma.

Svoje prijave pošljite na 

MTT TEKSTIL, d. o. o.,
Kraljeviča Marka ul. 19, 2000 Maribor, 

s pripisom ŠIVILJE.

REPUBLIKA SLOVENIJA
UPRAVNA ENOTA PTUJ

OBVESTILO
Banke, pošte, notarje, turistične agencije in druge pravne osebe, 
ki potrebujejo informacijo o veljavnosti dokumentov pri identifi-
kaciji stranke v njenem pravnem nastopanju, obveščamo, da z 
dnem 9. 6. 2008 objava preklicev pogrešanih, ukradenih in iz-
gubljenih osebnih izkaznic, potnih listin, obmejnih prepustnic in 
vozniških dovoljenj v Uradnem listu Republike Slovenije ni več 
potrebna.
Nadomeščena je z možnostjo preverjanja podatkov o dokumen-
tih na enotnem državnem portalu e-uprava na spletnem naslo-
vu:
http://e-uprava.gov.si/e-uprava/
Stran je namenjena preverjanju statusov pogrešanih dokumen-
tov zunanjim uporabnikom – praktično komurkoli. Pogrešan do-
kument je na spletnem naslovu objavljen naslednji dan po tem, 
ko se evidentira status neveljavnega dokumenta (pogrešitve, kra-
je ali izgube) v register listin na upravni enoti.
Še vedno pa ostaja obveznost državljana, da ob izgubi, pogreši-
tvi ali kraji osebne izkaznice ali potne listine pogrešitev naznani 
upravni enoti v roku 8 dni. Pogrešitev dokumentov v tujini mora 
naznaniti najkasneje v roku 8 dni po prihodu v Republiko Sloveni-
jo ali na diplomatsko-konzularnem predstavništvu v roku 30 dni, 
če je državljan brez stalnega prebivališča v Republiki Sloveniji.
Ker pogrešanega, izgubljenega ali ukradenega dokumenta ne bo 
več treba preklicati v Uradnem listu RS, se bodo zmanjšali stro-
ški, prihranjen pa bo tudi čas za pridobitev novega dokumenta, 
saj lahko stranke istočasno z naznanitvijo pogrešitve (kraje, izgu-
be) podajo novo vlogo za izdelavo dokumenta.
mag. Metod Grah,
načelnik

V SPOMIN

Danes, 20. junija 2008, mineva leto dni, 
odkar nas je za vedno zapustila naša 
draga mamica, babica in tašča

Genovefa Purg
*29. 12. 1914 -   †  20. 6. 2007

Ohranili jo bomo v trajnem spominu.
Sin Nace z družino

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega

Franca Skledarja
IZ APAČ

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, 
darovali cvetje, sveče in za svete maše, nam pa izrazili sožalje.
Posebej se zahvaljujemo govornikom za poslovilne besede ter 
gospodu župniku za opravljen obred in sv. mašo.

Žalujoči njegovi najdražji

Solza kane mi z očesa,
pred menoj je tvoj obraz,
odšla si tiho, brez slovesa,
mirno spiš in čakaš nas.
Imela težko si življenje,
nikoli več ne čaka te trpljenje.

ZAHVALA
Ob boleči in nenadomestljivi izgubi 
naše drage mame, babice in prababice

Marije Šegula
IZ GAJEVCEV 9
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, ji 
darovali cvetje, sveče, za svete maše, nam pa izrazili sožalje.
Posebej se zahvaljujemo sosedi ge. Mariji Herga za nese-
bično pomoč v teh težkih trenutkih, govornikoma g. Francu 
Mešku in ge. Frančki Vajda za poslovilne besede, cerkvenim 
pevkam za odpete žalostinke, godbeniku za odigrano Tišino, 
g. župniku za opravljen obred in sveto mašo ter podjetju Mir 
za opravljene storitve.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena HVALA!

Žalujoči: vnukinja Irena z družino ter hčerke Ivanka, 
Vera in Angela z družinami

Ni besed, ki zapolnile bi nam praznino,
ni sonca,
ki dalo od tebe večjo bi toplino,
ni ga na svetu,
ki dal bi nam to, kar si nam ti.
Ostale so le solze
in krik bolečine, da te več ni.

SPOMIN
21. junija mineva dve leti, odkar nas je zapustila

Milojka Leber
VAREJA 50 A
Hvala vsem, ki z lepo mislijo ali prižgano svečko počastite 
spomin nanjo.

Njeni najdražji

Tvoje srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a spomin nate bo
za vedno ostal.

ZAHVALA
Ob boleči in nenadni izgubi dragega 
moža, očeta, sina, dedija in brata

Milana Kristoviča
IZ PACINJA 13 A
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sodelav-
cem, prijateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi 
zadnji poti, darovali cvetje, sveče in za svete maše, nam pa 
izrekli pisno in ustno sožalje.
Hvala gospodom župnikom za opravljen obred in sv. mašo, 
cerkvenim pevcem za odpete žalostinke, govornikom za poslo-
vilne besede, PGD Pacinje in sosednjim PGD.
Posebna zahvala podjetju Agis za nesebično pomoč in izka-
zano sočutje.
Še enkrat vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njegovi

Preveč je žalostnih dni že minilo,
ko s svečkami in cvetjem ti poslednji dom 
krasimo.
S kamnite plošče črke nemo govorijo,
da zate, draga mamica, hčerka in sestra,
že svečke leto dni gorijo.
Da zaman te čakamo, ne moremo dojeti,
spomini dajejo nam moč,
da brez tebe učimo se živeti.

V SPOMIN
Boleč je spomin na 22. junij 2007, ko je prenehalo biti mlado 
srce naši dragi mamici, hčerki, sestri, svakinji in botri

Marjani Črešnik
Z MESTNEGA VRHA 81, PTUJ
26. 1. 1969 - 22. 6. 2007

Hvala vsem, ki jo obiščete na njenem zadnjem domu, ji priži-
gate svečke in podarite cvetje.

Žalujoči: sina Dejan in Luka, mama Kristina, 
ata Ludvik in brat Slavko z družino

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega očeta, 
dedka in tasta

Jožefa Maleka
IZ JIRŠOVCEV 50, DESTRNIK
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani 
ter s svojo prisotnostjo počastili spomin nanj in ga v tako veli-
kem številu pospremili na njegovi poti slovesa, darovali cvetje, 
sveče ter za svete maše. Hvala g. duhovniku Milanu Kosu za 
opravljen obred, pogrebnemu podjetju Jančič iz Lenarta, 
pevcem, g. Zvonku za molitve in besede slovesa, odigrano 
Tišino.
Hvala tudi vsem sodelavcem podjetij Železnice Maribor, 
Rudnik Velenje, Elektrokovina, Palfi nger.

Žalujoči: otroci Branko, Milan, Jerica in Ivan z družinami

Razpored dežurstev 
zobozdravnikov

Petek, od 13.00 do 19.00 ure
Sobota, od 7.00 do 12.00 ure

Mirjana Petrovič Foltin, 
dr.dent.med. v ZD Ptuj

www.radio-tednik.si



Do eksplozije naj bi pri-
šlo zaradi uhajanja plina 
iz jeklenke. Bolcarjevi so 
v petek, v deževnem po-
poldnevu, imeli koline. 
Pet minut pred 14. uro je 
hčerka Darinka pripeljala 
domov plinsko jeklenko 
in jo hotela priključiti, kar 
je storila že neštetokrat in 
nikdar se ni nič zgodilo. 
Tokrat pa je ugotovila, da 
nekaj ni bilo v redu. Ko 
je videla, da ni vse, kot bi 
moralo biti in da je plin 
kar uhajal iz jeklenke, je 
zbežala iz hiše in se tako 
izognila najhujšemu.

Na kraj dogodka so po ek-
sploziji prihiteli člani PDG 
Spuhlja ter gasilska enota iz 
Ptuja. Gasilci in policisti so 
prizorišče zaščitili, nato pa 
čakali na policijske inšpek-
torje, ki so opravili podrobno 
preiskavo. Podoba Bolcarjeve 
sicer urejene domačije je bila 
po eksploziji katastrofalna: 

razpokani zunanji zidovi, 
odpadel omet, steklo iz oken 
razmetano na vse strani, tudi 
do sosednjih dvorišč, deli 
oken in rolet so bili čez cesto, 
zavese so visele na vse strani, 
ostrešje je bilo razkrito, uni-
čeno pa naj bi bilo tudi vse v 
notranjosti hiše.

Gasilci so poslopje pred 
dežjem še isti dan zaščitili 
s folijo, sicer pa je najverje-
tneje stanovanjska hiša Bol-
carjevih ob eksploziji dobila 
takšen udarec, da je popolno-
ma uničena.

Ali so ugotovljeni natančni 
vzroki za eksplozijo, smo ob 
zaključku redakcije povpra-
šali na mariborsko policijsko 
upravo. Tiskovni predstavnik 
mag. Franc Virtič je dejal, da 
so policisti vse dni opravljali 
temeljito preiskavo, da ima-
jo zbrane podatke in da jih 
bodo v teh dneh predstavili 
javnosti.

Mojca Zemljarič

Napoved vremena za Slovenijo

Danes bo precej jasno. Predvsem popoldne lahko nastane v 

gorskem svetu kakšna nevihta. Najnižje jutranje temperature 

bodo od 9 do 15, najvišje dnevne od 23 do 29 stopinj C. Veči-

noma bo sončno in topleje. Popoldne lahko nastanejo v Alpah 

posamezne nevihte. V soboto in nedeljo bo večinoma sončno. 

Popoldne bodo lahko predvsem v hribovitem svetu nastale po-

samezne vročinske nevihte.

Spuhlja � Nesreča s plinsko jeklenko

Eksplozija razdejala hišo
V petek popoldan, ravno v času kosila, je močna eksplozija uničila stanovanjsko hišo družine Bolcar v Spuhlji 50.

Traktorist umrl
V naselju Dobrina se je 17. 

junija ob 11.45 zgodila prome-
tna nesreča, v kateri je umrl 
85-letni traktorist. Ta je zapeljal 
traktor izven vozišča, trčil v dva 
betonska stebra in zapeljal po 
strmini navzdol, kjer se je trak-
tor prevrnil. Voznik je bil najprej 
odpeljan v ptujsko bolnišnico 
in nato v mariborsko, kjer je 
naslednje jutro umrl.

Trčenje pri 
prehitevanju

Pred mednarodnim mejnim 
prehodom Gruškovje se je 
14. junija okoli 4.30 zgodila 
prometna nesreča, v kateri je 
bila ena oseba huje telesno 
poškodovana, dve pa lažje. 
Voznik osebnega avtomobila 
Chevrolet, 59-letni državljan 
Češke, je vozil po glavni cesti 
proti mejnemu prehodu. Zaradi 
nepravilnega prehitevanja vo-
zila pred seboj je trčil v osebni 
avto Mercedes, ki ga je tedaj 
nasproti pripeljal 67-letni hrva-
ški državljan. Pri trčenju je bila 
65-letna sopotnica v mercede-
su hudo telesno poškodovana, 
oba voznika pa sta dobila lažje 
telesne poškodbe. Vsi trije so 
bili z reševalnim vozilom pripe-
ljani v Splošno bolnišnico Ptuj.

Črna kronika

Foto: MZ

Posledice eksplozije so bile vidne tudi na avtomobilu, parkiranem 
pred hišo.

Foto: MZ

Poškodbe zaradi eksplozije so vidne na celotni hiši Bolcarjevih.

Markovci � 50 let Avto-moto društva

Krožek, ki je izšolal številne voznike
Avto-moto društvo (AMD) Markovci v letošnjem letu slavi 50. obletnico ustanovitve. Društvo je bilo 
ustanovljeno kot krožek in je imelo pomembno vlogo v kraju, saj so pod njegovim okriljem številni 
Markovčani opravili vozniške izpite.

V prvem upravnem in nad-
zornem odboru krožka so 
sodelovali: predsednik Franc 
Žlahtič, takratni ravnatelj 
osnovne šole Markovci, gospo-
dar društva Viktor Kunčnik, 
blagajničarka Silvestra Kolarič, 
člani pa so bili: Konrad Bezjak, 
Franc Golob, Marko Štrafela, 
Matilda Janžekovič in Zvonko 
Bombek. Več let je bil na čelu 
AMD Markovci Vladko Koro-
šec, ki so mu pred leti podelili 
naziv častnega predsednika. 
Društvo je do leta 2004 priza-
devno vodil Jože Kramberger. 
Po tragičnem slovesu je pred-
sedniške posle prevzel Martin 
Zamuda.

Člani Avto-moto krožka Mar-
kovci so si že ob ustanovitvi 
leta 1958 zadali pomembno 
nalogo, saj so želeli izšolati 
čim več dobrih voznikov in vo-
znic motornih vozil. Šolanje je 
potekalo v prostorih osnovne 
šole, praktični del pa po vasi 
Markovci. V takratnih časih je 
bil to verjetno edini primer v 
Sloveniji, da so se vozniki šolali 
v vaškem avto-moto krožku. Na 
zemljišču splošnega ljudskega 
premoženja v Markovcih so s 
prostovoljnim delom zgradili 
garažo z manjšo pisarno. Za 
šolanje voznikov so kupili dve 
vozili – staro tatro in škodo. 
Ko sta odslužili, ju je nadome-
stil fičo, zadnja leta avto šole 
pa je krožek imel v lasti dva 
avtomobila znamke Zastava 
128. Leta 1992 je prišlo do veli-
kih sprememb v zakonodaji in 
avto-moto krožek se je s statu-
tom preimenoval v Avto-moto 
društvo Markovci. Hkrati so 
se začele ustanavljati zasebne 
avto šole, zato so v Markovcih 
prenehali šolati voznike.

»Naš krožek je bil daleč na-
okoli poznan po prirejanju 
avtomobilističnih srečanj, ki 
smo jih imenovali Rally mla-
dosti. Kar 16 let smo prirejali 
tekmovanja, ki se jih je vsako 
leto udeležilo več kot 30 voz-
nikov in voznic motornih vo-
zil. Ob prijetnem druženju so 
udeleženci srečanja obnavljali 
znanje iz prometne varnosti in 
se potem podali na cestno vo-
žnjo po vaseh takratne krajev-
ne skupnosti Markovci. Zaradi 
vse strožje zakonodaje smo 
prenehali prirejati ta srečanja 
in se z večjo vnemo posvetili 
delu z našimi člani in članica-
mi. V društvo je danes včlanje-
nih okrog 200 voznikov in vo-
znic, ti lahko koristijo številne 
ugodnosti, ki jih nudi AMZS. V 
zadnjih letih namenjamo veli-
ko pozornosti preventivnemu 
delu. Prirejamo predavanja in 
testiranja za voznike motor-
nih vozil, sodelujemo z občin-
skim Svetom za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu ter 
Policijsko postajo Ptuj. V začet-
ku šolskega leta pomagamo 
na cesti varovati šoloobvezne 
otroke. Leta 2004 smo člani 
AMD Markovci skupaj s Sve-
tom za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu pripravili 
veliko prireditev, na kateri sta 
se predstavili AMZS in polici-
ja. Na športnem igrišču pred 
osnovno šolo Markovci je ta-
krat pristal policijski helikop-

ter. Z velikim zanimanjem so 
si prireditev ogledali učenci 
in učitelji, pritegnila pa je tudi 
mnoge krajane,« je o delu dru-
štva povedal predsednik AMD 
Markovci Martin Zamuda.

Ob jubileju – 50-letnici – je 
društvo zaslužnim članom in 
ustanovam podelilo zahva-
le in priznanja. Prejeli so jih: 
Matilda Korošec, Silvestra 
Kolarič, Zvonko Bombek, Ko-
nrad Bezjak, Občina Markovci, 
Policijska postaja Ptuj, PGD 
Markovci, avtošola Štart, Etno-
grafsko društvo Markovci, Ivan 
Svrženjak, Osnovna šola Mar-
kovci, AMD Ptuj, Štefan Vugri-
nec, vodja policijskega okoliša 
Marjan Vrbnjak, Božo Knapič, 
Vladimir Munda in Avto-moto 

zveza Slovenije.
Odličja pa je ob tej priložno-

sti podelila tudi republiška av-
to-moto zveza. Prejemniki so: 
Stanko Korošec, Daniel Pukšič, 
Frido Majcen, Konrad Strelec 
in Roman Kuhar. Častni znak 
AMZS so si pripeli: Ivan Mikša, 
Marjan Verlak, Janez Bezjak in 
Venčeslav Galun. Plaketo AMZS 
so prejeli Martin Zamuda, 
Alojz Janžekovič, Franc Njegač 
in Anton Habjanič, posebno 
odličje pa so namenili Vladku 
Korošcu, sicer častnemu pred-
sedniku AMD Markovci. Zveza 
pa je ob jubileju markovskemu 
društvu dodelila tudi posebno 
priznanje.

Mojca Zemljarič

Foto: MZ

Od leve: predsednik AMD Martin Zamuda, Venčeslav Galun, ča-
stni predsednik in prejemnik posebnega odličja AMZS Vladko Ko-
rošec ter predstavnik republiške avto-moto zveze.
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